
P R O T O K Ó Ł N R V H I / 2 0 U 

z VIII sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

odbytej 30 czerwca 2011 roku, w sali konferencyjnej U r z ę d u Miejskiego 

w W ę g o r z y n i e 

Posiedzenie r o z p o c z ę ł o s i ę o godz. 16—a z a k o ń c z y ł o ok. godz. 22 5 2 

Nieobecni radni: Krzysztof G w ó ź d ź . Ryszard Acman. 

I a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - otwieram V I I I sesje Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e . W i t a m 

Z a s t ę p c ę K o m e n d a n t a Straży P o ż a r n e j Powiatowej w Ł o b z i e , wi tam te s ł u ż b y mundurowe, 

w i t a m przedstawiciek Starostwa, Dyrektora D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e na obradach dzisiejszej 

sesji, dostojnych g o ś c i to wi tam P a n i ą Burmistrz ze swoja k a d r ą z Panią Sekretarz, Skarbnik i 

pracownikami U r z ę d u . W i t a m Pana mecenasa, P a n mecenas chyba pierwszy raz b ę d z i e 

o b s ł u g i w a ł n a s z ą sesję. W i t a m soł tysów, m i e s z k a ń c ó w W ę g o r z y n a i wi tam Was radni, k t ó r z y 

jesteście na dzisiejszej sesji, k t ó r ą przepraszam, ż e r o z p o c z ę k ś m y z 15 m i n u t o w y m o p ó ź n i e n i e m , 

ale takie tempo s p ł y w a j ą c y c h p i s m jest, ż e sam m i m o , ż e mtaj nie pracuje, ale widocznie musze 

jakiś etat p r z e j ą ć c i e p ł o jest, bo to W o j e w o d a to sądy i inne i zawsze coś się dzieje. P r z y w i t a ł e m 

g o ś c i stwierdzam, że obrady nasze dzisiaj są prawomocne jest wymagane q u o r u m t a k ż e obrady 

sesji b ę d ą prawomocne. (Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, lista obecności 

sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

I b 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do p u n k m przedstawienie p o r z ą d k u sesji 
radni i sołtys i p o r z ą d e k sesji zaproponowany przeze mnie otrzymak, P a n i Burmistrz r ę k ę podnos i 
p r o s z ę o zmiany 

Pani Burmistrz — W y s o k a R a d o p r o s z ę o wprowadzenie d w ó c h p r o j e k t ó w u c h w a ł . U c h w a ł a na 

dodatkowym druku, k t ó r ą o t rzymakśc ie w sprawie ustalenia k i e r u n k ó w działania Burmistrza 

W ę g o r z y n o z w i ą z a n e jest to z w e j ś c i e m nowego operatora na c z ę ś ć terenu G m i n y W ę g o r z y n o i 

podpisywaniem u m ó w o zaopatrzenie w w o d ę i odprowadzenie śc ieków i drugi projekt u c h w a ł y , 

ale to powiem, dlaczego się p o j a w i ł drugi projekt u c h w a ł y 29 czerwca, czyk wczoraj o t r z y m a ł a m 

o d Prezesa S ą d u Rejonowego w Ł o b z i e odpis w y r o k u w sprawie Tadeusza S ł o m i ń s k i e g o naszego 

radnego. T e n wyrok obejmuje sprawa t o c z y ł a się to jest świeże, w i ę c dlatego nie n a u c z y ł a m się 

tego i nie z n a m na p a m i ę ć , więc c h c ę p o w i e d z i e ć zgodnie z dokumentami. W y r o k z 20 maja za 

p r z e s t ę p s t w o u m y ś l n e ścigane z oskarżenia pubkcznego wyrok obejmuje orzeczenie o 

w a r u n k o w y m umorzeniu p o s t ę p o w a n i a karnego na okres p r ó b y d w ó c h lat za czyny 

zakwakfikowane z art. 270 § 1 K o d e k s u karnego w z w i ą z k u z art. 270 § 2 a K o d e k s u karnego 

dokonane w ciągu p r z e s t ę p s t w z art. 91 K o d e k s u karnego i wyrok ten u p r a w o m o c n i ł się w dniu 

28 maja 2011 r o k u w m y ś l p r z e p i s ó w Ordynac j i wyborczej na podstawie tego w y r o k u radny 

stracił mandat radnego a o b o w i ą z k i e m Rady Miejskiej jest p o d j ę c i e u c h w a ł y w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego i p r z y g o t o w a ł a m szybko w związku z dzisiejszą sesją 

projekt u c h w a ł y i r ó w n i e ż b y m p r o s i ł a o wprowadzenie do p o r z ą d k u obrad 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j ę P a n i Burmistrz w związku z tym, że mamy 

w p r o w a d z i ć w a ż n y punkt s twierdza jący wygaśnięcie wyroku. Z w y r o k a m i s ą d ó w się nie dyskutuje, 

ale c h c i a ł e m u m o ż k w i ć radnemu S ł o m i ń s k i e m u z ł o ż e n i e w y j a ś n i e ń w przedmiotowej sprawie. 
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C z y c h c i a ł b y P a n z ł o ż y ć wy jaśn ienia w temacie p r o j e k m u c h w a ł y , k t ó r ą proponuje P a n i 

Burmistrz? 

Radny S ł o m i ń s k i - jestem dzisiaj nie przygotowany, ale z r o b i ę to bo coś nie tak jest p o p r o s m 

s p r a w ę m i a ł e m w y g r a n ą z w y g a ś n i ę c i e m mandatu nie m i a ł o to nic, to coś nie tak jest ja b ę d ę tą 

s p r a w ę w y j a ś n i a ł 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to też jest wy jaśnienie 

Radny S ł o m i ń s k i - także dzisiaj nie m o g ę tego p o w i e d z i e ć ale w y j a ś n i ę w na jb l i ż szym czasie jak 

się d o w i e m b o ja pierwsze to słyszę ja w sądzie d o s t a ł e m odpowiedz ż e dalej m o g ę p e ł n i ć 

f u n k c j ę radnego, i tak dalej nie w i e m coś tu nie tak jest 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - Panie mecenasie czy P a n zna t reść wyroku? C z y P a n jest 

karany? czy nie karany? czy m a prawo wyborcze? jak to te paragrafy decydują? 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz — p r o s z ę P a ń s t w a sytuacja wygląda tak P a n radny nie 

z o s t a ł skazany nie m a statusu osoby skazanej są instytucje warunkowego umorzenia 

p o s t ę p o w a n i a a instytucja taka polega na tym, ż e powoduje taki skutek Pana radnego, ż e jest o n 

o k r e ś l o n y w ustawie Ordynacja wyborcza do rad g m i n i tam w y r a ź n i e są w y r a ż o n e symacj e ż e 

osoby t racą prawo wybiera lnośc i , k t ó r e z o s t a ł y skazane p r a w o m o c n y m w y r o k i e m sądu, ale też 

jest punkt drugi, k t ó r y m ó w i o tym, ż e tracą prawo wybiera lnośc i , bierne prawo wyborcze osoby, 

wobec k t ó r y c h warunkowo u m o r z o n o p o s t ę p o w a n i e karne i w ł a ś n i e z taką sytuacją mamy do 

czynienia w sprawie Pana radnego, że z a c h o d z ą p r z e s ł a n k i , k t ó r e o b k g u j ą niejako tą R a d ę Mie j ską 

do p o d j ę c i a proponowanej przez P a n i ą Burmistrz u c h w a ł y trzeba b y ć ś w i a d o m y m też tej symacji, 

ż e w symacji gdyby rada takiej u c h w a ł y nie p o d j ę ł a to nie znaczy, że ta sprawa się skończy . 

Przeciwnie sprawa się zacznie tylko ż e b y r u c h z tej strony Pana W o j e w o d y 

Zachodniopomorskiego, k t ó r y b ę d z i e zmuszony do takiej symacji z a r z ą d z e n i e zas tępcze, k t ó r e 

b ę d z i e b u d z i ł o , w y w o ł y w a ł o taki sam skutek jak projekt proponowana u c h w a ł a . Niemnie j trzeba 

m i e ć to na uwadze to, że P a n radny w n o s i uwagi i zas t rzeżenia co do takiego trybu zała twienia 

sprawy, ż e b y ł inaczej i n f o r m o w a n y w sądzie to miejmy to na uwadze że m ó w i się ż e s ą d na 

prawo ale sąd na prawo, k t ó r y m się p o s ł u g u j e a ten sąd karny p o s ł u g i w a ł się K o d e k s e m karnym i 

s ą d nie m u s i się z n a ć na prawie s a m o r z ą d o w y m na prawie w y b o r c z y m a prawo wyborcze jest w 

tej symacji jednoznaczne i sytuacja też wygląda tak, ż e ta u c h w a ł a jeżek by z o s t a ł a p o d j ę t a to ona 

w c h o d z i w życie z dniem p o d j ę c i a , ale p r a w o m o c n o ś ć czyk w y w o ł a n i e s k u t k ó w prawnych w 

postaci utraty mandatu przez Pana radnego b ę d z i e n a s t ę p o w a ł dopiero wtedy, to wszystko tak 

n a p r a w d ę zależy o d w o k Pana radnego bo ona m a m o ż k w o ś ć nie o b o w i ą z e k z ł o ż y ć skargę do 

S ą d u Adrninistracyjnego na tą u c h w a ł ę i Sąd Administracyjny, W o j e w ó d z k i Sąd Administracyjny 

w Szczecinie b ę d z i e r o z p a t r y w a ł tą skargę i p ó ź n e j nawet, jeżek by wyrok nie s a t y s f a k c j o n o w a ł 

Pana radnego, to m o ż e z ł o ż y ć skargę kasacy jną dopiero jak ten wyrok S ą d ó w Adminis t racy jnych 

się u p r a w o m o c n i ą albo P a n radny nie z ł o ż y skargi wtedy ta u c h w a ł a s twierdza jąca wygaśnięcie 

mandatu radnego wejdzie w życie i z dniem uprawomocnienia się tej u c h w a ł y , albo o d 

uprawomocnienia się w y r o k u albo w momencie gdy nie n a s t ą p i z ł o ż e n i e skargi u c h w a ł a 

w y w o ł u j e skutek prawny w postaci utraty mandatu Pana radnego, d z i ę k u j ę bardzo 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz ięku ję bardzo widzicie P a ń s t w o to są te z a w i ł o ś c i naszego 

prawa, m y jes teśmy z wyboru, b o p o s i ł k u j e m y się kancelariami prawnymi, mecenasami, ż e b y to 

n a m w y j a ś n i k ja z r o z u m i a ł e m w y r a ź n i e P a n nie jest karany w rozumieniu p r z e s t ę p s t w a karnego 

nie, ale z innej ustawy pan m ó w i z prawa wyborczego traci pan prawo wybiera lnośc i , czy projekt 

u c h w a ł y jest przygotowany? p r o s z ę r o z d a ć radnym b ę d z i e m y w p r o w a d z a ć do p o r z ą d k u obrad. 
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Dlatego p r o s i ł e m żeby z ł o ż y ł P a n wyjaśnienia wiemy ż e P a n się nie zgadza to też jest forma 

wyjaśnienia, b ę d z i e m i a ł P a n czas pewnie z ł o ż y ć 

Radny Sadurek — m o g ę d o p y t a ć ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę 

Radny Sadurek, — bo czegoś tu nie rozumiem, czy sąd n a k a z a ł podjecie takiej u c h w a ł y ? czy 
p o z o s t a w i ł w o l n ą w o l ę dla rady? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — Panie mecenasie 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz - P r o s z ę P a ń s t w a u s t r ó j P a ń s t w a P a n radny mtaj dotyka 

istotnej kwesti i sądy karne nie m a j ą ż a d n e j w ł a d z y kompetencyjnej nad s a m o r z ą d e m m o g ą 

poprzez w y r o k i w p ł y w a ć na s k ł a d tych o r g a n ó w , mtaj sąd nie n a k a z a ł natomiast obliguje przepis 

prawa powszechnie b e z w z g l ę d n i e powszechnie o b o w i ą z u j ą c e g o . Sąd nawet nie m ó g ł nakazywać, 

bo nie m a i ł takich kompetencji, p o n i e w a ż jest jednoznaczny przepis ustawy Ordynacja wyborcza 

dla rad gmin, k t ó r y określa, co p o w i n n a rada gminy z r o b i ć w takiej symacji, jeżek sąd wyda wyrok 

o takiej treści 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e Panie mecenasie, czy P a n i Burmistrz c h c i a ł a b y coś 
d o d a ć ? 

Pani Burmistrz - m o g ę tylko p o w i e d z i e ć , że art. 190 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 16 kpca 1989 

r o k u Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad p o w i a t ó w i s e j m i k ó w w o j e w ó d z t w ten ar tykuł 

z o b o w i ą z u j e R a d ę Miejską do p o d j ę c i a u c h w a ł y s twierdza jące j wygaśnięcie m a n d a m n a j p ó ź n i e j w 

ternrrime trzech miesięcy o d wys tąp ienia przyczyny wygaśnięcia mandam, czyk o d 

uprawomocnienia się wyroku. W y r o k się u p r a w o m o c n i ł 28.05.2011 r o k u 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - C z y są jeszcze jakieś propozycje zmiany do p o r z ą d k u obrad 

dzisiejszej sesji? N i e widzę w z w i ą z k u z tym, ż e mamy dwa wniosk i pierwszy, k t ó r y p r o p o n o w a ł a 

P a n i Burmis t rz u c h w a ł ę o w sprawie nadania k i e r u n k ó w działania Burmistrza W ę g o r z y n a 

p r o p o n u j ę , aby przed g ł o s o w a n i e m w p r o w a d z i ć to w punkcie V p o d j ę c i e u c h w a ł w sprawie w 

punkcie 19 to b ę d z i e na druku nr 29 a. K t o jest za tym, aby ten projekt u c h w a ł y w p r o w a d z i ć p o d 

obrady dzisiejszej sesji? K t o jest za wprowadzeniem tego p r o j e k m u c h w a ł y ? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 13 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 3 

Przeciw -0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz iękuje stwierdzam, ż e projekt u c h w a ł y z o s t a ł 

wprowadzony j e d n o g ł o ś n i e . Jest drugi projekt u c h w a ł y w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego c h c i a ł b y m ten punkt w p r o w a d z i ć w punkcie podpunkcie II Interpelacje, 

w n i o s k i i zapytania radnych, jako punkt II a, kto jest za tym, aby ten projekt u c h w a ł y na 

dodatkowym druku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandam radnego zna lazł się w p o r z ą d k u 

dzisiejszych obrad? K t o jest za wprowadzeniem tego pro jekm u c h w a ł y , p r o s z ę t r z y m a ć ręce, 

d z i ę k u j e 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 13 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 8 

Przeciw - 4 

W s t r z y m a ł o s i ę - 1 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz iękuje stwierdzam, ż e projekt u c h w a ł y z o s t a ł 

wprowadzony do p o r z ą d k u dzisiejszych obrad p o d punktem II a. P r z e c h o d z i m y do przy jęcia 
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p o r z ą d k u obrad z p r z y j ę t y m i d w o m a n o w y m i projektami n o w y c h u c h w a ł . K t o jest za p r z y j ę c i e m 

p o r z ą d k u dzisiejszych obrad z w p r o w a d z o n y m i poprawkami? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 13 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 8 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 5 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e p o r z ą d e k dzisiejszej sesji z o s t a ł przy jęty . 

P O R Z Ą D E K O B R A D 

VIII sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z w o ł a n e j na czwartek 30 czerwca 2011 roku na g o d z i n ę 1630 

w saU konferencyjnej U r z ę d u Miejskiego w W ę g o r z y n i e 

I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, powitanie g o ś c i i stwierdzenie q u o r u m 

b) przedstawienie p o r z ą d k u sesji 

c) przy jęc ie p r o t o k o ł u z posiedzenia V I I sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e z 26 maja 2011 

r o k u 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

II a Projekt u c h w a ł y w sprawie stwierdzenia w y g a ś n i ę c i a mandatu radnego 

III. Informacje: 

a) in formacja o stanie b e z p i e c z e ń s t w a p r z e c i w p o ż a r o w e g o na terenie gminy W ę g o r z y n o za 

r o k 2 0 1 0 - d r u k nr 1 

b) ocena stanu b e z p i e c z e ń s t w a i p o r z ą d k u pubkcznego oraz s k u t e c z n o ś c i dz iałania P o k c j i na 

terenie G m i n y W ę g o r z y n o w 2010 r o k u — druk nr 2 

c) informacja z d z i a ł a l n o ś c i Miejskiej B i b k o t e k i Pubkcznej w W ę g o r z y n i e za r o k 2010 - druk 

nr 3 

d) informacja z dz iała lnośc i Przedszkola Pubkcznego w W ę g o r z y n i e oraz p u n k t ó w 

przedszkolnych na terenie G m i n y W ę g o r z y n o w r o k u szk. 2010/2011— druk nr 4 

e) in formacja z dz iała lnośc i O ś r o d k a P o m o c y S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e w 2010 r o k u - druk 

nr 5 

f) informacja z dz iała lnośc i U r z ę d u Miejskiego w W ę g o r z y n i e za 201 Or — druk nr 6 

g) informacja o przygotowaniu G m i n y W ę g o r z y n o do sezonu letniego 201 l r . druk nr 7 

h) in formacja Burmistrza z d z i a ł a l n o ś c i m i ę d z y sesjami (ustna) 

IV. 1. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania B u d ż e t u Gminy 

W ę g o r z y n o za rok 2010 (Sprawozdanie Radni otrzymaU w terminie w c z e ś n i e j s z y m ) 

a) przedstawienie U c h w a ł y N r L X I I / 2 1 7 / 2 0 1 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wydania opink d o t y c z ą c e j Sprawozdania Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania b u d ż e m za 2010 

r. 

b) przedstawienie o p i n i i s tałych K o m i s j i Rady Miejskiej - druk nr 8 - opinia K o m i s j i Rewizyjnej 

c) p o d j ę c i e u c h w a ł y w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 r o k — druk nr 9 

2. Absolutorium dla Burmistrza W ę g o r z y n a z t y t u ł u wykonania b u d ż e t u za 2010 r. 
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a) przedstawienie w n i o s k u K o m i s j i Rewizyjnej o udzielenie absolutorium B u r m i s t r z o w i 

W ę g o r z y n a - druk nr 10 

b) przedstawienie U c h w a ł y Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opini i 

d o t y c z ą c e j wniosku K o m i s j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium 

B u r m i s t r z o w i W ę g o r z y n a z t y t u ł u wykonania b u d ż e m za rok 2010 

c) p o d j ę c i e u c h w a ł y w sprawie udzielenia/ nie udzielenia absolutorium B u r m i s t r z o w i W ę g o r z y n a 

z t y t u ł u wykonania b u d ż e t u za 2010 rok - druk nr U 

V . P o d j ę c i e u c h w a ł w sprawie: 

1. zmiany Statutu Miejskiej B i b k o t e k i Pubkcznej w W ę g o r z y n i e - druk nr 12 

2. zmiany u c h w a ł y N r V I I / 5 6 / 2 0 1 1 z dnia 26 maja 2011 r. ustalenia czasu b e z p ł a t n e g o 
nauczania, wychowania i opieki przeznaczonego na real izację p r o g r a m ó w wychowania 
przedszkolnego w Przedszkolu oraz okreś lenia w y s o k o ś c i i o p ł a t za świadczenia 
p r z e k r a c z a j ą c e b e z p ł a t n e zajęcia w zakresie podstawy programowej udzielane przez 
Przedszkole P u b k c z n e w W ę g o r z y n i e — druk nr 13 

3. zaciągnięcia d ł u g o t e r m i n o w e j p o ż y c z k i n a sfinansowanie z a d a ń inwestycyjnych - druk nr 
14 

4. zaciągnięcia d ł u g o t e r m i n o w e g o kredytu na sfinansowanie w y d a t k ó w inwestycyjnych— 

druk nr 15 

5. w s p ó ł d z i a ł a n i a z G m i n ą Ł o b e z w realizacji z a d a ń w zakresie wychowania przedszkolnego 

w niepubkcznych przedszkolach, f u n k c j o n u j ą c y c h na terenie G m i n y Ł o b e z — druk nr 16 

6. zmiany b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o na r o k 2011 - druk nr 17 

7. zmiany wieloletniej prognozy finansowej G m i n y W ę g o r z y n o n a lata 2011-2020 - druk nr 18 

8. wynagrodzenia Burmistrza W ę g o r z y n a — druk nr 19 

9. wyrażenia opink o projekcie u c h w a ł y Sejmiku W o j e w ó d z t w a Zachodniopomorskiego w 

sprawie l ikwidacj i Portowego Samodzielnego Pubkcznego Z a k ł a d u O p i e k i Zdrowotne j przy 

ul . E n e r g e t y k ó w 2 w Szczecinie — druk nr 20 

10. p o w o ł a n i a z e s p o ł u o p i n i u j ą c e g o z g ł o s z o n y c h k a n d y d a t ó w na ł a w n i k ó w do S ą d u 

Rejonowego na okres kadencji 2012-2015 - druk nr 21 

11. zmiany Planu O d n o w y M i e j s c o w o ś c i Zwierzynek— druk nr 22 

12. pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez w y ł ą c z e n i e z u ż y t k o w a n i a jako drogi 

pubkcznej na terenie miasta W ę g o r z y n o — druk nr 23 

13. wyrażenia zgody na s p r z e d a ż w rybie bezprzetargowym n i e r u c h o m o ś c i oznaczonej numerem 

617/1 p o ł o ż o n e j w o b r ę b i e ewidencyjnym nr 3 miasta W ę g o r z y n o - druk nr 24 

14. wyrażenia zgody na nabycie n i e r u c h o m o ś c i niezabudowanej, p o ł o ż o n e j w Cieszynie w 

gm. W ę g o r z y n o , s tanowiące j dz iałkę nr 171 o pow. 0,4918 h a - druk nr 25 

15. wyrażenia zgody na n i e o d p ł a t n e nabycie o d P o l s k i c h K o l e i P a ń s t w o w y c h S .A w 

Warszawie praw m a j ą t k o w y c h - u ż y t k o w a n i a wieczystego n i e r u c h o m o ś c i gruntowych 

p o ł o ż o n y c h na terenie G m i n y W ę g o r z y n o — druk nr 26 

16. wyrażenia zgody na s p r z e d a ż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego n i e r u c h o m o ś c i 

zabudowanej oznaczonych numerem ew. 92/1 p o ł o ż o n e j w obr. K r a ś n i k — druk nr 27 

17. wyrażenia zgody na n i e o d p ł a t n e nabycie o d Skarbu P a ń s t w a n i e r u c h o m o ś c i gruntowej 

niezabudowanej — druk nr 28 

18. zasad przyznawania dotacji celowej ze ś r o d k ó w b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o na zadania 

z w i ą z a n e z usuwaniem w y r o b ó w zawiera jących azbest z terenu gminy W ę g o r z y n o — druk nr 

29 

19. ustalenie k i e r u n k ó w działania Burmistrza W ę g o r z y n a - druk nr 29 a 

P r o t o k ó ł z kontroli Komisj i Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e : 
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- przedstawienie p r o t o k o ł u z kontrok przeprowadzonej w dniach 30.03.2011 r., 08.04.2011 r., 

20.05.2011 r. z realizacji p o s t a n o w i e ń aktu notarialnego zawartego p o m i ę d z y G m i n ą 

W ę g o r z y n o a f i r m ą P B O G r i n b u d - druk nr 30 

- p o d j ę c i e u c h w a ł y w sprawie przy jęc ia w n i o s k ó w K o m i s j i Rewizyjnej Rady Miejskie j w 

W ę g o r z y n i e — druk nr 31 

VII. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje z g ł o s z o n e na 

poprzednich sesjach 

VIII. Informacje P r z e w o d n i c z ą c e g o Rady o d z i a ł a n i a c h p o d j ę t y c h w okresie 

m i ę d z y s e s y j n y m 

IX. Wolne wnioski i komunikaty 

X . Z a k o ń c z e n i e obrad 

I c 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - w punkcie I c mamy przy jęcie p r o t o k o ł u z posiedzenia V I I 

sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e z dnia 26 maja 2011 r o k u czy są jakieś uwagi do p r o t o k o ł u z 

poprzedniego posiedzenia, czy radni miek c h ę ć się z a p o z n a ć ? C z y się zapoznak? radny Sadurek 

p r o s z ę 

Radny Sadurek —_ja jestem niegrzeczny, ale dopiero p r o t o k ó ł z poprzedniej sesji u k a z a ł się 

wczoraj o godzinie 14 z groszami w internecie, przykro m i bardzo, ale nie m i a ł e m czasu z a p o z n a ć 

się z t y m p r o t o k ó ł e m i o d razu wy jaśn iam, dlaczego ż e nie b ę d ę nad t y m g ł o s o w a ł 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - rozumiem, d z i ę k u j ę radnemu, biuro rady s p ó ź n i ł o się? 

Pracownik biura rady — ja przepraszam bardzo, że m o ż e tak p ó ź n o z a m i e ś c i ł a m ten p r o t o k ó ł 

na stronie internetowej 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o t o k ó ł nie b y ł s k o ń c z o n y , kto chciał m ó g ł się w c z e ś n i e j 

z a p o z n a ć z tego, co w i d z ę 

Radna Pietrusz - był , ale nie był 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o t o k ó ł b y ł w biurze tylko n i e s k o ń c z o n y , dobrze na 

internecie b y ł , b y ł dziękuje . K t o jest za p r z y j ę c i e m p r o t o k o ł u z posiedzenia V I I sesji Rady 

Miejskiej w W ę g o r z y n i e ? kto jest za p r z y j ę c i e m p r o t o k o ł u ? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 13 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 7 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę — 6 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e p r o t o k ó ł z poprzedniego posiedzenia 

poprzedniej sesji z o s t a ł przy jęty. 

II 
P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do p u n k m II interpelacje w n i o s k i i zapytania 
radnych, p r o s z ę o interpelacje, p r o s z ę radnych P a n i S ł a w s k a p r o s z ę , radna S ł a w s k a 

Radna S ł a w s k a 

1. Ja s k ł a d a m taką interpelacje, wycięte są już drzewa rob imy chodnik i mamy energetyka 

zawsze n a m m ó w i , że bardzo d u ż o p ł a c i m y za konserwacje lamp skoro są odkryte, 

brzydko wygląda ją w y s t ą p i ć w ł a ś n i e do energetyki o pomalowanie tych wszystkich lamp 
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o d W ę g o r z y n a do Runowa, ż e b y je p o prostu odświeżyć i z r o b i ć żeby to wszystko b y ł o 

zrobione 

2. druga sprawa Ja m a m brak odpowiedz i w sprawie przekazania, przenoszenia ś r o d k ó w 

s o ł e c k i c h nie m a m odpowiedzi 

3. brak nie m a m odpowiedzi w sprawie ukcy Strzeleckiej, p i s a ł a m pismo chyba koniec 

kwietnia m i e s z k a ń c y prosik mnie o prze jęc ie ukcy Strzeleckiej przez g m i n ę przynajmniej, 

c h o d z i n a m o o d ś n i e ż a n i e z imowe nie m a m do tej pory odpowiedzi 

4. d o s t a ł a m odpowiedz w sprawie termomodernizacj i świetkcy, że przegląd, że w o g ó l e są 

p r z e s u m ę t a jest propozycja przesunięc ia r e m o n m naszej świetkcy i Mieszewa na p r z y s z ł y 

rok. W i d z ę , że w e s z ł a jednak m i m o wszystko jakiś tam b o l ą c z e k w e s z ł o to, ż e b ę d z i e 

nasza świetkca remontowana, ale w dalszym ciągu nie d o s t a ł a m odpowiedzi w sprawie 

w ł a ś n i e wyceny r o b ó t takich jak: ocieplenie jest, elektryka, orynnowanie nie m a m tego 

m a m pi smo z P a n i ą wtedy, kiedy r o z m a w i a ł a m z Panią, k t ó r a p o w i e d z i a ł a m i , ż e b y ć 

m o ż e uda się z r o b i ć dach, ale na inne tematy p o p r o s m zresztą m a m mtaj pismo, w 

k t ó r y m konkretnie jest zaznaczone, co b ę d z i e w R u n o w i e robione. W i ę c c h o d z i m i o 

jeszcze w ł a ś n i e o w o d ę o sieć e lektryczną b u d y n k u takie rzeczy, bo wiadomo jak zacznie 

się remont ż e b y p ó ź n i e j nie b y ł o jakiś n i e p o r o z u m i e ń niepotrzebnych 

5. jeszcze jest jedna sprawa widzę, że tataj jest P a n z R e j o n u D r ó g c h c i a ł b y m wiedzieć, co z 

tym chodnik iem jest tak wąsk i p r o s z ę P a ń s t w a , że dwa rowery nie m a j ą szansy się m i n ą ć 

n a p r a w d ę , bardzo d u ż o l u d z i chodzi , j eździ ludzie narzeka ją poprzedni chodnik b y ł 

szerszy jest n a p r a w d ę nie ciekawie zrobione. J e ż e k to jest jeszcze w trakcie takie m a m 

z g ł o s z e n i a o d m i e s z k a ń c ó w , o d ludzi , k t ó r z y d o j e ż d ż a j ą do pracy z W ę g o r z y n a ja 

powtarzam to, o co p r o s z ą mnie m i e s z k a ń c y to, o co p r o s z ą mnie ludzie 

6. i jeszcze jedno pytanie P a n i Burmistrz m i e s z k a ń c y R u n o w a Pomorskiego pyta ją mnie o 

d o k o ń c z e n i e kor tu tenisowego o t r z y m a ł a m w ś r o d ę przedwczoraj, wczoraj d o s t a ł a m 

telefon k o ł o godziny 13:00 P a n i Trojanowskiej , ż e P a n i m a inne propozycje o d n o ś n i e 

tego kor tu tenisowego i c h c i a ł a b y m u s ł y s z e ć d o k ł a d n i e , jakie są to propozycje. B u d o w a 

kor tu trwa już dwa lata a m i e s z k a ń c ó w i m ł o d z i e ż y szczególnie mojej, jako sołtysa i 

radnej d o k o ń c z e n i e tego kor tu i c h c i a ł a b y m . W c z o r a j P a n i Trojanowska p o w i e d z i a ł a , że 

m a P a n i jakieś inne propozycje, c h c i a ł a b y m d o k ł a d n i e wiedzieć, o co tam c h o d z i to na 

razie na tyle, dz iękuje 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j ę radnej Sławskie j , p r o s z ę radna K a m i ń s k a 

Radna K a m i ń s k a -

1. w y k o r z y s t u j ę r ó w n i e ż Pana pobyt tutaj u nas c h c i a ł a b y m zapytać czy jest przewidziane nie 

w i e m jak to n a z w a ć fachowo w k a ż d y m b ą d ź razie c o ś takiego, na asfalcie leżą masy z iemi 

droga R u n o w o — P o ł c h o w o , W i n n i k i — P o ł c h o w o te nasze drogi jest bardzo d u ż o 

za ję tych przez ziemie czy przewidujecie na p r z y k ł a d coś takiego jak odwalanie tej ziemi? 

Wtedy i droga b ę d z i e szersza i b ę d z i e bezpieczniej, b o na razie teraz p o tych ostatnich 

opadach wszystko p ł y w a i jest coraz gorzej 

2. n a s t ę p n a sprawa, jaką b y m c h c i a ł a zapytać, wiem, że już dawno s k ł a d a ł a m wniosek na 

chodnik na ukcy Strzeleckiej, p r o s z ę p o w i e d z i e ć czy P a n w ogóle coś w tym temacie b y ł o 

ruszone czy też nie? czy ta sprawa m a jakiś bieg już nadany? 

3. i n a s t ę p n a sprawa P a n i Burmistrz chodnik do B i b k o t e k i w Runowie teraz jak już to 

wszystko b ę d z i e ł a d n i e zrobione bardzo b y m o to p r o s i ł a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j ę radnej K a m i ń s k i e j , p r o s z ę radny S ł o m i ń s k i 

Radny S ł o m i ń s k i — 
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1. Ja w s p ł a w i e koszenia p o b o c z y na drogach powiatowych jest mies iąc kpiec i jeszcze tam 

w k ierunku Sielska, Mieszewa, Zwierzynek w ogóle nie b y ł o ruszone 

2. i n a s t ę p n a sprawa c h o d z i m i o drogi gminne w o g ó l e nie są remontowane dziury się r o b i ą 

jest kpiec i przyjdzie z ima i b ę d z i e p r o b l e m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz iękuję , jeszcze radna Pietrusz 

Radna Pietrusz -

1. Ja m a m pytanie P a n i Burmistrz, jaka istnieje m o ż k w o ś ć P a n i Burmistrz sprawdzenia 

p o d m i o t ó w p r o w a d z ą c y c h d z i a ł a l n o ś ć g o s p o d a r c z ą czy m a j ą podpisane u m o w y na 

w y w ó z śmieci z Z U K - iem, p o n i e w a ż m i e s z k a ń c y się skarżą, ż e n i e k t ó r z y przed 

siedzibami nie m a koszy, palą b ą d ź w y r z u c a j ą to do r o w ó w lub l a s ó w p o d p o w i a d a j ą 

S o ł t y s o w i e 

2. drugie pytanie, ale to pytanie jest skierowane do P a n i Skarbnik zresz tą P a n i radna tu 

m ó w i ł a w sprawie przenoszenia ś r o d k ó w przyznanych w ramach funduszu s o ł e c k i e g o 

P a n i twierdzi, ż e to jest nie m o ż k w e . Ja się d o c z y t a ł a m na stronie Ministerstwa, że jest to 

m o ż k w e przy zachowaniu odpowiednich procedur, czy P a n i z m i e n i ł a w tej sprawie 

zdanie, jeżek nie to o d s y ł a m do tej lektury na stronach internetowych 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę interpelacje, radna S ł a w s k a p r o s z ę jeszcze raz 

Radna S ł a w s k a -

1. Ja jeszcze z a p o m n i a ł a m p o w i e d z i e ć mtaj jest jeszcze taka sprawa m i e s z k a ń c y m i zgłaszają, 

że r ó g W ę g o r z y ń s k i e j — P o ł c h o w s k i e j wystaje szyna to jest takie niebezpieczne ta szyna 

już d ł u ż s z y czas wystaje, dawno już prawdopodobnie b y ł a , tylko inaczej b y ł chyba p ł o t 

ustawiony, albo b y ł o to z a r o ś n i ę t e krzakami teraz jak się to o b k o s i ł o to jest szyna to 

trzeba p o p r o s m u s u n ą ć , bo to jest nie za bardzo bezpieczne, r ó g P o ł c h o w s k i e j i 

W ę g o r z y ń s k i e j w Runowie, 

Radna K a m i ń s k a — H a l a m a 

Radna S ł a w s k a - nie H a l a m a tu bliżej jak jest 

Pani Burmistrz — W ę g o r z y ń s k a - P o ł c h o w s k a to jest za przejazdem kole jowym 

Radna S ł a w s k a — nie P a n i Burmistrz tam k o ł o Wasilewskiego, to jest jedna sprawa i 

1. jeszcze jedna sprawa ja bardzo p r o s z ę uruchomcie m i tą studnie na stacji n a p r a w d ę 

nos imy w o d ę ze smdni z rzeki gdzieś tam z d o m u ż e b y p o d l e w a ć kwiaty. W z e s z ł y m r o k u 

b y ł a stadnia uruchomiona w tym r o k u z n o w u jest nieczynna, jak cały czas jest susza 

trzeba kwiaty p o d l a ć nie mamy wody. P r z e j ę ł y nas W o d o c i ą g i Zachodniopomorskie 

niech z rob ią tą stadnie na stacji. Jest stadnia zrobiona niech ona b ę d z i e czynna, d z i ę k u j e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j ę radny Sadurek p r o s z ę 

Radny Sadurek -

1. P a n i Burmistrz m a m pytanie, dlaczego odpowiedz na m o j ą in terpe lac ję w sprawie 

c a ł o d o b o w e j opieki lekarskiej r ó ż n i się w s p o s ó b z n a c z ą c y o d o g ł o s z e n i a w internecie na 
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stronie internetowej gminy to jest to, co jest na stronie internetowej, a to jest m o j a 

odpowiedz p r o s z ę s p r a w d z i ć r ó ż n i ą się w s p o s ó b bardzo z n a c z ą c y 

2. kolejna sprawa czy P a n i Burmistrz p a m i ę t a o tym, że drogowcy odpowiedziek, ż e 

prze j śc ie dla pieszych zostanie wyznaczone w okresie lata, już k a w a ł e k lata mi ja nie w i e m 

nie jest to aż takie wydaje m i się bardzo p r a c o c h ł o n n e . M o ż e trzeba d r o g o w c o m 

p r z y p o m n i e ć m o ż e zapomniek o tym, co P a n i na to? 

3. i dalej sprawa jeszcze, co dzieje się ze s t r o n ą i n t e r n e t o w ą gminy? znikają kolejne z a k ł a d k i , 

to, o c z y m m ó w i ł e m zadaj pytanie B u r m i s t r z o w i już m ó w i ł e m na samym p o c z ą t k u nie m a 

jest tam były o b r a ź k w e treści. Była taka z a k ł a d k a Burmistrz in formuje nie m a jej są tam 

r ó ż n e ogłoszenia . C a ł a strona internetowa w pewnych okresach przeradza się w s t r o n ę 

i n t e r n e t o w ą , że W o j t e k zaleca się do K a ś k i a K a ś k a p o b i ł a się z G o ś k ą i jeszcze coś 

innego a ż e przedszkolaki tańczą i jeszcze p r z e r o d z i ł a się w s t r o n ę s z k ó ł i przedszkola 

w i e m , że to jest bardzo w a ż n e a nie wiele jest tam spraw, k t ó r e in te resu ją d o r o s ł y c h i 

m i e s z k a ń c ó w . Jest jeszcze podpowiadam jest jeszcze księga gości na stronie internetowej. 

Zawiera nie ciekawe wpisy, proponuje ją z l ikwidować, dz iękuje 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e radnemu, p r o s z ę interpelacje radnych z a p y t a ń też 
nie w i d z ę , p r o s z ę s o ł t y s ó w w takim wypadku 

S o ł t y s Mie lna Pan Korcz -

1. pewnego czasu z ł o ż y k ś m y wniosek o p o d w y ż s z e n i e diet s o ł e c k i c h i o to ż e b y o b e c n o ś ć 

nie b y ł a o b o w i ą z k o w a . D o tej pory nie o t r z y m a k ś m y nic na ten temat ż a d n e g o pisma ani 

odpowiedzi . J e ż e k c h o d z i o dietę to, m o ż e potrwa tylko, ten o b o w i ą z e k bycia na sesji 

ż e b y to przecież nie trzeba tam ż a d n y c h p i e n i ę d z y żeby to z m i e n i ć po p r o s m w o k t r o c h ę 

2. jeszcze jedna sprawa to do Pana Dyrektora, pewnego czasu z ł o ż y k ś m y wniosek o chochlik 

w Ł o b z i e , w Mielnie i plan b y ł do 2013 r o k u to jeszcze dwa lata zgadza się wszystko tylko 

n a m c h o d z i ł o o chodnik w najbardziej niebezpiecznym miejscu tam gdzie dzieci 

p r z e c h o d z ą żeby z tym p o r z ą d e k z r o b i ć , bo kiedyś o t r z y m a ł e m pismo w ł a ś n i e z 

Powia towych D r ó g ż e m i e s z k a ń c y m a j ą pobocza m o g ą p o b o c z a m i c h o d z i ć a tak się 

s k ł a d a w Mielnie pobocze jest w ten s p o s ó b i nie da rady w ten s p o s ó b c h o d z i ć i lato jak 

przyjdzie to jest trasa N o w o g a r d - D r a w s k o , co tam się dzieje latem trzeba by b y ł o 

p o o b s e r w o w a ć o to m i c h o d z i ł o 

3. i teraz jeszcze jedno sprawa radnego z Sielska fakt, że zos tał wrobiony, ale to nie o to 

c h o d z i u nas na niszach są w ł a ś n i e takie z a w i ł e prawo niewiadomo, co, z c z y m się je jakoś 

P a n i Senator S t o k ł o s a n a k r a d ł tyle m i k o n ó w a w tej chwik senatorem jest albo b ę d z i e już 

jest, dziwne a mtaj c h ł o p a za to, ż e z o s t a ł wrobiony, bo w i e m o tym doskonale, to jeszcze 

b ę d z i e o d p o w i a d a ł to tak na marginesie to wszystko 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę s o ł t y s ó w o interpelacje i zapytania, P a n i z tyłu 

S o ł t y s K r a ś n i k a Pani Wierzchowska -

1. ja b y m chciała zgłos ić ż e b y też naprawiona z o s t a ł a studnia w K r a ś n i k u , bo w i e m ż e 

rob iona b y ł a i jest nieczynna 

2. M i e s z k a ń c y mnie proszą, że jest u nas s k ł a d o w a n y obornik z Radz imia o d kur p r z y w o ż ą 

obornik jest bardzo nieprzyjemny fetor jest tak m i m i e s z k a ń c y zgłaszają, chociaż m ó w i ę , 

ż e nie miasto jest, ale coś przeszkadza n i e k t ó r y m i kazak m i po p r o s m p o r u s z y ć s p r a w ę , 

d z i ę k u j ę bardzo 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz ięku ję , sołtys z P o ł c h o w a 
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S o ł t y s P o ł c h o w a Pan Wojnarowski -

1. jest u nas zrobiony ob jazd do R u n o w a c iężarowe w o z y jadą, ludzie na p r z y k ł a d rowerami 

jadą nie m o g ą się o m i n ą ć , same wyboje ledwo się c i ę ż a r o w e m i e s z c z ą a resz tę nie 

w i a d o m o gdzie jest takie pytanie czy m o ż n a by b y ł o w y r ó w n a ć te p o b o c z a t r o c h ę , ż e b y 

m o ż n a b y ł o p r z e j e c h a ć ? i dziury wcale nie b y ł y p o ł a t a n e a teraz jeszcze większe się robią. 

A to jest jednak ciężar jeden za d m g i m leci c iężarowy 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz iękuję , p r o s z ę sołtys 

S o ł t y s Chwarstna Pani K u c z y ń s k a — 

1. J a r ó w n i e ż do Pana Dyrektora są niekoszone pobocza jak popada deszcz asfaltu nie w i d a ć 

na zakręcie a dziury takie, ż e j e ź d z i m y slalomem o d R u n o w a do Chwarstna ja nie w i e m 

m o ż e P a n kierownik by się p r z e j e c h a ł i z o b a c z y ł ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j ę P a n i sołtys Chwarstna, p r o s z ę s o ł t y s ó w o zapytania 

i interpelacje. N i e w i d z ę więce j ani z a p y t a ń ani interpelacji. C h c i a ł b y m na p r o ś b ę Pana Dyrektora 

R e j o n u D r ó g z Powiatu u d z i e k ć m u w tej chwik, bo p r o s i ł , chce o d j e c h a ć m y część odpowiedzi 

n a pewno otrzymamy na k o ń c u sesji, ale p ó k i jest dyrektor z powiatu to dzisiaj b y ł grad p y t a ń 

Panie dyrektorze, pytam radnych niech odpowie w tym momencie? p r o s z ę o d p o w i e d z i e ć nie 

b ę d z i e m y czekać 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - d z i ę k u j e bardzo a m u s z ę 

jeszcze jechać na sesje w R e s k u taką s a m ą też jest k u p ę p y t a ń i pretensji p r z e w a ż n i e po kole i 

P r o s z ę P a ń s t w a ż e b y nie tracić czasu, 

- pobocze nie chodnik 1,50 m i a ł i b ę d z i e m i a ł to jest c h o d n i k ustawowy taki p r z e w i d u j ą 

przepisy to jest c h o d n i k i oczywiście nie jest o n bi tumiczny i nie m a ż a d n y c h 

p r z e c i w w s k a z a ń aby logicznie i godnie z jakimiś zasadami logiki korzystak z niego 

r o w e r z y ś c i ale przede wszystkim m a j ą korzys tać piesi. R o w e r z y ś c i m o g ą jeździć ukcą, ale 

m ó w i ę tam jest taki r u c h ogromny, ż e na pewno rowerzysta przejedzie bez k o n f l i k t u z 

pieszym takie m a m w r a ż e n i e i tak też b y ł ten c h o d n i robiony p o d takim w z g l ę d e m , że 

m o g ą k o r z y s t a ć i C i i C i , ale p i e r w s z e ń s t w o m a j ą piesi 

- R ó w n a n i e p o b o c z y oczywiście b ę d z i e na tej drodze. 

- Strzelecka chodnik nie b y ł rozpatrywany a propo chodnika w innych m i e j s c o w o ś c i a c h , 

k t ó r e P a ń s t w o zgłaszac ie m y remonty c h o d n i k ó w na n a s t ę p n y rok staramy się usta lać z 

w ł a d z ą s a m o r z ą d o w ą , jeżek te c h o d n i k i w porozumieniu z w ł a d z ą s a m o r z ą d o w ą z n a j d ą 

się w n a s t ę p n y m r o k u to nie m a ż a d n y c h p r z e c i w w s k a z a ń ż e b y je z robić , b o tak zawsze 

tak mniej więce j dwa c h o d n i k i w r o k u staramy się dla k a ż d e j gminie naszego powiatu 

z r o b i ć w tym r o k u jest planowane jeszcze d o k o ń c z e n i e drugiej strony w ukcy K o ś c i u s z k i 

w z w i ą z k u z tym, ż e jest to bardzo d u ż y chodnik to tylko jedna robota, ale na n a s t ę p n y 

rok oczywiście m o ż e m y z r o b i ć te dwa c h o d n i k i w M i e l n i e i na ukcy Strzeleckiej, jeżek 

b ę d z i e taka wola s a m o r z ą d u , b o m y przede wszystk im chcemy ż e b y s a m o r z ą d b y ł 

zadowolony ze w s p ó ł p r a c y z nami. 

- koszenie p o b o c z y to m i e s z k a ń c y do nas nie m a innej drogi komunikac j i a z k a ż d y m 

m i e s z k a ń c e m nie jestem w stanie r o z m a w i a ć jest s a m o r z ą d wybrany demokratycznie z 

n i m ustalam. J e ż e k c h o d z i o koszenie p o b o c z y ono ciągle trwa i oczywiście trwa najpierw 

na tych drogach n a j w a ż n i e j s z y c h nie dla nas tylko dla u ż y t k o w n i k ó w d r ó g , bo dla nas 
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wszystkie są w a ż n e i p r o s z ę o t r o c h ę c ierpkwośc i są dwie maszyny one jeżdżą, n o n stop 

o d 6: 00 do 20: 00 p r a c u j ą C i pracownicy po prosm m o ż e za p ó ź n o zaczękśmy, fakt, że 

m o ż e dwa trzy d n i a te dwa trzy d n i to zawsze p o w o d u j ą ze już tam gdzieś jest tak ż e nie 

da się jeździć, ale b ę d z i e to zrobione, jak co roku. P o t y m koszeniu o d razu zaczynają 

kolejne koszenie i po p r o s m b ę d z i e m y to w y k o n y w a ć , b o jest to nasz o b o w i ą z e k , 

— chodnik w Mie ln ie to już p o w i e d z i a ł e m . 

— P o ł c h o w o to tak samo z ł a t a n i e m u b y t k ó w , bo to wszystkich P a ń s t w a dotyczy albo 

większości , też jeżdżą dwie maszyny n o n stop i m a m w r a ż e n i e , że b y ł y mtaj w każde j 

gminie i ł a t a ł y dziury n a j w i ę k s z e i najbardziej niebezpiecznie a teraz w r a c a ć b ę d ą i ła tać 

te drogi, k t ó r e są miej u c z ę s z c z a n e także też t r o s z k ę więce j c ierpkwości , na pewno 

b ę d z i e m y to r o b i ć i za to j e s te śmy odpowiedzialni, chyba wszystko to p o w i e d z i a ł e m , że 

one wszystkie są przewidziane w planie do robienia, wszystkie, ale to m o ż e p o t r w a ć 

jeszcze z mies iąc czasu 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — chwilę, chwilę udzielę g ł o s u radny z P o ł c h o w a sołtys 

S o ł t y s P o ł c h o w a — m i przez cały czas c h o d z i ł o , bo w z m o ż o n y jest r u c h c iężarówek, tak ż e b y 
w y r ó w n a ć pobocza, chociaż b o tam ciężko nie idzie o m i n ą ć p r z e j e c h a ć w ogóle, jedzie 
c iężarówka trzeba na bok uciekać 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki — o b e j r z ę , b o w y r ó w n a ć 
pobocze nie wiem, na jakiej d ł u g o ś c i 

Radna K a m i ń s k a — nie, nie tam jest tak, ż e jest nasypana ziemia do metra nawet 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki — to tak to zrobimy 

S o ł t y s P o ł c h o w a Pan Wojnarowski — w s t r o n ę W ę g o r z y n a 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki — zrobimy to 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę sołtys Sarnikierza 

S o ł t y s Sarnikierza Pan S t ę p k o w s k i - ja m a m pytanie, bo tam przed z i m ą do nas do Podkpiec 
na waszej drodze pobocza, ale ż e śnieg, k t ó r y nas zaskoczył b y ł y przerwane te prace czy one 
b ę d ą dalej kontynuowane? 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - b ę d ą kontynuowane, ale też 
jesienią, bo latem robimy drogi 

S o ł t y s Sarnikierza Pan S t ę p k o w s k i - to b ę d z i e za p ó ź n o 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - nie, nie b ę d z i e za p ó ź n o , bo 
to jest idealny termin na takie rzeczy 

S o ł t y s Sarnikierza Pan S t ę p k o w s k i - jakby to b y ł o o d razu robione to teraz by trawa z a r o s ł a i 
wtedy z i m o w ą p o r ą te pobocze jest, najtwardziejsze jest c a ł k i e m inaczej 
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Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych Pan Bernacki - p r o s z ę P a ń s t w a musimy w y b i e r a ć 

sobie priorytety teraz priorytetem jest koszenie i ł a t a n i e , p o b o c z a b ę d ą jesienią 

S o ł t y s Sarnikierza Pan S t ę p k o w s k i - i druga sprawa droga w D ł u s k u , k t ó r a b y ł a rozmawiania z 

P a n e m w c z e ś n i e j czy b ę d z i e kontynuowana czy nie? 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - też jest planowana w t y m 

r o k u ż e b y ją s k o ń c z y ć , zacząć i s k o ń c z y ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz ięku je , p r o s z ę radna Sławska 

Radna S ł a w s k a — jeszcze o d n o ś n i e tej drogi P o ł c h o w o — W ę g o r z y n o , tutaj t y m o d c i n k u bo tam 

na zakręcie ja teraz j eżdżę mtaj to są faktycznie dziury to jest raz, pobocze jest piachu masa i 

o b k o ś c i e t r o s z e c z k ę jak się już mtaj w j e ż d ż a jak się dz iałki zaczyna ją już przed samym 

W ę g o r z y n e m tam się jedzie to n ic nie w i d a ć . Z drugiej strony jedzie s a m o c h ó d ja dzisiaj 

u c i e k a ł a m p o p r o s m z a t r z y m a ł a m się na p o b o c z u a na pobocze nie m o ż n a za bardzo w j e c h a ć i 

straszne dziury wybi ją się c a ł k i e m , bo teraz tam wszystko ciężkie jeździ t a m t ę d y i c h c i a ł a b y m 

ż e b y to z r o b i ć jak najszybciej 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - to fakt mus imy to 

p o t r a k t o w a ć priorytetowo, szybko zareagujemy 

Radna S ł a w s k a - na z a k r ę t a c h nic nie widać , są takie chaszcze, że nic nie w i d a ć 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - racja, b o tam d u ż y r u c h 

teraz, p r z y j ą ł e m postaram się jak najszybciej zareagować. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - myślę, ż e o t r z y m a k ś m y n i e z a d a w a ł a j ą c e odpowiedz i trzeba 

czekać, ale tyle, co dyrektor m ó g ł n a m z a o f e r o w a ć to p o w i e d z i a ł , p ó k i go jeszcze mamy czy są 

jeszcze jakieś pytania?. Temat wykaszania i dziur w drogach to jest c a ł o r o c z n y temat na b i e ż ą c o , 

d z i ę k u j e Panie dyrektorze za uczestniczenie w naszej sesji 

Dyrektor Z a r z ą d u D r ó g Powiatowych w Ł o b z i e Pan Bernacki - Ja r ó w n i e ż d z i ę k u j ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - tylko w o l n o P a n tam jedz, bo m o g ą stać. 

II a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - w y c z e r p a k ś m y punkt II przechodzimy do p u n k m II a, k t ó r y 

z o s t a ł dzisiaj przez radnych przy jęty . U c h w a ł a Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e z dnia 30 czerwca 

2011 r o k u w sprawie wygaśnięcia m a n d a m radnego. N a podstawie tych a r t y k u ł ó w i wszystkich 

p a r a g r a f ó w Rada Mie jska w W ę g o r z y n i e uchwala, co n a s t ę p u j e : § 1 Stwierdza się wygaśnięcie 

m a n d a m radnego Tadeusza S ł o m i ń s k i e g o z p o w o d u utraty prawa wybiera lności . § 2 Z o b o w i ą z u j e 

się P r z e w o d n i c z ą c e g o Rady do n i e z w ł o c z n e g o p r z e s ł a n i a niniejszej u c h w a ł y W o j e w o d z i e 

Zachodniopomorsk iemu, K o m i s a r z o w i W y b o r c z e m u w Szczecinie oraz d o r ę c z e n i a jej radnemu 

Tadeuszowi S ł o m i ń s k i e m u . § 3 U c h w a ł a w c h o d z i w życie z dniem p o d j ę c i a . Z tyłu jest 

uzasadnienie i ostatnie zdanie o d niniejszej u c h w a ł y zainteresowanemu s ł u ż y skarga do s ą d u 

administracyjnego ( W o j e w ó d z k i e g o S ą d u Administracyjnego w Szczecinie) w terrninie 7 d n i o d 

dnia d o r ę c z e n i a u c h w a ł y za p o ś r e d n i c t w e m Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e . K t o jest za p r z y j ę c i e m 

u c h w a ł y w zaproponowanym brzmieniu? K t o jest za? 

- Radny S ł o m i ń s k i o p u ś c i ł s a l ę obrad -
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N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 8 

Przeciw - 2 

W s t r z y m a ł o s i ę - 2 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - w tym momencie radny S ł o m i ń s k i nie u c z e s t n i c z y ł w 

g ł o s o w a n i u . Stwierdzam, ż e w wyniku g ł o s o w a n i a u c h w a ł a w brzmieniu 

zaproponowanym z o s t a ł a p o d j ę t a . 

U c h w a ł a N r VIII/62/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie stwierdzenia w y g a ś n i ę c i a mandatu radnego 

( uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — przechodzimy do p u n k m III w e d ł u g k o l e j n o ś c i mamy 

i n f o r m a c j ę n r I o stanie b e z p i e c z e ń s t w a p r z e c i w p o ż a r o w e g o na terenie G m i n y W ę g o r z y n o za 

r o k 2010. K o m i s j e wiem, że z i n f o r m a c j ą w zakresie b e z p i e c z e ń s t w a p r z e c i w p o ż a r o w e g o na 

komis jach się z a p o z n a ł y , b y ł przedstawiciel Straży Powiatowej w Ł o b z i e p r o s z ę o pytania i 

dyskus ję jeszcze w tym temacie, albo p o w t ó r z y ć to co b y ł o na komis j i pubkcznie, p r o s z ę radny 

Sadurek 

Radny Sadurek — m o g ę p o w t ó r z y ć ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę radny Sadurek 

Radny Sadurek — m o g ę p o w t ó r z y ć pubkcznie to, co m ó w i ł e m informacja o stanie 

b e z p i e c z e ń s t w a p r z e c i w p o ż a r o w e g o na terenie z o s t a ł a przygotowana w s p o s ó b bardzo 

profesjonalny, bardzo czytelny, oby więcej takich i n f o r m a c j i p o d k r e ś l a m jeszcze raz wszystkie 

informacje, k t ó r e otrzymujemy nie sięgają do p i ę t tej i n f o r m a c j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e m y Panie radny, czy są jakieś inne g ł o s y w dyskusji? 
pytania do komendanta? P r o s z ę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja m o ż e nie do komendanta, p o n i e w a ż w tej i n f o r m a c j i na k o ń c u są uwagi i 

wnioski . J e d n y m z z bardziej istotaych w n i o s k ó w należy r o z w a ż y ć b u d o w ę z b i o r n i k ó w w o d n y c h 

p r z e c i w p o ż a r o w y c h i wyznaczenie stanowisk w o d n y c h na naturalnych ciekach oraz zbiornikach 

o d p o w i a d a j ą c y c h parametrom z b i o r n i k ó w w o d n y c h do c e l ó w gaśniczych. M o j e pytanie czy P a n i 

Burmistrz r o z w a ż a ł a i w jaki s p o s ó b b ę d ą z a ł a t w i o n e te w n i o s k i i uwagi? czy w ogóle jest jakaś 

m y ś l żeby to z r o b i ć w tym r o k u b ą d ź w p r z y s z ł y m ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz ięku ję P a n i radnej czy są inne zapytania? do informacj i , 
b o to jest zapytanie P a n i radnej w a ż n y , bo to temat n a komis j i też b y ł dyskutowany m o ż e radny 
Szymko 

Radny Szymko — na komis j i akurat, że ten temat powiem, co akurat P a n i radna Pietrusz 

p r z e d s t a w i ł a to jest temat, k t ó r y się powiela o d k i l k u lat u nas wiadomo gdzie brakuje z b i o r n i k ó w 

gdzie nie m a h y d r a n t ó w myślę, ż e w k o ń c u n a l e ż a ł o b y jakieś dz iałania p o d j ą ć oczywiście przy 

p o m o c y mtaj P a n ó w ze Straży P o ż a r n e j gdzie by to widziek. Generalnie to nasza gmina na 

poz iomie b e z p i e c z e ń s t w a jest na takim poziomie z a d a w a l a j ą c y m jak mtaj s twierdził P a n Z a s t ę p c a 

Pana Komendanta . Natomiast p o j a w i ł y się nowe rzeczy, k t ó r e m i a ł y by p o p r a w i ć b e z p i e c z e ń s t w a 
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na terenach wiejskich na p r z y k ł a d takich jak Sielsko tam jak się w j e ż d ż a i dla takiego, k t ó r y 

w j e ż d ż a pierwszy raz to nie wiadomo jakby m i a ł do k o g o ś j e c h a ć za jakąś m o ż e nie p i lną 

p o t r z e b ą ale na p r z y k ł a d jakby pogotowie m i a ł o b y j e c h a ć w d z i e ń czy Pokc janci na interwencje 

to nie wiedza gdzie jest n r 65 albo 24 trzy kolonie w zasadzie tam by n a l e ż a ł o p o s t a w i ć 

informacje w ś r o d k u wiosk i kolonia na prawo numeracja taka i taka kolonia na lewo numeracja 

taka i taka i tu jest jak gdyby pole do popi su dla s trażnika, ż e b y w tym temacie się z o r i e n t o w a ć 

jeśk c h o d z i o numeracje posesji, bo jeżek się pak to p r z e w a ż n i e w i d a ć gdzie a jeżek trzeba 

p r z e j e c h a ć dla pogotowia nie czy dla P o k c j i to nie bardzo na k o m i s j i takie r o z w a ż a n i a b y ł y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e radnemu Szymce, p r o s z ę o pytania. C z y P a n i 

Burmis t rz chce się o d n i e ś ć do tych s p o s t r z e ż e ń radnych? 

Z a s t ę p c ą Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 

Bukato - czy ja m o g ę ewenmalnie wyjaśnić, o co chodzi? bo to są sprawy nie z teraz 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę r o z w a ż y ć m o ż k w o ś ć 

Z a s t ę p c ą Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 

Bukato — w ł a ś n i e r o z w a ż y ć tą m o ż k w o ś ć , dz ięku ję za udzielenie g ł o s u te sprawy, k t ó r e z o s t a ł y 

przekazane to praktycznie stan na rok 2010 i mtaj, j eżek c h o d z i o zaopatrzenie w w o d ę do c e l ó w 

gaśn iczych na terenie gminy sytuacja wygląda tak jak wyg ląda o ile c h o d z i o sieć h y d r a n t o w ą to 

siec h y d r a n t o w ą r o b i m y cykkczne roczne kontrole na ten rok r ó w n i e ż wyznaczone są te kontrole 

i nasze stwierdzenia z o s t a ł y p r z e s ł a n e mtaj do rady i do o p e r a t o r ó w tej sieci w o d o c i ą g o w e j i mtaj 

nasza sugestią b y ł o za ostatniej kadencji rady w c z e ś n i e j też budowy n o w y c h o d c i n k ó w sieci 

hydrantowych. P o w s t a j ą nowe ukczki , p o w s t a j ą tereny gdzie ludzie b u d u j ą swoje d o m y tam 

niestety sieć h y d r a n t o w ą nie powstaje. Z o s t a j ą tylko p r z y ł ą c z a wodne o średnicy 

n i e o d p o w i a d a j ą c e j parametrom do c e l ó w gaśniczych. W z w i ą z k u z t y m w miejscach, k t ó r y c h jest 

teren zabudowany sytuacja z hydrantami wygląda w n a s t ę p u j ą c y s p o s ó b hydrant o d hycłrantu 

m o ż e z n a j d o w a ć się w o d l e g ł o ś c i ok. 150 m e t r ó w hydrant o d b u d y n k u mieszkalnego 75 m e t r ó w 

t a k ż e widzicie P a ń s t w o jak g ę s t o ta sieć h y d r a n t o w ą p o w i n n a być. W Mie ln ie nie mamy w o g ó l e 

sieci hydrantowej. W n i e k t ó r y c h m i e j s c o w o ś c i a c h sieć h y d r a n t o w ą w R u n o w i e P o m o r s k i m 

zresz tą też w n i e k t ó r y c h m i e j s c o w o ś c i a c h sieć h y d r a n t o w ą i s tniała, ale w z w i ą z k u z t y m że 

hydrantu ulegały zniszczeniu z o s t a ł y zdemontowane i ta o d l e g ł o ś ć m i ę d z y p o s z c z e g ó l n y m i 

hydrantami u legła w y d ł u ż e n i u , dlatego też nasza sugestia jest taka, żeby b u d o w a ć w z w i ą z k u z 

tym, ż e nie m a sieci hydrantowych b u d o w a ć zb iorn ik i p r z e c i w p o ż a r o w e z w o d ą do celów, 

w a r u n k ó w gaśniczych minimalna p o j e m n o ś ć takiego zbiornika 100 m 3 wtedy te mie j scowośc i , w 

k t ó r y c h nie m a sieci hydrantowej b ę d ą zabezpieczone. J e ż e k nie chcecie P a ń s t w o b u d o w a ć 

z b i o r n i k ó w sieć w o d n ą i p r z y s p o s o b i o n ą do c e l ó w gaśniczych. N a s t ę p n ą taką p o m o c n ą sytuacją 

jest organizowanie miejsc do ce lów p o b o r u w o d y do c e l ó w gaśniczych przy ciekach w o d n y c h 

ewenmalnie naturalnych zbiornikach o ile jest ten ciek w o d n y ewenmalnie jakieś jeziorko w 

m i e j s c o w o ś c i i odpowiada parametrom do p o b o r u w o d y w celu g a ś n i c z y m takie stanowisko 

m o ż n a wyznaczyć . J e ż e k nie niestety nie s a m o c h ó d m u s i d o j e c h a ć powierzchnia takiego placu, 

gdzie ten s a m o c h ó d gaśniczy m o ż e s t a n ą ć jest m i n i m u m 20 na 20 m e t r ó w i oczywiście droga 

dojazdowa do tego. N i e wszystkie miejsca, k t ó r e b y ł y zaproponowane poprzedniej kadencji 

o d p o w i a d a ł y parametrom i naszym w o z o m i nam, generalnie, dlatego też nie z o s t a ł y przy ję te . 

Dlatego też mtaj nasza sugestia jest taka żeby w porozumieniu z n a m i w y z n a c z a ć takie miejsca z 

w o d ą do c e l ó w gaśniczych. C z y są m o ż e w tej kwestii jakieś zapytania do mnie? to o d p o w i e m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę pytać, bo mamy komendanta, sołtys p r o s z ę 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz — ja p a m i ę t a m b y ł kiedyś zbiornik taki 
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Z a s t ę p c a Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 
Bukato - b y ł y hydranty kiedyś też 
Sołtys M i e l n a P a n K o r c z — były hydranty 

Z a s t ę p c a Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 
Bukato — w tej chwik nie m a 

Sołtys M i e l n a P a n K o r c z - ale też jest zb iornik p p o ż tylko zarośnię ty 

Z a s t ę p c a Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 
Bukato — to trzeba wyczyścić 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - tylko krzakami z a r o s ł o , ale hydranty też by się p r z y d a ł y 

Z a s t ę p c a Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 
Bukato — podejrzewam, że sieć h y d r a n t o w ą b y ł a by lepsza 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - a to już b y ł o k i lka lat poruszane. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - j e s teśmy w in formac j i 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - pan K u r z a j p r z e j ą ł hydrofornie o d razu na z ł o m w y w i ó z ł hydranty i 
z g ł o w y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - Ja sobie p o z w o l ę w dyskusji u d z i e k ć g ł o s u , b o m y ż e ś m y ja 
z a u w a ż y ł e m przypadek w Mielnie nie m a h y d r a n t ó w nie wierze, ż e b y projektant albo wykonawca 
b u d o w a ł dla w s i sieć w o d o c i ą g o w ą bez h y d r a n t ó w i d o w i e d z i e k ś m y się, że były, b y ł a jakaś 
przyczyna, dlaczego i c h nie ma. Ja ze swojej rodzinnej m i e j s c o w o ś c i , co p o c h o d z ę wiem, że 
hydranty były, ale tam się o d b y w a ł o c a ł e p ł u k a n i e , mycie i b y ł operator, k tóry z l ikwidował, z r o b i ł 
hydranty podziemne, bo jest temat 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - u nas nie m a wcale 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale jest sieć w o d o c i ą g o w a 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - jest 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to jest rola dla P a n i Burmistrz jest nowy operator trzeba 
w y m u s i ć , bo te 150 m e t r ó w 

Z a s t ę p c ą Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 

Bukato — bo te hydranty podziemne są d o b r ą rzeczą i są niewidoczne i nie m o ż n a z tego 

korzys tać , jeżek się nie m a odpowiedniego stojaka hydrantowego tylko wymagane jest ż e b y takie 

hydranty takie miejsce gdzie jest ten hydrant z o s t a ł o oznakowane, bo hydranty te są nie wielkie i 

zarośn ięc ie krzakami powoduje, że i c h nie w i d z i m y gdzie one są, jeżek chodzi tam b y ł a m o w a o 

oznakowaniu akurat m i e j s c o w o ś c i Sielsko — kolonie mtaj nasza sugestia za poprzedniej kadencji 

b y ł a r ó w n i e ż taka, że o oznakowaniu posesji mieszkalnych i ukc, jeżek są takie powiedzmy ż e b y 

to b y ł o czytelne ż e b y nie tylko nasze wozy, m ó w i ę jedzie straż p o ż a r n a p r z e w a ż n i e w i d a ć gdzie to 

jest, a niestety pogotowie, czy P o k c j a nie wie gdzie jest i mtaj należy te numeracje posesji 

p o w i n n y b y ć widoczne, czytelne na to są odpowiednie paragrafy, ustawy. 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - radny K o r c z jeszcze raz p r o s z ę , sołtys K o r c z 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - na operatorze trzeba w y m u s i ć te hydranty, c h o c i a ż dlatego z tego 

w z g l ę d u , że m u s z ą m i e ć na pukanie sieci p rzec ież tą h e r b a t ę , co ludzie przez k c z n i k i 

p r z e p u s z c z a j ą , czasami się o d k r ę c a kran ta w o d a leci dwie godziny przez kcznik niestety i to jest 

i c h o b o w i ą z k i e m o n i p o w i n n i p ł u k a ć sieć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - myślę, ż e to jest jeden z t e m a t ó w na dyskus ję do operatora, 

m y b ę d z i e m y myślę, że za p ó ł r o k u z operatorem się 

Z a s t ę p c ą Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j Straży P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 

Bukato - operator m a ograniczony zasięg dz iałania P r o s z ę P a ń s t w a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale m a o b o w i ą z e k d o b r ą w o d ę d o s t a r c z y ć 

Z a s t ę p c ą Komendanta Powiatowego P a ń s t w o w e j S t t a ż y P o ż a r n e j w Ł o b z i e Pan Marek 

Bukato — dobrze, ale o b o w i ą z e k dos tarczyć d o b r ą w o d ę to jest jedno a druga rzecz to są 

fundusze przeznaczone na m o d e r n i z a c j ę rozbudowy sieci hydrantowej i to już mtaj wasza jest 

sprawa nie operatora, bo operator jest tylko odpowiedzialny za o b s ł u g ę tej sieci, jeżek m y 

znajdziemy jakieś usterki n a sieci hydrantowej czy na hydrantach operator z r e g u ł y je usuwa z 

tym, ż e nie b ę d z i e b u d o w a ł sieci, jeżek nie m a p i e n i ą ż k ó w mtaj do P a ń s t w a radnych p r o ś b a nie 

moja dla mnie tego nie robicie tylko dla l u d z i m i e s z k a j ą c y c h na terenie G m i n y W ę g o r z y n o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze P a n i radna Pietrusz — z w r ó c i ł a się b e z p o ś r e d n i o do 

P a n i Burmis t rz czy jakieś p o m y s ł y w temacie m a jak ten temat z b i o r n i k ó w czy h y d r a n t ó w jakiś 

p o m y s ł jak r o z w i ą z a ć ten temat w s p ó l n i e ze strażą? 

Pani Burmistrz — p o w i e m tak akcji budowania h y d r a n t ó w nie m a m y z a ł o ż o n e j w tegorocznym 

b u d ż e c i e , do temam m o g ę p o d e j ś ć przy planowaniu b u d ż e m na n a s t ę p n y rok. N i e m n i e j jednak 

przy rozbudowie sieci w o d o c i ą g o w e j o k a ż d ą n a s t ę p n ą ni tkę, do k t ó r e j m a się p r z y ł ą c z y ć ki lka 

d z i a ł e k zawsze taka sieć jest z a k a ń c z a n a hydrantem to i tak sukcesywnie p o w s t a j ą u nas kolejne 

hydranty 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz iękuję , j e s teśmy przy informacj i , jeżek nie b ę d ę widz iał 

więce j g ł o s ó w w dyskusji to stwierdzam, że radni i pozostak z i n f o r m a c j ą się zapoznak. D z i ę k u j e 

Panie K o m e n d a n c i e za przybycie, ale m o ż e P a n z o s t a ć jeszcze s ł u ż b y mundurowe tu p r a c u j ą 

b 
P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - teraz jes teśmy przy in formac j i K o m e n d y Powiatowej P o k c j i 

w Ł o b z i e ocena stanu b e z p i e c z e ń s t w a i p o r z ą d k u pubkcznego, p r o s z ę m o ż e k t o ś z P a n ó w 

P o k c j a n t ó w u s z c z e g ó ł o w i ł b y 

Komendant Powiatowej Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj - P r z e w o d n i c z ą c y , Szanowni 

Radni , P a n i Burmistrz przepraszam nie m o g k ś m y u c z e s t n i c z y ć w pracach komisj i , b o w t y m 

samym dniu o tej samej porze b y ł a sesja w Ł o b z i e , w k t ó r e j m u s i a ł e m uczes tn iczyć bo niestety 

jestem sam i nie m o g ł e m się p o j a w i ć na tej k o m i s j i t akże przepraszam za n i e o b e c n o ś ć . W 

u z u p e ł n i e n i u tej informacj i , k t ó r a p r z e d ł o ż y ł P a n K i e r o w n i k , jeżek c h o d z i o d z i a ł a l n o ś ć 

Posterunku w W ę g o r z y n i e nie ukrywam, że w chwik obecnej wszelkie starania przeze mnie 

czynione b y ł y po p r o s m na rzecz utrzymania ż e b y Posterunek P o k c j i w W ę g o r z y n i e w o g ó l e 

p o z o s t a ł , p o n i e w a ż w latach poprzednich z p u n k m widzenia K o m e n d y G ł ó w n e j Posterunki tego 

typu m i a ł y by p r z e s t a ć i s tnieć. W dniu 18 kwietnia tego r o k u większość , wszyscy K o m e n d a n c i w 

c a ł y m zachockniopomorskim z o s t a k ś m y oddelegowani do przeprowadzenia r o z m ó w z 
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s a m o r z ą d e m ż e b y ewenmalnie p o d j ą ć dz iałania mtaj na temat l ikwidacj i jednostek P o s t e r u n k ó w 

P o k c j i i mtaj jest tak kiepska sytuacja, p o n i e w a ż w c z e ś n i e j s z e porozumienia b y ł y takie, ż e ten 

posterunek m a b y ć w s p ó l n i e budowany m i a ł p o w s t a ć mtaj w tej gminie z a r z ą d z a n i e , Straż 

P o ż a r n a , Pokcja, Z a r z ą d z a n i e kryzysowe a teraz były w s t ę p n e porozumienia podpisane b y ł 

zamysł ż e b y z k k w i d o w a ć ten posterunek także obecne moje działania z o s t a ł y skierowane na 

utrzymanie tego budynku ż e b y nie p o d e j m o w a ć wygaśnięcia tego z a r z ą d u przy tej n i e r u c h o m o ś c i 

i p r z e k a z a ć poprzez starostwo to s k o m u n a l i z o w a ć . M o j e stanowisko jest takie ż e b y ten 

posterunek i zos ta ją i nie tylko ten, ale wszystkie Posterunki K o m e n d y Powiatowej P o k c j i w 

Ł o b z i e i mtaj i w Dobre j i w R e s k u stan etatowy jednostki z o s t a ł zmniejszony w c a ł y m 

w o j e w ó d z t w i e w W ę g o r z y n i e mtaj ten jeden etat, k tóry p o z y s k a k ś m y z o s t a ł mtaj skierowany nie 

dobrze się dzieje p o n i e w a ż w skak kra ju zos tały ucięte kczby e t a t ó w p o k c j a n t ó w o 2.000 

p o k c j a n t ó w w naszym w o j e w ó d z t w i e trzeba o b c i ą ć 173 etaty pokcyjne niestety n a s z ą k o m e n d ę 

też to d o t k n ę ł o , ale na posterunkach nie z m n i e j s z a ł e m nie o b n i ż a ł e m stanu osobowego 

p o s t e n i n k ó w . Wszystkie te cięcia opiera ją się na kanwie K o m e n d y Powiatowej P o k c j i w Ł o b z i e i 

jeżek k t o ś o d c h o d z i to na jego miejsce nikt nie przychodzi to są takie decyzje m o ż n a p o w i e d z i e ć 

r z ę d u K o m e n d y G ł ó w n e j i ustawy b u d ż e t o w e j , k t ó r a ustala k c z b ę e t a t ó w pokcyjnych. Nasze 

etaty p o p r o s m idą do innych w o j e w ó d z t w , b o to jest taki paradoks, że nakczenia etatowe w 6 0 % 

m a w p ł y w l u d n o ś ć w 30% stan p r z e s t ę p c z o ś c i , 5% w p ł y w nakczenia etatowe o d l e g ł o ś ć lub 

powierzchnia i 5% ma w p ł y w daje się na miasta p o w y ż e j 50.000 ludzi . Z uwagi na to, ż e w 

naszym w o j e w ó d z t w i e takich miast p o w y ż e j 50.000 jest d o s y ć m a ł o , w i ę c te etaty idą generalnie 

na D o l n y Śląsk, w o j e w ó d z t w o Śląskie, bo tam jest d u ż o miast p o w y ż e j 50.000 i te etaty zabrane są 

z p o s z c z e g ó l n y c h k o m e n d powiatowych i są przekazane do tamtych w o j e w ó d z t w także mtaj w 

u z u p e ł n i e n i u tej in formacj i 

na d z i e ń dzisiejszy zmierzamy do polepszenia stanu budynku mfrastruktury Posterunku z uwagi 

na to, że o n b y ł przewidziany na to, ż e m o ż n a p o w i e d z i e ć do przeniesienia się albo wyniesienia 

się z tamtego budynku i oddania go mtaj na potrzeby gminy i po p r o s m budynek nie b y ł 

remontowany w ostatnich latach jest w r ę c z w o p ł a k a n y m stanie tak samo jak inne posterunki, 

sama siedziba komendy powiatowej t r o s z k ę ten d o ł e k f inansowy i tu jest i mtaj nie ukrywam 

m o ż n a t r o c h ę tak im systemem gospodarczym b ę d z i e przeprowadzany jakieś c z ą s t k o w e remonty 

posterunku ż e b y z r o b i ć i zwiększyć jego f u n k c j o n a l n o ś ć także są mniej więcej fakty mtaj m ó w i ę , 

jakie polecenia dos takśmy, jaka odpowiedz p o s z ł a do K o m e n d y W o j e w ó d z k i Pokc j i , że 

Posterunek zostaje z przyczyn takich jakby rolnistycznych z p u n k m widzenia k o m e n d y g ł ó w n e j z 

p u n k m ekonomicznego lepiej by b y ł o ż e b y pokcjanci mtaj p r z y j e ż d ż a k do Ł o b z a , ale ja sobie 

mtaj nie w y o b r a ż a m żeby mtaj jednostka nie f u n k c j o n o w a ł a , bo jak w o g ó l e się zl ikwiduje to już 

c iężko z powrotem o d t w o r z y ć . T a sytuacja b y ł a by tragiczna dla lokalnego s p o ł e c z e ń s t w a , ż e 

takie są zamierzenia i na dz ień dzisiejszy pokcjanci b ę d ą p e ł n i ć s ł u ż b ę mtaj w tak im stanie, jakim 

b y ł czarnych cięć nie będz ie . J e ś k c h o d z i o s p r z ę t transportowy to o n też jest w o p ł a k a n y m 

stanie, bo te dwa samochody to są też tak w y s ł u ż o n e , że d o s y ć częs to w y m a g a j ą napraw i zakupu 

części mtaj część p o p r o s m s ł u ż b y jest p e ł n i o n a przez p o k c j a n t ó w z Ł o b z a i samochody w razie 

potrzeby zais tniałe j są sukcesywnie u ż y c z a n e na czas tej naprawy także tak to mniej więce j 

wygląda. J e ś k c h o d z i o p r z e s t ę p c z o ś ć i w ogóle prace p o s t e m n k ó w to m o g ę s twierdzić, że praca 

p o k c j a n t ó w z Posterunku P o k c j i w W ę g o r z y n i e w oczach powiatu i mtaj Prokuratury Rejonowej 

w Ł o b z i e , jaki i sądu, bo ta dz iałka m o ż n a p o w i e d z i e ć w y k r o c z e ń trafia prosto do s ą d u i jest 

oceniana bardzo dobrze ze strony Prokuratury w r ę c z pokcjanci Posterunek P o k c j i w W ę g o r z y n i e 

jest oceniany, jako najlepszy posterunek mtaj w powiecie musze tu P a ń s t w o z a k o m u n i k o w a ć 

m ó w i m y mtaj, o jakości wykonywanych c z y n n o ś c i procesowych. J e ś k c h o d z i o stan 

b e z p i e c z e ń s t w a to musze p o w i e d z i e ć ż e oceniam jako d o ś ć d o b r ą m o ż n a p o w i e d z i e ć 

mankamentem są p r z e s t ę p s t w a przeciwko mieniu z w ł a s z c z a kradzieży, dobra kradzież mienia 

pozostawianego bez opieki, kradzież mienia i w ł a m a n i a do d o m k ó w letniskowych k t ó r e 

m i e s z k a ń c y m o ż e nie stak mtaj ale jak to się m ó w i m i e s z k a ń c y Szczecina czy z i n n y c h większych 

m i e j s c o w o ś c i p o s i a d a j ą mtaj d o m k i letniskowe i nie są dozorowane w okresie c a ł o r o c z n y m i 

Strona 17 z 85 



z w ł a s z c z a luty marzec odnotowujemy z w i ę k s z o n ą k c z b ę kradzieży w ł a m a n i a do tych o b i e k t ó w . 

S k u t e c z n o ś ć jest d o s y ć dobra b o jeśk c h o d z i o wykrywanie na kanwie p r z e s t ę p c z o ś c i w kraju 

wynos i ona o k o ł o 31 — 32 % i jest o wiele większa. J e ś k c h o d z i o s k u t e c z n o ś ć d z i a ł a ń p o k c j a n t ó w 

to z tej i n f o r m a c j i m o ż n a w y c i ą g n ą ć z w ł a s z c z a mtaj p r z e s t ę p s t w szeroko w k o m u n i k a c j i to kczba 

z a t r z y m a ń n i e t r z e ź w y c h jest d o s y ć wysoka i ona w r o k u u b i e g ł y m uległa w z r o s t o w i i dwa lata 

temu r ó w n i e ż , b o w skak powiatu ta kczba m o ż n a p o w i e d z i e ć u legła jak r ó w n i e ż podwojeniu, nie 

zastosowania się do z a k a z ó w drogowych też jest d o s y ć d u ż a ta p r z e s t ę p c z o ś ć rozumiem, ż e są 

r ó ż n e głosy, ż e się tam czepiamy, ale niestety to jest potencjalne z a g r o ż e n i e z w ł a s z c z a P a ń s t w o 

wiecie na tych w ą s k i c h drogach jak rowerzysta jedzie sobie zygzaczkiem to też sytuacja stwarza 

r ó w n i e ż d u ż e z a g r o ż e n i e dla b e z p i e c z e ń s t w a . J e ś k c h o d z i o b e z p i e c z e ń s t w o w sensie zabitych na 

drogach to ten r o k b y ł dla p o k c j i ł o b e s k i e j u b i e g ł o r o c z n y jeden z najlepszych w ciągu ostatnich 

lat p o n i e w a ż w c a ł y m powiecie o d n o t o w a k ś m y tylko trzy of iary śmier te lne w r o k u u b i e g ł y m 

chyba nie b y ł o ż a d n e j of iary śmier te lne j a nawet n a t ę ż e n i e r u c h u akurat na tej grninie jest dosyć 

d u ż e p o c z ą w s z y o d d r ó g w o j e w ó d z k i c h s k o ń c z y w s z y na tej drodze krajowej 20 t a k ż e m ó w i ę r u c h 

jest bardzo d u ż y ale m ó w i ę mtaj jest i z a s ł u g a p o k c j a n t ó w w W ę g o r z y n i e jak r ó w n i e ż p o k c j a n t ó w 

r u c h u drogowego z Ł o b z a , p o n i e w a ż tu są prace koordynowane i dla nas c z ę s t o na tej drodze 

u c z e s t n i c z ą oczywiście jes teśmy wspomagani poprzez K o m e n d ę W o j e w ó d z k ą mtaj się p o k a z u j ą 

są specjakści z tym s p r z ę t e m jak jest t r o s z k ę cieszy d z i e ń to tak dziennie 25 — 30 d o w o d ó w 

rejestracyjnych ale m ó w i ę coś za c o ś jedna ofiara śmier te lna to koszt s p o ł e c z n y to jest 

1 000 000,00 z ł jak to się m ó w i to jest bardzo dobry wynik. W r o k u b i e ż ą c y m też jest doby rok 

jak na razie d o p ó k i w sensie w y p a d k ó w śmier te lnych dzisiaj jest 30 mamy na terenie naszego 

powiatu jeden wypadek z of iarą śmier te lną to też jest taki d o s y ć dobry wynik z w ł a s z c z a ż e zawsze 

tych ofiar ś m i e r t e l n y c h b y ł o zawsze bliżej 10 w skak c a ł e g o r o k u także, ale m ó w i ę to też ma 

w p ł y w na p o k t y k ę w y k r o c z e n i o w ą , mandatowa bo kczba m a n d a t ó w na przestrzeni d w ó c h lat 

w z r o s ł a z d w ó c h i p ó l tysiąca rocznie na o k o ł o 5 000,00 coś za coś i m więce j jak to się m ó w i 

m a n d a t ó w , w y p a d k ó w i ofiar śmier te lnych jest mniej ja sobie z d a j ę czasami s p r a w ę że jest tak ż e 

jeden s a m o c h ó d i 5 ofiar śmier te lnych p o p r o s m staramy się tych n i e t r z e ź w y c h e l iminować. N a 

pewno też o d mies iąca kpca zwiększy się e f e k t y w n o ś ć s ł u ż b ze Strażą Mie j ską z w ł a s z c z a przy 

p o m o c y też i fotoradaru z uwagi na przepisy k t ó r e z o s t a ł y opubl ikowane w D z i e n n i k u 

U r z ę d o w y m N r 133 z czerwca u b i e g ł e g o r o k u w sprawie oznakowania i te znaki k t ó r e w c h o d z ą 

w prawie r u c h u drogowym i o d m i e s i ą c a kpca p o d j ą ł e m działania dla straży miejskiej w sensie 

oznakowania gdzie b ę d z i e m o ż n a s t w o r z y ć projekty z m i a n organizacji czasowych, zmian 

organizacji ruchu, i w y z n a c z y ć miejsca gdzie te fotoradary b ę d z i e m o ż n a m ó w i ę o fotoradarach 

p r z e n o ś n y c h gdzie b ę d z i e m o ż n a stawiać mtaj sukcesywnie b ę d z i e m y k c z b ę tych miejsc 

zwiększać oczywiście p o konsultacjach tam gdzie b ę d z i e w z m o ż o n y r u c h z a g r o ż e n i e z a r ó w n o dla 

ruchu k o ł o w e g o jak i pieszego, jeśk c h o d z i o p o b l i ż e s z k ó ł to na pewno w tych miejscach 

b ę d z i e m y ten fotoradar na zasadzie użyczenia stawiać na pewno w clrugim p ó ł r o c z u ta praca w 

t y m zakresie ulegnie zwiększeniu. T o tyle w sensie tej oceny k t ó r ą p r z e d s t a w i ł P a n K i e r o w n i k . 

J e ś k b ę d ą jakieś pytania to b ę d ę s tarał się o d p o w i e d z i e ć ewenmalnie, jeśk nie to w p ó ź n i e j s z y m 

terrninie u d z i e l ę odpowiedzi 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e K o m e n d a n t o w i Powiatowemu, p r o s z ę o g ł o s y 

radnych p o z w o l ę sobie u d z i e k ć g ł o s u jeżek nikt mnie nie u p r z e d z i ł P a n Sadurek m ó w i ł o 

m a t e r i a ł a c h s traży tu praktycznie są suche cyfry o tych zdarzeniach praktycznie tu jest wszystko 

ale co ja z a u w a ż y ł e m p r z e s t ę p s t w a 69 s tanowią czyny p o l e g a j ą c e na kierowaniu pojazdami w 

stanie n i e t r z e ź w o ś c i a 43 przypadki kierowania pojazdami naimo n a ł o ż o n e g o zakazu s ą d o w e g o 

czyk 62 % to recydywa w tych stanie w s k a z u j ą c y m to się potwierdza że C i sami bo tych 26 co 

doszk dodatkowo to też są p r z e s t ę p c y b o jeżdżą po pi jaku, ale tych 43 to są notoryczni 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj — niestety te w y r o k i C i skazani 

p o p e ł n i a j ą ponownie i p ó ź n i e j idą o d b y w a ć kary pozbawienia w o l n o ś c i i p o 5 m i e s i ą c a c h w skak 
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komendy powiatowej kczba osadzonych z tego t y t u ł u zwiększyła się o 34 osoby d o s y ć d u ż o nie 

mamy się c z y m szczycić ale sukcesywnie zwiększa się kczba kar pozbawienia w o l n o ś c i t a k ż e to 

jest i d o s y ć d u ż e o b c i ą ż e n i e dla nas bo ta s ł u ż b a konwojowa generalnie to jest dla tych o s ó b k t ó r e 

nie w s t a w i ł y się dobrowolnie do odbycia kary więc o n i p r z y c h o d z ą do nas i m y staramy się 

z m i e n i ć i m to miejsce pobytu czasami gdzieś tam p r u b u j ą się gdzieś tam s c h o w a ć . P o c i e s z a j ą c y m 

jest fakt iż w ostatnich latach nie b y ł o p r z e s t ę p s t w mtaj p r z e s t ę p s t w m o ż n a p o w i e d z i e ć takiej 

pierwszej kategorii czyk z b r o d n i z a b ó j s t w a , zbrodni zgwałcenia b o m ó w i ę akurat w innych 

gminach m i e k ś m y odnotowane takie przypadki ale mtaj w b i e ż ą c y m r o k u w u b i e g ł y m jak i w 

pierwszej p o ł o w i e tego r o k u nie b y ł o tego typu p r z e s t ę p s t w n a j w i ę k s z y m p r z e s t ę p s t w e m to jest 

r o z b o j u w tym r o k u w u b i e g ł y m r o z b ó j taki m o ż n a p o w i e d z i e ć po d o ż y n k a c h sprawcy 

pokrzywdzonego, pokrzywdzonej zos tał okradziony był r ó w n i e ż w stanie n ie t rzeźwośc i ale mtaj 

dz iałania p o k c j a n t ó w z W ę g o r z y n m o ż n a p o w i e d z i e ć po p ó ł t o r a mies iąca d o p r o w a d z i ł y do 

ustalenia wskazania sprawcy tego p r z e s t ę p s t w a to są dwa p r z e s t ę p s t w a najbardziej z a g r o ż o n e . W 

chwik obecnej jeśk c h o d z i o wie lkość start to są zdarzenia na stacjach pakw mtaj, ale tu jeśk 

c h o d z i o te stacje pakw to dz iała lność przez grupy p r z e s t ę p c z e nie tylko na terenach naszych 

tylko te stacje są okradane na przestrzeni na kanwie k i l k u w o j e w ó d z t w to są wyspecjalizowane 

grupy p r z e s t ę p c z e d o k o n u j ą c e kradzieży w ł a m a n i a i r o z b o j u c a ł y c h kas, s e j f ó w i dwie godziny p o 

tym zdarzeniu na terenie Stargardu Szczecińskiego, b y ł o takie same zdarzenie w c z e ś n i e j b y ł o w 

I ń s k u t a k ż e mtaj poddajemy analizie te p r z e s t ę p s t w a ja myślę, ż e to jest kwestia raczej czasu gdzie 

ta grupa zostanie zatrzymana przy w s p ó ł p r a c y i nadzorze mtaj K o m e n d y p o k c j a n t ó w z p i o n u 

kryrninalnego mtaj K o m e n d y w Ł o b z i e jak i z K o m e n d y W o j e w ó d z k i e j , p o n i e w a ż mtaj te 

dz iałania r o z c h o d z ą się na teren k i l k u w o j e w ó d z t w , bo akurat mtaj byk zatrzymywani p r z e s t ę p c y 

k t ó r z y m i ę d z y i n n y m i w W ę g o r z y n i e dokonywak kradzieży z w ł a m a n i e m z b i o r n i k ó w pakw gdzie 

jest o k o ł o 300 p r z e s t ę p s t w na terenie k i l k u p o w i a t ó w właśc iwie d w ó c h w o j e w ó d z t w także to są 

wyspecjalizowane grupy p r z e s t ę p c z e d o k o n u j ą c e w ł a m a ń do takich o b i e k t ó w handlowych to są 

dwa na jc ięższe p r z e s t ę p s t w a jeśk c h o d z i o u b i e g ł y rok zos tały wykryte myś lę ż e te dwa zdarzenia 

bo one są o b j ę t e s z c z e g ó l n y m nadzorem m i m o że w p o c z ą t k o w e j fazie one są b y ć m o ż e 

u m o r z o n e ale dz iałania operacyjne t rwają one są sukcesywnie podejmowane 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - już nie b ę d ę do informacj i , bo mtaj p a r ę p y t a ń by b y ł o 

c h c i a ł e m zapytać jak wygląda z s a m o r z ą d e m gminnym, ale szczególnie ze s t rażnik iem b o w 

naszych m a t e r i a ł a c h dalej m a m y że s t rażnik wystawił 178 m a n d a t ó w na 25 450,00 z ł o t y c h jak ta 

w s p ó ł p r a c a P o k c j i z naszym s t rażnik iem s a m o r z ą d o w y m wygląda na dzisiaj tak w p o j ę c i u 

o g ó l n y m nie tylko z s a m o r z ą d e m jako c a ł y m s p o ł e c z e ń s t w e m tylko ze s t rażnikiem? 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj - ta praca ze St rażnik iem M e j s k i m 

w drugiej p o ł o w i e r o k u b o te mandaty k t ó r e są to jest część jest w u b i e g ł y m r o k u gdzie 

f u n k c j o n o w a ł y stare przepisy d o t y c z ą c e pracy mtaj przy p o m o c y fotoradam ta kczba m a n d a t ó w 

b y ć m o ż e w b i e ż ą c y m r o k u t r o s z e c z k ę s p a d a ć ale mandat zacznie w z r a s t a ć , p o n i e w a ż o n m u s i a ł 

n a d r o b i ć te n iedociągnięc ia jak to m ó w i ą c swoich p o p r z e d n i k ó w m u s i a ł w y p r o s t o w a ć całą 

d o k u m e n t a c j ę z w i ą z a n ą z n a ł o ż e n i e m m a n d a t ó w i wpisem do ewidencji ukaranych k i e r o w c ó w b o 

niestety mtaj też ten o b o w i ą z e k i sukcesywnie do K o m e n d y do nas te dokumenty spływały . N a 

d z i e ń dzisiejszy s t rażnik co czwartek p e ł n i s ł u ż b ę z pokcjantami także wymiana i n f o r m a c j i 

m i ę d z y s t rażnik iem a pokcjantami odbywa się w systemie c i ą g ł y m b o i tak co tydzień p e ł n i ą 

s ł u ż b ę tylko z racji zbl iża jących się imprez ale i tak raz w tygodniu p e ł n i ą razem s ł u ż b ę t a k ż e to 

jest taki u k ł o n w stosunku do P a ń s t w a , p o n i e w a ż o n nie dysponuje pojazdem więc m o ż e p a r ę 

rzeczy też w s p ó l n i e z pokcjantem na terenie gminy zreal izować b y ć m o ż e to jest n iewystarcza jąca 

kczba s t r a ż n i k ó w p o n i e w a ż w e d ł u g mnie kczba s t r a ż n i k ó w w takiej gminie powinna b y ć gdzieś 

o k o ł o trzech ale z d a j ę sobie s p r a w ę że w tej chwik g m i n ę nie stać bo m u s i a ł y rea l izować rzeczy 

k t ó r e b u d ż e m nie stać i na razie jest tak jak jest ale myślę ż e ten ternd k t ó r y b ę d z i e jak się 

u p o r z ą d k u j ą przepisy z w i ą z a n e z funkc jonowaniem straży gminnej to ta w s p ó ł p r a c a b ę d z i e 
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bardziej efektywna na pewno jest dobra b o pomagamy sobie mtaj wzajemnie a to też m ó w i ę jeżeli 

są jakieś sugestie do P a ń s t w a s o ł t y s ó w 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - zobaczymy, bo mtaj P a n i radna Pietrusz c h c i a ł b y jeszcze 

z a b r a ć g ł o s m o ż e m a jakieś uwagi 

Radna Pietrusz — ja mtaj k r ó c i u t k o Panie P r z e w o d n i c z ą c y Panie K o m e n d a n c i e , P a n i 

K i e r o w n i k u ja myślę, ż e n a d c h o d z i sezon letni gdzie tych p r z e s t ę p s t w jest coraz więce j , ale z 

P a ń s t w a oceny i Pana w y p o w i e d z i m o g ą się c z u ć i s p o ł e c z e ń s t w o z u p e ł n i e bezpieczne tak? 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj - ja myś lę , że tak 

Radna Pietrusz - d z i ę k u j e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e czy są g ł o s y w dyskusji? Myślę, że tą i n f o r m a c j ę 

z a k o ń c z ę p u e n t ą K o m e n d a n t p o c h w a k ł Posterunek P o k c j i w W ę g o r z y n i e myś lę ż e K i e r o w n i k 

Posterunku pewnie b ę d z i e kczył na jakieś wsparcie nie tylko s ł o w n e ale także materialne jakąś 

n a g r o d ę m o ż e w tym duchu k o ń c z ę punkt a P a n i Burmistrz 

Pani Burmistrz — dwa zdania nie korzys ta jąc z tej okazj i że m a m y dzisiaj przedstawiciek s ł u ż b 

m u n d u r o w y c h c h c i a ł a b y m serdecznie p o d z i ę k o w a ć za tą w s p ó ł p r a c ę o f e m j ą c się na kolejny 

okres swoją osoba swoją p o m o c ą i p r o s z ą c r ó w n i e ż o w s p ó ł p r a c ę z P a ń s t w a strony w s p ó l n e 

kontrole ze Strażą Mie j ską ze s t rażnik iem naszym. W i d z i m y wasze z a a n g a ż o w a n i e z a r ó w n o 

P o k c j i jak i Straży P o ż a r n e j i za to serdecznie dz ięku je 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj — c h c i a ł b y m jeszcze 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj - c h c i a ł b y m jeszcze p o n i e w a ż nie 

m a mtaj przedstawiciek tych s ł u ż b ale z a r ó w n o pokcjanci odbywamy też ze strażą leśną 

c h c i a ł b y m p o d z i ę k o w a n i e nie w i d z ę mtaj przedstawiciek 

Pani Burmistrz - W i c e p r z e w o d n i c z ą c y 

Komendant Powiatowy Policji w Ł o b z i e Pan Robert Gaj — przepraszam c h c i a ł b y m 

p o d z i ę k o w a ć , p o n i e w a ż te p o d z i ę k o w a n i a na p o r z ą d k u dziennym są s ł u ż b y ze strażą leśną nie 

tylko w t y m okresie ale w b o już b y ł o paru o k r e s ó w neuralgicznych kstopad g r u d z i e ń jak i teraz 

jak wzrasta z a g r o ż e n i e p o ż a r o w e jak r ó w n i e ż zanieczyszczanie tych l a s ó w niestety z a ś m i e c a n e są 

a te patrole ze strażą leśną p o z w a l a j ą raz ż e jes teśmy usatysfakcjonowani z i c h ś r o d k ó w 

transportu te pojazdy terenowe n a m d o s y ć p o m a g a j ą w realizacji tych z a d a ń a mtaj m y ś l ę że 

strażnicy d o s y ć c z ę s t o są te spotkania nasze uzgadniane co mies iąc ki lka s ł u ż b w ciągu mies iąca 

jest także ja zwracam się z p o d z i ę k o w a n i a m i za tą w s p ó ł p r a c ę ze strażą leśną 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz ięku je , nie b ę d ę już r e a s u m o w a ł b y ś m y chwalik d u ż o ale 

s ł u ż b y mundurowe jak z s o b ą w s p ó ł p r a c u j ą razem z naszym s t r a ż n i k i e m to z tego efekty p o t e m 

dla s p o ł e c z e ń s t w a są wymierne jak się wszystkie s ł u ż b y razem wspiera ją jest p o ż y t e k dla nas 

wszystkich dz iękuje przedstawicielom K o m e n d y Powiatowej i Posterunku P o k c j i w W ę g o r z y n i e 

za informacje, k t ó r a z o s t a ł a dla nas przedstawiona i stwierdzam, ż e radni z i n f o r m a c j ą się 

zapoznak 

Strona 20 z 85 



Radna Pietrusz — stawiam wniosek formalny o 5 minut przerwy 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e - o g ł a s z a m 5 minut przerwy 

- 5 minut przerwy — 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - zapraszamy s o ł t y s ó w ,mamy jeszcze d u ż o m a t e r i a ł u do 

o m ó w i e n i a na sesji a w tym momencie jak mundurowe s ł u ż b y w y s z ł y p o j a w i ł y się dwie Panie, 

k t ó r y c h nie p o w i t a ł e m na p o c z ą t k u sesji Panie D y r e k t o r k i przepraszam, ż e Was nie p r z y w i t a ł e m 

w części oficjalnej. W i t a m P a n i ą Dyrektor B i b k o t e k i P a n i ą K i e r o w n i k O p i e k i S p o ł e c z n e j j e s teśmy 

w punkcie H I C Informacja z dz iała lnośc i Miejskiej B i b k o t e k i Pubkcznej w W ę g o r z y n i e 

informacja na druku nr 3 p r o s z ę o pytania do informacj i . N a komis jach dyskusja b y ł a informacja 

podaje praktycznie wszystko to co b y ł o zrobione tylko zamierzenia na rok 2011 n o wszystkie 1, 

2, 3, 4, 5 a punkt 6 l ikwidacja fiki bibkotecznej w K ą k o l e w i c a c h — względy ekonomiczne i 

merytoryczne i to jedna z ważnie j szych m y ś k z informacj i , k t ó r ą ja w y w n i o s k o w a ł e m . C z y radni 

maja zapytania do tej informacj i , p r o s z ę radna ICamińska 

Radna K a m i ń s k a — p r o s z ę p o w i e d z i e ć coś więce j o tym R u n o w i e jak Pani , co tam P a n i 

przewiduje? C o tam P a n i chce zrobić? Jak m a to wyglądać? 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w W ę g o r z y n i e Pani E l ż b i e t a K o z i o ł - to znaczy? 

Radna K a m i ń s k a - modernizacja 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w W ę g o r z y n i e Pani E l ż b i e t a K o z i o ł - a modernizacja mtaj 

na razie, że tak p o w i e m jes teśmy w projektach planach, co chcemy coś dla dzieci salę 

k o m p u t e r o w ą wszystko m o ż n a d o s t a ć z programu jeden już mamy komputer, b o jes teśmy w 

programie już jeden mamy fika już m a na ten rok resz tę b ę d z i e m o ż n a d o k u p i ć . C h c e m y z r o b i ć 

coś takiego z podjazdami dla n i e p e ł n o s p r a w n y c h obiekt też taki o b o w i ą z e k i podstawa ż e b y b r a ć 

p i e n i ą d z e s p e ł n i a ć warunki certyfikatu i przede wszystkim nas tawić się na dzieci i m ł o d z i e ż y żeby 

m ł o d z i e ż i dzieci m i a ł y gdzie s p ę d z a ć swój czas. Za jęc ia z d z i e ć m i to jest jeszcze w trakcie 

Radna K a m i ń s k a , — ale kiedy? 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w W ę g o r z y n i e Pani E l ż b i e t a K o z i o ł - w p r z y s z ł y m r o k u 

dopiero, jeżek oczywiście, jeżek mamy p i e n i ą d z e , 

Radna K a m i ń s k a - bo to, jaki procent m u s i b y ć gminy? 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w W ę g o r z y n i e Pani E l ż b i e t a K o z i o ł - 6 0 % z tym, ż e m o ż n a 

u b i e g a ć się o ś r o d k i do w o j e w ó d z t w a . 15.000,00 m a ż e m y zakczyć już z tych, k t ó r e o d ł o ż y k ś m y 

już tam, 1 5 % także m o ż n a 4 0 % potrzebujemy także 6 0 % potrzebujemy a 40 otrzymamy. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy są jakieś pytania do tej in formac j i z dz iała lnośc i 

Miejskiej B i b k o t e k i Pubkcznej? J e ż e k nie w i d z ę dyskusji temacie stwierdzam, że radni z 

i n f o r m a c j ą z dz iała lnośc i Miejskiej B i b k o t e k i Pubkcznej w W ę g o r z y n i e się zapoznak. 
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III d 
P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e - w e d ł u g k o l e j n o ś c i in formac j i informacja na 
d r u k u n r 4 informacja z d z i a ł a l n o ś c i Przedszkola Pubkcznego w W ę g o r z y n i e oraz P u n k t ó w 
Przedszkolnych na terenie G m i n y W ę g o r z y n o w r o k u 2010/2011 myślę, ż e w t y m temacie w 
razie, czego to P a n i Burmistrz b ę d z i e o d p o w i a d a ć czy udzie lać informacj i . Przepraszam trzecią 
P a n i ą nie p r z y w i t a ł e m P a n i D y r e k t o r przepraszam jeszcze raz w i t a m 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - ja nie b ę d ę 

m ó w i ł a na g ł o s tego, co n a p i s a ł a m , b o P a ń s t w o m a j ą mater iały , jeżek są jakieś do mnie pytania to 

bardzo p r o s z ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — radna Pietrusz p r o s z ę 

Radna Pietrusz - ja m a m jedno pytanie, p o n i e w a ż z dz iała lnośc i p l a c ó w k i P a n i pisze, że 

Przedszkole p o s i a d a ł o o f e r t ę za jęć dodatkowych prowadzonych w Przedszkolu f inansowanym 

przez r o d z i c ó w i z ś r o d k ó w b u d ż e t o w y c h i wymienia Pani : język angielski, rytmika, gimnastyka 

korekcyjna, zajęcia, rekgia, psycholog, k t ó r e p ł a c ą rodzice a co idzie z b u d ż e m gniiny? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - za jęcia 

zainteresowanych tak jakby u z d a l n i a j ą c e rytmika i język angielski są o p ł a c a n e przez r o d z i c ó w 

natomiast specjakstyczne, k t ó r e , w s p o m a g a j ą rozwijanie dziecka o p ł a c a n e są z b u d ż e m tak jak 

psycholog, gimnastyka korekcyjna i rekgia, d z i ę k u j e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j ę za odpowiedz P a n i dyrektor zapytam w tej chwik 

b o p o t e m mamy w b u d ż e t o w e j takie tematy czy b y ł y podania dzieci r o d z i c ó w , k t ó r y c h dzieci nie 

z o s t a ł y p r z y j ę t e do przedszkola i co się w razie czego s t a ł o z podaniami czy dziećmi? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - podania leżą u 

mnie w biurze jak, co r o k u 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d u ż o to b y ł o ? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk, - jak co r o k u 

c h ę t n y c h p r z e w y ż s z a nasze warunki lokalowe a w i ę c co r o k u p i szę p r o ś b ę do P a n i Burmistrz, b o 

mamy w regulaminie rekrutacyjnym, że komis ja składa się z przedstawiciela organu 

p r o w a d z ą c e g o , rady r o d z i c ó w , rady pedagogicznej i dyrektora i zbiera się komis ja i rozpatruje 

podania w i a d o m o jest regulamin rekrutacyjny i w pierwszej k o l e j n o ś c i są kryteria, jakie są osoby 

przy jmowane i w m i a r ę posiadanych ś r o d k ó w r o d z i c ó w n i e p r a c u j ą c y c h na d z i e ń dzisiejszy z o s t a ł y 

nie p r z y j ę t e r o d z i c ó w dzieci n i e p r a c u j ą c y c h także ja myślę, że w przedszkolu jest bardzo d u ż a 

rotacja dzieci, b o ja na p r z y k ł a d m i się jednak m a m a zgłos iła, ż e jednak rezygnuje, bo gdzieś tam 

w y j e ż d ż a j ą także ja w ciągu r o k u na pewno wszystk im tym r o d z i c o m zaproponuje miejsca w 

przedszkolu, jak co r o k u 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz ięku ję pani dyrektor, pytam czy radni m a j ą pytania? B o 

chce w u z u p e ł n i e n i u przedstawiciel gminy 

Pracownik U r z ę d u Miejskiego Pan R a f a ł Budrewicz — Panie P r z e w o d n i c z ą c y z tego t y t u ł u , 

że b y ł e m przedstawicielem P a n i Burmistrz w k o m i s j i rekrutacyjnej przy przedszkolu jedna w a ż n a 

rzecz o d tego r o k u ustawodawca nakazuje n a m p r z y j ą ć 5 - l a t k ó w i 6 — l a t k ó w w pierwszej 
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k o l e j n o ś c i i to b y ł o zrobione reszta dzieci jakby była u z u p e ł n i a n a w przedszkolu z d o ś w i a d c z e n i a 

wiemy, że we w r z e ś n i u takie sytuacje się r o z m y d l a j ą nie b ę d z i e m y miek takiej symacji ż e nasze 

dzieci b ę d ą m u s i a ł y c h o d z i ć do przedszkola p o z a terenem naszej gminy w i ę c tak jak p o w i e d z i a ł a 

P a n i Dyrektor, że jest tak że p r z y j ę t e są 5 - łatki wszystkie 6 — łatki wszystkie a zdarza się tak ż e te 

dzieci nie m i e s z k a j ą na terenie gminy w y j e c h a ł y gdzieś z u p e ł n i e p o z a i nie b ę d ą uczęszczały do 

tego przedszkola. T a k ż e nie b ę d z i e m y miek J a myś lę takiego problemy ż e b y z b u d ż e m gminy 

jeszcze dodatkowe środki p r z e z n a c z y ć na dzieci spoza. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz iękuje za u z u p e ł n i e n i e informacj i , bo m y mamy jeszcze 

p ó ź n i e j w projekcie u c h w a ł y p i e n i ą d z e jakieś, n a komis jach ż e ś m y to dyskutowak 

Radny Szymko, - bo w dalszej części sesji m a m y do przedszkola 5.450,00 chyba mamy d o p ł a c i ć 

dla gminy Ł o b e z na jedno dziecko z tego, co się dowiedz iekśmy. C z y nie b y ł o b y zasadne a b y ś m y 

w naszej gminie jeszcze utworzyk z jedno przedszkole takie niepubkczne? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - z tego co w i e m 

to ta P a n i u mnie w ogóle o przedszkole się nie d a ł a t a k ż e widocznie jej pasuje i c h o d z i do Ł o b z a 

Radny Szymko - a czy my musimy wtedy płac ić? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - p r o s z ę 

Radny Szymko - 5.400,00 to jest d u ż y wydatek 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze w r ó c i m y , ale P a n i burmistrz jeszcze chciała 

Pani Burmistrz - do tego temam, ale m o g ę przy projekcie u c h w a ł y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przy projekcie u c h w a ł y , p r o s z ę jeszcze radna K a m i ń s k a 

Radna K a m i ń s k a — przepraszam są jeszcze trzy punkty tych przedszkok Mieszewo, Sielsko i 

Cieszyno czy tam nasze dzieci, k t ó r e nie z o s t a ł y p r z y j ę t e w W ę g o r z y n i e m o g ą iść z automatu czy 

t e ż nie? C z y to już jest c a ł k i e m c o ś innego? Inny projekt inna działka? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - m o g ą są tam 

też warunki, ż e dzieci projekt dla dzieci z Mieszewa i Sielska b y ł pisany, że tam były, ż e dla dzieci 

z terenu Zwierzynka i Mieszewa jest Punkt Przedszkolny w Mieszewie a dla dzieci z Sielska i 

M i e l n a P u n k t Przedszkolny w Sielsku, ale na p r z y k ł a d w Sielsku są wolne miejsca i rodzice 

d o w o ż ą . W pierwszej ko le jnośc i m a j ą dzieci z M i e l n a i Sielska, ale jak są wolne miejsca to m o ż n a 

d o b r a ć dzieci z innych m i e j s c o w o ś c i 

Radna K a m i ń s k a - czyk na p r z y k ł a d jak nie d o s t a ł y się dzieci w W ę g o r z y n i e i rodzic chciałby n a 

p r z y k ł a d d o w o z i ć to m o ż e ? 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w W ę g o r z y n i e Pani Barbara Franczuk - jeżek są wolne 

miejsca tak 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dobrze, czy są jeszcze jakieś pytania czy informacje. N i e m a 

dyskusji w temacie stwierdzam, że radni z i n f o r m a c j ą z d z i a ł a l n o ś c i Przedszkola Pubkcznego w 

W ę g o r z y n i e oraz p u n k t ó w przedszkolnych na terenie G m i n y W ę g o r z y n o zapoznak się. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do i n f o r m a c j i na druku numer 5 informacja z 

d z i a ł a l n o ś c i O ś r o d k a P o m o c y S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e w r o k u 2010, p r o s z ę o dyskus ję w tym 

punkcie. O ś r o d e k P o m o c y S p o ł e c z n e j obraca d u ż ą s u m ą i p r o s z ę o pytania w t y m temacie radna 

Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja m a m pytanie, b o P a n jak s ł u s z n i e z a u w a ż y ł Panie P r z e w o d n i c z ą c y p o m o c 

s p o ł e c z n a to 18, 19 % w y d a t k ó w b u d ż e t o w y c h to wydatek w kwocie prawie 5 000.000,00 ja w 

z w i ą z k u z t y m m a m pytanie jest to o g r o m pieniędzy, k t ó r e się przeprowadza przez O P S ale ja 

m a m pytanie jak m o ż n a te zadania w y k o n y w a ć , bo to co w i d z i a ł a m a sama b y ł a m jeżek chce się 

p o r o z m a w i a ć na jakiś temat bardzo osobisty to P a n i K i e r o w n i k m u s i wy j ść ze swojego gabinetu 

ten gabinet na moje gabaryty jest t r o c h ę za m a ł y , ale to już tak jak wygląda. Jakie, jak się P a n i w 

o g ó l e tam pracuje? 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e Pani Hal ina J a g i e ł k a - jakie mamy 

warunki w takich warunkach swoje zadania wykonujemy, jakie n a m gmina zabezpiecza tak jak 

P a n i randa m ó w i , j eżek jest taka potrzeba k t o ś p r z y c h o d z i i trzeba tą r o z m o w ę p r z e p r o w a d z i ć w 

takim miejscu oczywiście u d o s t ę p n i a m m ó j gabinet i tyle a na jczęśc ie j r o z m o w y przeprowadzane 

są w ś r o d o w i s k a c h , czyk domach rodz innych i to też nie zawsze przy jednej wizycie, tylko przy 

kole jnych i wtedy te problemy ta rodzina się otwiera i czyje się tak swojo u siebie a u nas w 

o ś r o d k u w ł a ś n i e takie są ż e taki p r o b l e m s p o ł e c z n y przychodz i jednostka do nas to te warunki 

b l o k u j ą 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy radni m a j ą pytania? P a n i Burmistrz w i d z ę 

Pani Burmistrz — Ja w tym samym temacie, b o c h c i a ł a b y m ż e b y każdy z P a ń s t w a tu obecnych 

m i a ł ś w i a d o m o ś ć , jakie b y ł y koleje losu z w i ą z a n e z lokalizacją O P S - u . Radna Pietrusz w tamtej 

kadencji nie b y ł a jeszcze radną, w i ę c m o ż e dlatego nie wie, ż e c h c i e k ś m y p r z e n i e ś ć O P S do 

p o m i e s z c z e ń o w i ę k s z y c h m e t r a ż a c h o większych powierzchniach m i a ł o to się o d b y ć w ten 

s p o s ó b , ż e b u d u j ą c g imnaz jum zaplanowano pomieszczenie dla bibkoteki w gimnazjum. 

Bibkoteka nasza miejska m i a ł a b y ć przeniesiona do obiektu w g imnazjum a jej miejsce m i a ł 

p r z e j ą ć O P S m i a ł o b y już odpowiednie warunki do swojej d z i a ł a l n o ś c i niestety przy k o ń c u 

b u d o w y g imnaz jum przy adaptacji m o ż e zagospodarowywaniu tego nowego obiektu plany nie 

w i e m , kogo konkretnie, ale plany z o s t a ł y zmienione i ta bibkoteka nie z o s t a ł a wyprowadzona 

z o s t a ł a w obiekcie, k t ó r y m jest obecnie i dlatego O P S nie m ó g ł b y ć nigdzie przeniesiony. W 

momencie, kiedy o b j ę ł a m funkcje Burmistrza ten temat r ó w n i e ż r o z p r a c o w y w a ł a m c h c i a ł a m 

p r z e n i e ś ć O P S w lepsze miejsce ponownie w r ó c i ł a m do tego temam, bo m i a ł a m r o z m o w ę z 

P a n i ą D y r e k t o r B i b k o t e k i czy m o ż e m y tak z r o b i ć s p r a w d z a k ś m y czy pracownia kulturalno — 

o ś w i a t o w a na ten sprzęt, k t ó r y p o z y s k a k ś m y z funduszy europejskich czy m o ż e m y p r z e n i e ś ć w 

inne miejsce czy są jakieś inne przeszkody techniczne, p o n i e w a ż tam b y ł o okablowywanie tych 

p o m i e s z c z e ń konkretnie p o d p r a c o w n i ę o ś w i a t o w o - ku l tura lną na chwilę o b e c n ą nie b y ł o takiej 

m o ż k w o ś c i , p ó ź n i e j b y ł temat l ikwidacj i U r z ę d u P o c z t y w naszej m i e j s c o w o ś c i też c h c i e k ś m y go 

u r a t o w a ć też m i a ł a m nadzieje, że dojdzie do r o z m ó w na p o z i o m i e Warszawy centrak poczty i 
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wtedy b y ł by m o ż l i w o ś ć pozyskania tego b u d y n k u i tam p r z e n i e ś ć O P S p o m y s ł y b y ł y r ó ż n e na 

chwile o b e c n ą jest jak jest 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e P a n i Burmistrz, p r o s z ę sołtys K o r c z M i e l n a 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz — tak to są d u ż e p i e n i ą d z e i ja u w a ż a m , ż e zbyt ł a t w o są rozdawane te 

p i e n i ą d z e . O s o b i ś c i e z n a m rodziny m ł o d z i ludzie, k t ó r z y m o g ą p r a c o w a ć nie pracują, bo mówią, 

że P a ń s t w o da. D z i e c i idą do szkoły c h o c i a ż jeden r o d z i ć m ó g ł b y p r a c o w a ć nie p r a c u j ą wcale 

jeszcze m a ł o tego śmieją się z tych co pracują , c iężko p r a c u j ą na n i c h p r a c u j ą a o n i u w a ż a j ą ż e nie 

m u s z ą p r a c o w a ć bo i m p a ń s t w o da to jest bardzo d u ż a suma p ien iędzy 5 000 000,00 jest bardzo 

d u ż o przed chwilą c h w a k k ś m y s ł u ż b y mundurowe Pokcje, straż 1 000 000,00 trzeba p r z y z n a ć 

uczciwie na wyremontowanie tego budynku a nie takim co nie chce i m się p r a c o w a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e Panie sołtysie a to już jest temat wieczny jak p o m o c 

p o w s t a ł a 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - i jeszcze jedno daje się propozycje dla takiego m a m r o b o t ę ż e b y 

sobie z a r o b i ł jak masz to sobie pracuj 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e myślę, ż e dyrektor się ustosunkuje do tego, myślę, 

że za darmo nie dajecie tych p ieniędzy? przepraszam czy sołtys w tym temacie chce 

d o p o w i e d z i e ć ? 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń - nie w t y m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze to niech P a n i dyrektor powie 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j Pani Hal ina J a g i e ł k a - przede wszystkim te 

p i e n i ą d z e nie są rozdawane 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - p r o s z ę P a n i m o g ę pani p o d a ć przykłady, w k t ó r y c h 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze myślę, że dyskusje Panie sołtysie to p r o s z ę s p o t k a ć 

się z P a n i ą Dyrektor b o o tym trzeba r o z m a w i a ć b o jeżek k t o ś otrzymuje n i e n a l e ż n e to nie trzeba 

m ó w i ć o nazwiskach to trzeba m ó w i ć o problemie r o z m a w i a ć 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - dobrze wiedzą, jakie to są nazwiska wcale nie trzeba w y m i e n i a ć i 

trzeba bardziej d o k ł a d n i e p r z e p r o w a d z a ć kontrole i wywiad a nie w c h o d z i się i b r ó d , s m r ó d a 

trzeba dać p ien iądze , b o to już jest p o w ó d . Jak jedzie przedstawicielka to niech sobie w e ź m i e 

m o p , p ł y n niech w r ę c z y m o p a wiadro i p ł y n niech sobie w y s p r z ą t a j ą 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j Pani Hal ina J a g i e ł k a - taką ro lę s p e ł n i a k asystenci 

r o d z i n i mtaj m ó w i P a n że r o d z i n o m p o m a g a ć jeżek m a j ą tą n i e u d o l n o ś ć jak to sobie radz ić z 

t y m i funduszami swoimi i z tymi przyznawanymi i z tymi problemami k t ó r e są w rodzinie to b y ł a 

rola a s y s t e n t ó w r o d z i n i jest już przez sejm uchwalone ja tak c h c i a ł a m w s p o m n i e ć przy okazj i 

ż e b y s a m o r z ą d sobie z d a w a ł sprawę z tego co nas czeka o d 1 stycznia 2012 ż e z n o w u tak jak 

r o z m a w i a k ś m y na komis jach że w zasadzie z tej in formac j i nie zawsze m o ż n a tą skalę 

p o r ó w n a w c z ą m i e ć bo w trakcie lat a nawet w trakcie jednego r o k u jedne zadania zlecone s tawały 

się w ł a s n y m i czyk z góry zadania skierowane na g m i n ę i na p i e n i ą d z e gminne i mtaj w ł a ś n i e o d 
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tego 1 stycznia 2012 o wspieraniu r o d z i n i op iek i z a s t ę p c z e j obkguje gminy do zatmdniania i 

obkguje Burmist rza do zatrudniania a s y s t e n t ó w r o d z i n o potrzebie a s y s t e n t ó w o k t ó r y c h b ę d z i e 

i n f o r m o w a ł O ś r o d e k P o m o c y S p o ł e c z n e j i Burmis t rz m a nie w i e m s k ą d m a zna leźć p i e n i ą d z e 

żeby z a t r u d n i a ć a s y s t e n t ó w r o d z i n w ilości do 20 r o d z i n jeden asystent. N a w e t mtaj 

n i e w y o b r a ż a l n a kwota jakie to p i e n i ą d z e i co jeszcze system r o d z i n z a s t ę p c z y c h spokrewnionych 

to też w tej chwik realizuje powiat to też m a b y ć scedowane na g m i n ę w tej chwik jest w senacie 

nie i nie w i e m jak to przejdzie to b ę d z i e straszne a w i d z i m y w tej chwik z przestrzeni tych trzech 

lat k t ó r e b y ł y w i n f o r m a c j i przedstawione, ż e znaczna część p r z e s z ł a już na zadania na barki 

gminne one w tej chwik są dotowane ale już są propozycje że to już nie jest 100% dostaniecie, 

dostaniecie 8 0 % także te p i e n i ą ż k i a tu jest m o w a o 5 000 000,00 trzeba r o z g r a n i c z y ć te ustawy o 

zas i łkach r o d z i n n y c h o d ś w i a d c z e ń p o m o c y s p o ł e c z n e j p o t e m 1 200 000,00 p o t e m ze ś r o d k ó w 

zadania w ł a s n y c h gminy, 300 000,00 + 16 z p r o j e k m t a k ż e na tą i lość jak mtaj mamy 2 0 % 

m i e s z k a ń c ó w gminy myś lę ż e na s a m ą p o m o c to nie jest aż tak d u ż a kwota jakie są wydatki jakie 

są potrzeby a to przede wszystkim rodziny wielodzietne. D o tej opinia s p o ł e c z n e j ja r o z u m i e m 

jest taka opinia s p o ł e c z n a rozdajecie b o i m się nie chce r o b i ć jest taki o d d ź w i ę k , ale ja c h c i a ł a m 

z a z n a c z y ć ż e w większośc i jednostki p r a c u j ą na taką o p i n i ę b o nie m o ż n a tego u o g ó l n i ć na 

wszystkich b o wtedy p o k r z y w d z i m y l u d z i k t ó r z y p o t r z e b u j ą tej p o m o c y z niej korzys ta ją t a k ż e ja 

w i e m że są to jednostki z n i m i p o w i e m p a ń s t w u jest bardzo trudna b o z m u s i ć u nas w naszym 

kraju do takiego czegoś nie m o ż n a , nie daje się są p o w o d y i d o m o w y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - Panie sołtys ie P a n już p e r ę razy z a b i e r a ł g ł o s , sołtys ie ze 

Zwierzynka p r o s z ę 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz — to nie jest t ł u m a c z e n i e , że jest rodzina wielodzietna ja się w y w o d z ę 

z rodziny gdzie nas b y ł o 14 dzieci matka po 10 groszy nie p o s z ł a p o z a p o m o g ę i się jakoś 

w y c h o w a ł o a dzisiaj m a dwoje dzieci i już jest wielka kaleka, bo ona nie daje sobie rady, m a ł o to 

te dzieci dz iedziczą zapomogi. C ó r c i a nie idź do pracy p a ń s t w o C i da 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dobrze p r o s z ę jeszcze sołtys ze Zwierzynka chciał z a b r a ć 

g ł o s i b ę d z i e m y p o w o k k o ń c z y ć 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń - P a n i K i e r o w n i k ja się do P a n i dwa razy z w r a c a ł e m o j edną 

P a n i ą i do dzisiaj nic nie z o s t a ł o zrobione, wie P a n i o kogo c h o d z i 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e Pani Hal ina J a g i e ł k a - w i e m 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń - P a n i ob iecała , ż e się coś z a ł a t w i tam m i a ł a p r z y j e c h a ć c ó r k a i 

nic ta babina siedzi, p r o s z ę P a n i to już dwa lata trwa 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j Pani Hal ina J a g i e ł k a - czeka na miejsce 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń — dwa lata, jak c o ś się stanie to k a ż d y ręce ja u P a n i b y ł e m 

osobiśc i dwa razy 

Kierownik O ś r o d k a Pomocy S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e Pani Hal ina J a g i e ł k a - tu c h o d z i 

tylko o tą o p i e k ę z d r o w o t n ą , bo ta P a n i zabezpieczona jest także 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń - wie Pani, jaka ona jest, ale nic przez dwa lata 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przemiany w kraju s p o w o d o w a ł y , że tej biedy jest d u ż o i 

opieka s p o ł e c z n a jeszcze d u ż o b ę d z i e m i a ł a do pracy, jak najmniej to, co sołtys i m ó w i ą to już 

wcześnie j nas b o l a ł o , ale to jest patologia czasami. C z y mamy jeszcze jakąś dyskusje? 

S o ł t y s Chwarstna Pani K u c z y ń s k a - Ja jeszcze b y m chciała 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę sołtys Chwarstna 

S o ł t y s Chwarstna Pani K u c z y ń s k a — ja popieram Pana K o r c z a , b o to jest prawda m a m 

przypadek w Chwarstnie P a n i K i e r o w n i k w y t y p o w a k ś c i e do pracy s p o ł e c z n e j nie s p o ł e c z n e j 40 

godzin nie b ę d ę m ó w i ć po nazwisku jest matka i córka P a n i Sekretarz jak się s p y t a ł a m P a n i 

Sekretarz, dlaczego nie m a pracownika P a n i sekretarz m i powiedz iała , ż e ta pani b ę d z i e o d m ó w i ł a 

pracy i ja tą P a n i ą grzecznie p o d sklepem m a m ś w i a d k ó w spytałam, dlaczego pani nie p r z y j ę ł a 

pracy a to się o k a z a ł o , ż e c ó r k a to c ó r c e zaproponowano, k t ó r a nie mieszka w Chwarstnie nie 

o b c h o d z i mnie gdzie ona mieszka ona tylko chyba podpisuje ksty i zapomogi bierze, bo c h o d z i ł o 

o to P a n i K i e r o w n i k czy to były kobiety kierowane, k t ó r e korzysta ją z zapomogi z opieki. 

K o b i e t a m a 30 lat nie z b r u d z i ł a sobie r ą k p r a c ą a pracy jest i że ona z a p o m o g ę dostaje jestem 

m o c n o zdziwiona n a p r a w d ę jeszcze m a ł o tego P r o s z ę P a ń s t w a jeszcze m u s z ę się przed P a n i ą 

Burmistrz w y t ł u m a c z y ć , bo jeszcze ją o b r a z i ł a m , że się s p y t a ł a m , dlaczego nie p r z y j ę ł a pracy to 

b y ł a jej córka. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - myślę, że tu w in formac j i m i e k ś m y ilość skarg, o d w o ł a ń i 

myślę, ż e tu w in formac j i jest wszystko podane P a n i K i e r o w n i k nie ł a m i e p r z e p i s ó w prawa a ż e 

takie patologie są to sołtysi najbardziej znają, bo w tym ś r o d o w i s k u wie jskim żyją ja ten temat 

z n a m i te tematy pojedyncze to p r o s z ę r o z w i ą z y w a ć z P a n i ą Dyrektor do informacj i , k t ó r ą 

o t r z y m a k ś m y w m a t e r i a ł a c h p r o s z ę o pytania, jeżek nie b ę d ę widział a nie w i d z ę to stwierdzam, 

że z i n f o r m a c j ą z dz iała lnośc i O ś r o d k a P o m o c y S p o ł e c z n e j w W ę g o r z y n i e w 2010 r o k u radni się 

zapoznak 

Radna Pietrusz — jakby m o ż n a b y ł o coś z r o b i ć , co jest tu taki p r z e c i ą g przepraszam Panie 

P r z e w o d n i c z ą c y , ż e w c h o d z ę w s ł o w o , ale ja nie c h c ę jutro b y ć g ł u c h a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - jeżek p r z e c i ą g to p r o s z ę z a m k n ą ć 

Radna Pietrusz - n a p r a w d ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - wietrzenie zrobimy w ramach przerwy. 

F 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do informac j i z dz iała lnośc i U r z ę d u 

Miejskiego w W ę g o r z y n i e informacja na druku nr 6, p r o s z ę o dyskus ję na komisjach dyskusja b y ł a 

nie m a dyskusji n a temat tej informacj i , bo myślę, że dopowiem, ż e na komis j i b y ł wniosek 

jednego radnego, ż e za d u ż o tych tabelek, ż e jak gdyby z b ę d n e ja myślę, ż e te tabelki niech 

z o s t a n ą tylko je u z u p e ł n i ć o inne wniosk i , k t ó r e b y ł y na komisj i , bo tych tabelek cyfry, cyfry to 

tak czasami się wydaje, że to p o r ó w n a n i e do lat poprzednich, ale o informacje dodatkowe to 

trzeba p o p r o s i ć P a n i ą Sekretarz to w n a s t ę p n e j informacj i , k t ó r ą b ę d z i e za p ó ł r o k u to u z u p e ł n i 

to b y ł wniosek, ż e w ogóle m o ż e z m i e n i ć całą i n f o r m a c j ę w innej formie ja myślę, ż e w formie 

tak, ale jeszcze dodatkowe jak gdyby opisowe jak nie b ę d ę widział dyskusji na temat in formac j i na 
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d r u k u numer 6 nie w i d z ę dyskusji stwierdzam, że radni z i n f o r m a c j ą z dz iała lnośc i U r z ę d u 

Miejskiego w W ę g o r z y n i e za rok 2010 radni się zapoznak. 

g 
P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s te śmy przy i n f o r m a c j i na druku nr 7 U r z ę d u Miejskiego 

w W ę g o r z y n i e z przygotowania do sezonu letniego 2011 i tu żeby w y p r z e d z i ć odpowiedz i na 

pismo, k t ó r e z ł o ż y k Rada S o ł e c k a z Mieszewa, p r o s z ę P a n i ą Burmistrz o ustosunkowanie się do 

tego pisma. N a komis j i p r o s i ł e m Panią, b o tam c h o d z i ł o Rada S o ł e c k a z Mieszewa p y t a ł a o p laże 

nad jeziorem jak zamierza P a n i ten temat rozwiązać? C o w t y m temacie się dzieje? 

Pani Burmistrz - P o w i e m tak z d z i w i o n a b y ł a m tym p i s m e m o tym temacie b y ł a r o z m o w a na 

zebraniu wie jskim b y ł a P a n i sołtys b y ł y te osoby, k t ó r e się p o d t y m p i s m e m p o d p i s a ł y b y ł 

r ó w n i e ż radny, W i c e p r z e w o d n i c z ą c y Rady w i ę c o wszystkim wiedz iał i b y ł drugi radny S ł o m i ń s k i , 

w i ę c też to wszystko słyszał a m i m o to w p i śmie jest ze o n i c z y m nie wiedziek a sprawa dla 

niewtajemniczonych dotyczy plaży w Mieszewie p laża w Mieszewie b y ł a d o s t ę p n a dla 

m i e s z k a ń c ó w i b ę d z i e d o s t ę p n a dla m i e s z k a ń c ó w w tej chwik też jest d o s t ę p n a . P r o b l e m jest w 

t y m w tytule w ł a s n o ś c i p laża jest w ł a s n o ś c i ą L a s ó w P a ń s t w o w y c h i w sumie nie m a ż a d n e g o 

problemu, b o Lasy P a ń s t w o w e u d o s t ę p n i a j ą tą p lażę i dla m i e s z k a ń c ó w i dla t u r y s t ó w i dla 

wszystkich c h ę t n y c h , k t ó r z y chcą p r z e b y w a ć w naszym terenie w ł a ś n i e nad tym jeziorem m a ł o 

tego lasy d b a j ą o tą i n f r a s t r u k t u r ę turys tyczną i są ł a w k i i jest regulamin korzystania z p laży o d 

czasu do czasu b y ł y pobierane o p ł a t y za korzystanie z tej plaży, ale nie o d naszych m i e s z k a ń c ó w , 

w i ę c nasi m i e s z k a ń c y m a j ą jakby wszystko zapewnione cały d o s t ę p do tej plaży z korzystania z 

tych w a l o r ó w turystycznych. Sprawa się rozbiega o to, ż e o b e j m u j ą c funkcje Burmistrza na 

p o c z ą t k u tego r o k u b o d a j ż e w m a r c u r o z w i ą z a ł a m u m o w ę dz ierżawy jaka z o s t a ł a podpisana 

przez m o j ą p o p r z e d n i c z k ę z lasami p a ń s t w o w y m i na wydzierżawienie k a w a ł k a tej plaży, czemu to 

m i a ł o s ł u ż y ć nie wiem, ale r o d z i ł o konsekwencje f inansowe gmina m i a ł a p o p r o s m za tą 

d z i e r ż a w ę z t y t u ł u tej dz ierżawy p ł a c i ć ok. 600, 00 zł rocznie, co się m i a ł o z m i e n i ć nie w i e m 

ludzie korzystak przed u m o w ą , korzystak w trakcie u m o w y z tej p laży i korzys ta ją w tej chwik, 

w i ę c nie w i e m , dlaczego gmina m i a ł a p o n o s i ć wydatek 600, 00 z ł p o r o z m o w i e m o ż e inaczej 

z o s t a ł o zorganizowane spotkanie z P a n e m N a d l e ś n i c z y m na spotkaniu b y ł a m ja b y ł P a n radny 

Szymko P a n N a d l e ś n i c z y p o w i e d z i a ł , ż e też za bardzo nie wiem, c z e m u m a służyć ta u m o w a i 

m ó w i , ż e m o ż e m y ją r o z w i ą z a ć i tak też się s t a ł o r o z w i ą z a k ś m y tą u m o w ę , ale to niczego nie 

zmienia m i e s z k a ń c y m o g ą nadal k o r z y s t a ć z tej plaży 

S o ł t y s Mieszewa Pani P o l i ń s k a — P a n i Burmistrz ja t ł u m a c z y ł a m s w o i m m i e s z k a ń c o m i 

radnym na tym zebraniu, ale o n i u p i e r a j ą się przy s w o i m jedna P a n i Burmis t rz podpisuje u m o w ę 

o wydz ierżawienie druga P a n i Burmistrz kasuje tą u m o w ę , więc dlatego wystosowak to pismo i 

c h c i e k b y ś m y niech P a n i się ustosunkuje na p i ś m i e n a m odpowie ja to p i smo przeczytam s w o i m 

m i e s z k a ń c o m i b ę d z i e podejrzewam, że b ę d z i e prob lem z a ł a t w i o n y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r z y w o ł a ł e m , b o to w p ł y n ę ł o do rady miejskiej ja P a n i 

Burmistrz w c z e ś n i e j to pismo p r z e k a z a ł e m dzisiaj w y w o ł a ł e m , b o jes teśmy w i n f o r m a c j i 

przygotowanie do sezonu letniego to jest temat, k t ó r y praktycznie w interpelacji 

S o ł t y s Mieszewa Pani P o l i ń s k a — d z i ę k u j ę śkcznie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę 

Radny Szymko - to w tym temacie, jako sprawa w sumie mnie dotyczy, b o jak już P a n i 

Burmistrz w s p o m n i a ł a ta plaża czy tak zwane pole biwakowe jest to teren N a d l e ś n i c t w a Ł o b e z i 

t y m terenem z a r z ą d z a ł o N a d l e ś n i c t w o a b e z p o ś r e d n i o to ja r o b i ł e m d b a ł e m o to ż e b y tam b y ł 

p o r z ą d e k N a d l e ś n i c t w o p o n o s i ł o pewne koszty a jakieś ł a w e c z k i zadaszenia jak p r z y j e ż d ż a k 
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wczasowicze czy tam turyści, k t ó r y m się p o d o b a ł o z Polski , b o b y ł o ki lka rodzin, k t ó r e co r o k u 

systematycznie chciek tu b y ć w y p o c z y w a ć faktycznie b r a ł e m o p ł a t y o d p r o w a d z a ł e m do 

N a d l e ś n i c t w a to w granicach 600, 00 z ł w skak sezonu jak mtaj t r w a ł y wakacje tyle to k o s z t o w a ł o 

ale p r o b l e m p o w s t a ł tak jakby c h o d z i ł o o wykoszenie tego pola kiedyś jak p r z e s z k a d z a ł a trawa 

n i e k t ó r y m z Mieszewa w i ę c ja mowie Rada S o ł e c k a P a n i Sołtys to wykośc ie sobie jak w a m 

przeszkadza ta trawa, ale jakby to b y ł o nasze to b y ś m y kosik a jak to jest nie nasze to nie a to 

wydzierżawcie i to się z a c z ę ł o chyba dwa lata t r w a ł y takie r o z m o w y aż w k o ń c u P a n i Burmistrz 

K a r p o w i c z p o d p i s a ł a u m o w ę z P a n e m N a d l e ś n i c z y m na wydz ierżawienie z m i e n i ł a się P a n i 

Burmistrz nowa jak z o b a c z y ł a , ż e p ł a c a za ten k a w a ł e k gruntu r z ę d u o k o ł o 16 zł podatku a chcą 

o d gminy 600, 000 z ł podatku to za co, co dla p r z e c i ę t n e g o m i e s z k a ń c a Mieszewa czy 

Zwierzynka czy okokc się zmienia na gruncie nic jezioro b y ł o i jest i b ę d z i e plaża b y ł a jest i 

b ę d z i e , p r o b l e m p o w s t a ł w t y m roku, bo raptem m o l o z o s t a ł o zdewastowane kompletnie przez 

w a m n k i z imowe l ó d p o k r z y ż o w a ł się jak to n a z w a ć nie w i e m nie m a m o l a i prob lem p o w s t a ł w 

Mieszewie. Wybrana P a n i sołtys m ó w i ą nic nie r o b i m o l a nie m a zebranie p o w s t a ł o na tym 

zebraniu sam się p o d w i e s i ł e m p o w i e d z i a ł e m , że w a m p o m o g ę na p o c z ą t k u wakacji zostanie 

zrobione te m o l o w jakiś s p o s ó b d o r a d z ę coś s w o j ą o s o b ą żeby to p o w s t a ł o na dzisiaj b y ł e m tam 

wczora j , przedwczoraj chyba rano przed szós tą m o l o jest p ięknie zrobione m o ż n a jechać 

z o b a c z y ć o d e b r a ć nie m a takiego mola w okokcy zrobik to sami mieszkańcy . N i e m ó w i ę o 

kosztach, bo to m o ż e z a k o ń c z e n i e z robimy i już pani sołtys m a s p o k ó j , bo jest m o l o i u w a ż a m , 

ż e się należą się u k ł o n y ż e k i l k u l u d z i w Mieszewie p o t r a f i ł o się z o r g a n i z o w a ć ż e b y to m o l o 

p o w s t a ł o a b y ł o robione za c z a s ó w tamtego ustroju jeszcze jak p a m i ę t a m także to z o s t a ł o 

naprawione i prob lem z g i n ą ł ja b ę d ę tam dalej zlecał prace dla żula k t ó r y r o b i ł u s ł u g i żeby 

p o j e c h a ł z w o r k i e m p o z b i e r a ł śmieci ż e b y w y k o s i ł k a w a ł e k tam kilka tych m 2 przy tej plaży bo 

tam praktycznie plaży nie m a jest trawa. P r z y j e ż d ż a k praktycznie harcerze rozbi jak tam namioty w 

tamtym miejscu k a w a ł e k tego terenu w m i a r ę jeszcze naturalnego i p r o b l e m myślę, ż e zg inął , bo 

to pismo tak jak tam zresztą dodam n a p r a w d ę P a n N a d l e ś n i c z y m i p o w i e d z i a ł , ż e nie b ę d z i e 

ż a d n e g o podpisywania u m ó w b y ł a już jedna wypowiedziana i nie m a p o w r o t u do temam t a k ż e to 

powtarzam d z i ę k u j e radnemu 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - radny A d a m ó w p r o s z ę , sołtys A d a m ó w 

S o ł t y s Przytonia Pan A d a m ó w - p r o b l e m jest bo jedna p lażę się finansuje a drugie się nie 

finansuje na p r z y k ł a d w P r z y t o n i p laże się nie finansuje i tylko z Rady Sołeckie j się finansuje a 

plaża, wszystkie powinny b y ć finansowane z b u d ż e m jedną się finansuje d r u g ą nie 

Radny Szymko - ale gminne 

S o ł t y s Przytonia Pan A d a m ó w - a w P r z y t o n i jest gminna droga gminna i p laża powinna b y ć 
gminna 

P r z e w o d n i c z ą c y Ray Miejskiej - ale Mieszewo z r o b i ł o z w ł a s n y c h p i e n i ę d z y s o ł e c k i c h 

S o ł t y s Przytonia Pan A d a m ó w — przez cały czas b ę d z i e się finansować z Rady Sołeckie j a inne 
b ę d z i e się f i n a n s o w a ć z b u d ż e m 

S o ł t y s Mieszewa Pani P o l i ń s k a - nikt nas nie f i n a n s o w a ł z b u d ż e m m y ż e ś m y sami zrobik 
w ł a s n y c h pieniędzy, w ł a s n ą p r a c ą 

Radny Szymko - na Cieszyno ida p i e n i ą d z e z b u d ż e m 

S o ł t y s Zwierzynka Pan S t ę p i e ń - a na W ę g o r z y n o nie idą? Ile w t y m r o k u b y ł o przywiezionego 

pisaku? 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę sołtys z Cieszyna 

S o ł t y s Cieszyna Pan Rataj — Panie P r z e w o d n i c z ą c y tylko co m y z tego mamy robimy, 

s p r z ą t a m y z m i e s z k a ń c a m i jak rozmawiam to ja już 7 lat nad jeziorem nie b y ł e m nie w i e d z ą ż e 

m o l o jest i td. 

Radny Szymko - to niech do Mieszewa p o j a d ą 

S o ł t y s Cieszyna Pan Rataj — d o k ł a d n i e , ale tam tez by trzeba b y ł o p o m y ś l e ć o jakiś o p ł a t a c h , 

p r z y j e ż d ż a j ą ludzie g ł ó w n i e z z e w n ą t r z 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze dz ięku je za stanowisko sołtysa czy jest dyskusja 

jeszcze w temacie tej i n f o r m a c j i z przygotowania do sezonu letniego? jak nie w i d z ę dyskusji w 

temacie dyskusji to stwierdzam, ż e radni zapoznak się z i n f o r m a c j ą o przygotowaniu G m i n y 

W ę g o r z y n o do sezony letniego 2011, dz iękuje . 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - j e s teśmy w punkcie informacja P a n i Burmistrz z d z i a ł a l n o ś c i 

m i ę d z y sesjami ja myślę, ż e P a n i Burmistrz i radni w tym temacie p o p r o s i ł mnie przedsawiciel do 

tej i n f o r m a c j i żeby u n i e m o ż k w i ć w y s t ą p i e n i e w t y m momencie niech by z ł o ż y ł swoją in terpe lac ję 

n a temat r e m o n m grobowca P o s s a r t ó w w K r a ś n i k u p r o s z ę niech P a n się przedstawi 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - W i t a m wszystkich P a ń s t w a , w i t a m wszystkich radnych w i t a m przedstawiciek 

u r z ę d u miasta, s o ł t y s ó w moje nazwisko T o m a s z G o ś c i m i ń s k i reprezentuje f i r m ę Konserwac ja i 

N a p r a w a O b i e k t ó w Z a b y t k o w y c h E w a Palacz. W tamtym r o k u w y k o n a k ś m y prace przy 

konserwacj i w K r a ś n i k u grobowca rodziny Possart. G r o b o w i e c o d z y s k a ł swoja d a w n ą świet lność. 

G r o b o w i e c z o s t a ł dofinansowany przez P a n i Minis ter kultury w w y s o k o ś c i 80.000,00 z ł , 

W o j e w ó d z k i e g o Konserwatora z a b y t k ó w w w y s o k o ś c i 27.000,00 m i a ł o z o s t a ć dofinansowane 

ś r o d k a m i g m i n n y m i w w y s o k o ś c i 54.000,00 z ł niestety sprawa ż e tak p o w i e m zag inęła w trakcie 

z m i a n w ł a d z y i c h c i a ł b y m p r z e d s t a w i ć mtaj sytuację, jaka m i a ł a miejsce o d momentu, kiedy 

o t r z y m a k ś m y informacje z gminy do m o m e n t u z a k o ń c z e n i a prac o t ó ż w p o p r z e d n i m r o k u 

o t r z y m a k ś m y telefon, iż grobowiec rodziny Possart otrzyma dotacje z Ministerstwa K u l t u r y w 

w y s o k o ś c i tak jak w c z e ś n i e j p o w i e d z i a ł e m 80.000,00 P a n i E w a Stanecka W o j e w ó d z k i 

Konserwator Z a b y t k ó w z o b o w i ą z a ł a się d o f i n a n s o w a ć grobowiec w w y s o k o ś c i 27.000,00 z ł z 

gminy m i a ł o z o s t a ć przeznaczone na dofinansowanie 54.000,00. D o s t a k ś m y poproszeni przez 

P a n i ą Sekretarz, jako firma, k t ó r a m i a ł a w y k o n y w a ć te prace o przy jazd do U r z ę d u G m i n y w celu 

o m ó w i e n i a s z c z e g ó ł ó w wykonania inwestycji. Podczas r o z m ó w w y n i k a ł o , że w t y m przypadku 

gmina nie m a w b u d ż e c i e 2010 r o k u w y s t a r c z a j ą c y c h ś r o d k ó w na zrealizowanie tych prac 

z o s t a k ś m y poproszeni, jako f i rma wykonawcza o udzielenie p o ż y c z k i parafi i z zabezpieczeniem 

udzielonej p o ż y c z k i w b u d ż e c i e na p r z y s z ł y r o k w 2011 przez g m i n ę niestety p i e n i ą d z e nie 

z o s t a ł y z w r ó c o n e i p o s t a w i ł o to nas mnie i w s p ó l n i c z k ę w symacji d o s y ć trudnej, p o n i e w a ż czasy 

są ciężki a 54.000,00 d r o g ą nie c h o d z i nadto c h c i a ł e m p o d k r e ś k ć , że w z i ę k ś m y na to kredyt ż e b y 

z rea l izować tą inwestycje i teraz musimy s p ł a c a ć tą p o ż y c z k ę . Zadanie z o s t a ł o z a k o ń c z o n e , 

odebrane przez W o j e w ó d z k i e g o Konserwatora Z a b y t k ó w odebrane przez Ministerstwo K u l t u r y i 

D z i e d z i c t w a Narodowego z tego, co z a u w a ż y ł e m na stronie internetowej u r z ę d u gminy jest b y ł a 

in formacja na temat z a k o ń c z e n i a tych prac, P a n i Burmistrz b y ł a na z a k o ń c z e n i u tych prac, część 

rady b y ł a już na z a k o ń c z e n i u tych prac, b y ł o to opisane w prasie b y ł a P a n i W o j e w ó d z k a 

Konserwator Z a b y t k ó w informacja t ra f i ła do Ministerstwa K u ł m r y i Dziedz ic twa Narodowego. 

D o wy jaśnienia tej sprawy ja m o j a w s p ó l n i c z k a nie p o d e j m o w a k ś m y ż a d n y c h d z i a ł a ń , p o n i e w a ż 

c h c i a ł e m pisemnie wy jaśn ić sobie b y ł e m na wizycie u P a n i Burmistrz u P a n i Sekretarz w y j a ś n i ć tą 

całą sytuację, p o n i e w a ż nigdy parafia nie p r z y j ę ł a b y do realizacji zadania gdyby nie o t r z y m a ł a 

zapewnienia, bo przychody paraf i i są ż a d n e tak n a p r a w d ę , parafia nie p o d j ę ł a b y do realizacji tego 
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zadania a my, jako firma, k t ó r a specjalizuje się także w tej specjalizacji p o d j ę ł a inne działania, że 

nie dostaniemy ż a d n y c h ś r o d k ó w na dofinansowanie. Przez Ministerstwo K u l t u r y i 

W o j e w ó d z k i e g o Konserwatora Z a b y t k ó w z k o ń c e m r o k u b u d ż e t o w e g o i n a d w y ż k i b u d ż e t o w e j , 

Starostwo Powiatowe coś b y ś m y załatwik nie m a j ą c takiej i n f o r m a c j i rea l izowakśmy p o p r o s m 

prace konserwatorskie i nie p o d e j m o w a k ś m y ż a d n y c h d z i a ł a ń w temacie pozyskania ś r o d k ó w 

finansowych. Niestety nie o t r z y m a k ś m y tych p ieniędzy ja b y m chciał mtaj z a a p e l o w a ć do 

P a ń s t w a , p o n i e w a ż m o i m zdaniem wymaga wyjaśnienia. Jestem u c z c i w y m c z ł o w i e k i e m pracuje, 

jako firma wykonawcza na zabytkach realizujemy inwestycje d o s y ć d u ż e U r z ą d Miasta w 

Szczecinie, spalone G i m n a z j u m w P o ł c z y n i e mamy szerokie kontakty umawiamy się z gminami 

na r o z ł o ż e n i e p ł a t n o ś c i na rok, dwa jak nie ma. I też raz pierwsza sytuacja, że z o s t a k ś m y p o 

p r o s m postawieni w symacji, w które j mus imy s p ł a c a ć d ł u g i nie d o s t a k ś m y pieniędzy. A jak 

b y ś m y o d razu miek informacje, że parafia nie dostanie p i e n i ę d z y to albo zadanie nie z o s t a ł o 

zrealizowane albo b y ś m y w z i ę k się w szranki i załatwiak p i e n i ą d z e r ó ż n y m i i n n y m i sposobami, 

natomiast to nie z o s t a ł o d o p i ę t e . R a z e m z g m i n ą p r z y j e ż d ż a ł e m do gminy i z a ł a t w i a ł e m z P a n i ą 

Sekretarz w n i o s k i o dofinansowanie do ministra, r o b i k ś m y aktual izację k o s z t o r y s ó w wszystkie 

dokumenty do Ministerstwa Kul tury , w n i o s k i o dofinansowanie c a ł o k s z t a ł t t akże kwestie 

rozkczenia, k o n t a k t ó w u r z ę d n i c y z Ministerstwa K u l t u r y kontaktowak się b e z p o ś r e d n i o z U r z ę d u 

nie z nami nie z para f ią także girrina całą s p r a w ę p r o w a d z i ł a . P r o s z ę P a ń s t w a radnych, P a ń s t w a 

sołtysów, p r a c o w n i k ó w u r z ę d u o p o w a ż n e potraktowanie sprawy i m o ż e nie teraz m o ż e po 

jakimś n a m y ś l e zaproponowanie jakiegoś rozwiązania , k t ó r e b ę d ą s a t y s f a k c j o n o w a ć przede 

wszystkim księdza, p o n i e w a ż ksiądz nie z d o b ę d z i e takich ś r o d k ó w finansowych nawet prze 

dwadzieścia lat i nas firmę, k t ó r a w y k o n a ł a uczciwie p r a c ę o d e b r a n ą przez Ministerstwo K u l t u r y , 

k t ó r a gmina m o ż e się chwakć . A n a k z u j ą c p o z o s t a ł e w n i o s k i z ł o ż o n e do U r z ę d u G m i n y 

z a u w a ż y ł e m , że Ministerstwo K u l t u r y wspiera nie tylko obiekt w K r a ś n i k u , ale także inne obiekty 

t a k ż e to będzie , w i ę c b ę d z i e to m i a ł o k o n t y n u a c j ę w p r z y s z ł o ś c i t r w a j ą nowe fundusze na r ó ż n e 

środki, projekty m i ę k k i e także jest wiele szans pozyskania dotacji Minis t ra K u l t u r y i takie z ł e 

potraktowanie firmy, k t ó r a m a z P a n i ą Konserwator Z a b y t k ó w , k t ó r a w s p ó ł p r a c u j e z 

Ministerstwem podejmuje g ó r n e krok i m o ż e b y ć w p r z y s z ł o ś c i negatywne na postrzeganiu gminy 

na g ó r z e tam gdzie są podejmowane decyzje f inansowe o d n o ś n i e wsparcia r ó w n i e ż przy 

obiektach zabytkowych przy obiektach wpisanych do gminnych r e j e s t r ó w z a b y t k ó w też przy 

i n n y c h obiektach, parkach jeziorach przec ież są ś rodki z r ó ż n y c h ź r ó d e ł , k t ó r e t raf ia ją także na 

p laży pomosty wszystko m o ż n a z r o b i ć i o t y m decydu ją ludzie, z k t ó r y m i my mamy kontakty z 

n a m i ma kontakty P a n i W o j e w ó d z k a Konserwator i ja b ę d ę czekał jeszcze 1, 2, 3 na 

rozstrzygniecie tej sprawy przez P a ń s t w a Radnych i przedstawiciek U r z ę d u potem p o p r o s m 

z a c z n ę tą s p r a w ę n a g ł a ś n i a ć w y k o r z y s t u j ą c kontakty, jakie m a m jakiś l u d z i p o z n a ł e m 

b u r m i s t r z ó w , p r e z y d e n t ó w 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę nie iść w tym kierunku, bo P a n zdradzi radnych, to 
jest nie dobra myś l 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - Panie P r z e w o d n i c z ą c y ja m a m tak samo na utrzymaniu r o d z i n ę to jest 54.000,00 z ł 
to jest bardzo d u ż o dz iękuje 

Sekretarz U r z ę d u Pani Marata Banasik - ja c h c i a ł a b y m c o ś s p r o s t o w a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - b o ja w tej chwik nie przewiduje dyskusji tylko c h c i a ł e m 
zapytać pytania p ó k i Pana mamy? 

Pani Sekretarz — a ja sprostowanie jedno m a ł e Panie Przewoclntczący 
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Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz — ja nie c h c i a ł b y m mtaj d y s k u t o w a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - J a nie c h c ę d u ż e j dyskusji, tam b y ł o w y w o ł a n e stanowisko 

P a n i Sekretarz 

Pani Sekretarz — przede wszystk im u r z ą d nie p r o w a d z i ł sprawy dotacji dla k o ś c i o ł a b y ł 

koordynatorem pewnych d z i a ł a ń , ale nie p r o w a d z i ł nie r o z k c z a ł i nie zawierał u m ó w p o m i ę d z y 

para f ią a P a ń s t w a f i r m ą także p r o s z ę nie m ó w i ć ze u r z ą d p r o w a d z i ł ja też p i s a ł a m w n i o s k i dla 

paraf i i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - chwila, radny Sadurek 

Radny Sadurek — to, co p o w i e d z i a ł P a n w s w o i m w y s t ą p i e n i u na k o ń c u to jest w y r a ź n y 

ordynarny s z a n t a ż 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz ięku je radnemu czy radni m a j ą jakieś stanowisko? B o 

t r o c h ę m o ż n a P a n u w s p ó ł c z u ć , ale rozpoczynanie tak p o w a ż n e j inwestycji nie m a u m o w y na 

p i ś m i e ż e b y coś r o b i ć , myślę, ż e P a n zawierzył na s ł o w o r ó b c i e ja W a m w p r z y s z ł y m r o k u 

z a p ł a c ę z b u d ż e m i pewnie tak b y ł o po l u d z k u m ó w i ą c a u nas tu się z m i e n i ł o 2/3 radnych jest 

n o w y c h i o n i nie zapomniek tej w s p ó ł p r a c y poprzedniej i zachowak się jak się zachowak o i n n y c h 

sumach b y ł a m o w a w ogóle w c z e ś n i e j i nie przyznak tych p i e n i ę d z y ja nie przewiduje dyskusji 

S o ł t y s Mie lna Pan Korcz - Ja tylko pytanie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę p o z w o l ę 

S o ł t y s Mie lna — ja c h c i a ł e m się z a p y t a ć kto w o g ó l e ten grobowiec u z n a ł za zabytek? 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - P a n i W o j e w ó d z k a Konserwator m a s w ó j numer 

S o ł t y s Mie lna Pan Korcz - to niech P a n i znajdzie p i e n i ą d z e , jeżek u z n a ł a za zabytek a nie w 

gminie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - Panie sołtys ie ja z n a m Pana stanowisko na tych s z a m a n ó w 

nie s z a m a n ó w na tej sak b y ł o ja m a m jeszcze jedno pytanie b o ja z a p y t a ł e m P a n i ą Skarbnik czy 

rodzina P o s s a r t ó w d a ł a jakieś p i e n i ą d z e na renowacje tego zabytku? N i e , bo P a n i Skarbnik 

p o w i e d z i a ł a , ż e przez g m i n ę nie p r z e s z ł o nic 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - a czy rodzina epi taf ium też niemiecka czy d o s t a ł a z gminy jakieś p ieniądze? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - nie wiem, jakie epitafium, 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - z gminy d o s t a ł a epitaf ium b y ł wniosek 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - P a n i d o s t a ł a jakieś p i e n i ą d z e P a n i Skarbnik? takie b y ł o 

pytanie poprzednie w tym temacie 

Strona 32 z 85 



Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - Polskie, niemieckie Panie P r z e w o d n i c z ą c y Minister finansuje ukraińskie a U k r a i n a 
finansuje polskie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobra w y s ł u c h a k ś m y in formac j i przedstawiciela P a n i 
Burmis t rz 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - J a c h c i a ł e m się p o ż e g n a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale m o ż e P a n i Burmistrz w tym temacie 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - Ja już b ę d ę szedł ja c h c i a ł e m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - P r o s z ę P a n i Burmistrz 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - temat w r ó c i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - tak 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - w p r z y z ł o c i w r ó c i 

Pani Burmistrz - p o w i e m tak jestem nie mile zaskoczona tym co pan m ó w i ż e w ł a d z a się 

z m i e n i ł a i wszystkie zapewnienia p o s z ł y w zapomnienia lub n i e w a ż n e się stały p r o s z ę nie 

z a r z u c a ć m i czegoś co nie m i a ł o miejsca, gdybym b y ł a nastawiona przeciwnie lub b y m 

w y k a z y w a ł a jakąś n iechęć do czy rodziny P o s s a r t ó w czy do tego zabytku czy do P a ń s t w a f i r m y 

nie w y w i ą z y w a ł a b y m się z tego z czego się w y w i ą z a ł a m czyk z przygotowania p r o j e k m u c h w a ł y 

d o t y c z ą c e j dotacji na ten cel 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - P a n i Burmistrz niczego nie zarzucam 

Pani Burmistrz — ja nie p r z e r y w a ł a m , więc p r o s z ę m i d a ć o d p o w i e d z i e ć , radni decydu ją o tym, 
na co p r z e z n a c z ą p ó l e w b u d ż e c i e p r z e z n a c z o n ą czy z a t y t u ł o w a n ą na cele z a b y t k ó w . B y ł y 
przygotowane projekty u c h w a ł to radni decydowak czy na ten zabytek dać taką k w o t ę na ten 
zabytek dać taką k w o t ę czy i n n ą 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 
E w a Palacz - m o ż e radni nie wiedzieli, jaka sytuacja jest 

Pani Burmistrz - ż a d n a sytuacje myślę, że radni znak a jeśk nie to się z a p o z n a ć w dokumentacj i 

gminy nie m a ż a d n e j umowy na podstawie k t ó r e j gmina b y ł a b y z o b o w i ą z a n a p o k r y ć jakiekolwiek 

z o b o w i ą z a n i a na gminie nie ciąży ż a d e n d ł u g nie ciąży ż a d n e z o b o w i ą z a n i e i to co P a n m ó w i ż e 

P a n wykorzysta swoje z n a j o m o ś c i aby o c z e r n i ć g m i n ę i s p o w o d o w a ć żeby g m i n ę p o s t a w i ć w 

z ł y m świede jest to nie dopuszczalne i jeśk P a n to zrobi to o ś w i a d c z a m że w y c i ą g n ę 

k o n s e k w e n c j ę prawne i oskarżę Pana działania i Pana o to ż e P a n działa na niekorzyść gminy 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - P a n i Burmistrz ja p o z w o l ę sobie z a b r a ć sam 
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Pani Burmistrz — nie c h c i a ł P a n d y s k u t o w a ć chciał P a n w y j ś ć 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - w telefonie do P a n i Staneckiej do P a n i W o j e w ó d z k i e j Konserwator Z a b y t k ó w , 

k t ó r a p o c z u ł a się w o d p o w i e d z i a l n o ś c i d o f i n a n s o w a ć obiekt, k t ó r y jest daleko o d Szczecina, gdzie 

m o g ł a d o f i n a n s o w a ć Szczecin ż e b y wszyscy widziek i ż e b y tam popierak P a n i ą konserwator tak 

samo Ministerstwo K u ł m r y d o f i n a n s o w a ł o obiekt, k t ó r y nie leży w Warszawie a leży mtaj na 

ziemiach niemieckich tak n a p r a w d ę w i ę k s z o ś ć m ó w i a gmina nie d o f i n a n s o w a ł a , k t ó r y znajduje 

się na terytorium 

Pani Sekretarz — d o f i n a n s o w a ł a projekt, s f i n a n s o w a ł a projekt 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze przed i n f o r m a c j ą p a n i Burmistrz z dz iała lnośc i , ale 

myś lę o t r z y m a k ś m y obraz 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz - dla mnie to jest p o p r o s m cios, ż e z o s t a ł e m w ten s p o s ó b mtaj potraktowany, ale 

to dobrze, bo co mnie nie zabije to mnie w z m o c n i a z drugiej strony przepraszam, jeżek k t o ś 

p o c z u ł się u r a ż o n y m o i m i s ł o w a m i m a m nadzieje, że nikt z P a ń s t w a nie zostanie w takiej symacji, 

że nie z o s t a n ą P a ń s t w u z a p ł a c o n e p i e n i ą d z e za uczciwą prace i tego P a ń s t w u z c a ł e g o serca życzę 

i d z i ę k u j e za u w a g ę P a n i Burmistrz, P a ń s t w u R a d n y m , P a ń s t w u S o ł t y s o m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - myślę, ż e to, co P a n w r z u c i ł , radni się z tym p r z e ś p i ą 

Tomasz G o ś c i m i ń s k i reprezentant firmy Konserwacja i Naprawa O b i e k t ó w Zabytkowych 

E w a Palacz -tak ja mtaj r z u c i ł e m a teraz wsiadam do samochodu i jadę do ż o n y do dziecka, 

d z i ę k u j e bardzo 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dalszy los Pana p r o ś b y to radni zdecydują, przechodzimy 

P a n i Burmistrz do informacj i , b o ta informacja to praktycznie łączy, ale to zdanie, co P a n 

Sadurek z a u w a ż y ł to mnie też r u s z y ł o . Informacje i z robimy p r z e r w ę 

Pani Burmistrz — postaram się s k r ó t o w o inwestycje i remonty spotkanie o d b y ł się w sprawie 

r e m o n m drogi krajowej nr 20 c h o d z i o odcinek o d G i n a w y w s t r o n ę D r a w s k a b ę d z i e 

remontowana, o d b y ł się z a ł a t w i a n e są dokumenty wydajemy dokumenty, decyzje projekt jest 

zrobiony to Z a r z ą d D r ó g K r a j o w y c h i Autos t rad b ę d z i e w y k o n y w a ł to, w i ę c przetargi o n i 

ogłasza ją o n i wyłania ją firmę m y mtaj tylko w s p o m a g a ć tym, że nie p r z e d ł u ż a m y nie p r z e c i ą g a m y 

t e r m i n ó w do granic tylko n i e z w ł o c z n i e opiniujemy, wydajemy decyzje chyba, że centrala w 

Warszawie zadecyduje, ż e niestety te p i e n i ą d z e i te ś r o d k i przeznaczone b ę d ą na d o k o ń c z e n i e 

autostrad na euro 2012. O d b y ł się r ó w n i e ż przetarg na termomodernizacje b u d y n k ó w 

u ż y t e c z n o ś c i pubkcznej w ramach p r o j e k m dofinansowanego z W o j e w ó d z k i e g o F u n d u s z u 

O c h r o n y Ś r o d o w i s k a i G o s p o d a r k i W o d n e j c h o d z i o te 4 świetkce to, co P a n i randa S ł a w s k a w 

interpelacjach p o d a w a ł a r ó w n i e ż R u n o w o b y ł o w temacie tego przetargu i b ę d ą prace się 

r o z p o c z y n a ć . D o k o ń c z y k ś m y parking przy przedszkolu w s p ó l n i e z s i ł a m i z przedszkolem nie m a 

P a n i Dyrektor już. R o z p o c z ę k ś m y d o k a ń c z a n i e prawej stroniy chodnika ukcy K o ś c i u s z k i i w j a z d 

z ukcy K o ś c i u s z k i do posesji. L o k a l n y r o z w ó j i promocja; o d w i e d z i ł a m dwie jubilatki, z ł o ż y k ś m y 

wniosek elektroniczny do konkursu N i v e a na 100 p l a c ó w zabaw teraz p r o s z ę wszystkich 

m i e s z k a ń c ó w o g ł o s o w a n i e internetowych oddawanie g ł o s ó w na nasz plac zabaw, aby d o s t a ł jak 
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na jwięce j p u n k t ó w i a b y ś m y skorzystak tej m o ż k w o ś c i ż e b y n a m za darmo postawia i 

w y r e m o n t u j ą plac zabaw. C h u r „ K a n t y l e n a " o b c h o d z i ł 20 - lecie swojego istnienia t e ż b r a ł a m 

u d z i a ł . B r a k ś m y grupa s a m o r z ą d o w c ó w m i e s z k a ń c ó w b r a k ś m y udz iał w X V I I Igrzyskach 

S a m o r z ą d ó w G m i n W o j e w ó d z t w a Zachodniopomorskiego w P ł o t a c h z a j ę k ś m y tam drugie 

miejsce w konkurencjach sołeckich, V miejsce w konkurencj i v i p ó w ki lka i n n y c h medak za II 

miejsce z III miejsce b y k ś m y pierwszy raz nigdy G m i n a W ę g o r z y n o nie w y j e ż d ż a ł a nie b r a ł a 

u d z i a ł u w tych igrzyskach, m i m o ż e to już X V I I z kolei 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - bardzo zdziwiony był p o s e ł K o p e ć , że W ę g o r z y n o 

p r z y j e c h a ł o na i m p r e z ę , wa lczyło ostro 

Pani Burmistrz - o d b y ł a się r ó w n i e ż u nas telekonferencja z kancelarią Prezesa Rady M i n i s t r ó w 

temat b y ł z a p o c z ą t k o w a n y na spotkaniu z Mini s t rem, A r ł u k o w i c z e m z r e a k z o w a k ś m y ten p o m y s ł 

ż e b y p o ł ą c z y ć się z Warszawą, aby u z y s k a ć ś rodki , jakimi dysponuje gmina poprzez O c h o t n i c z ą 

Straż P o ż a r n ą , k t ó r a w ł a ś n i e to p o z y s k a ł a s p r z ę t do takich konferencji . Z ł o ż y k ś m y wniosek do 

C I W L i d e r w Ł o b z i e na stworzenie miejsc spędzania wolnego czasu i integracji s o ł e c t w a 

B r z e ź n i a k mamy też i n f o r m a c j ę , że U r z ą d M i e j s k i otrzyma dofinansowanie tegorocznego „ L a t a z 

W ę g o r z e m " w ramach p ien iędzy z E u r o r e g i o n u Pomerank jest to kwota ponad 45.000,00 ale 

t r o c h ę inna informacja t r o c h ę gorsza, ż e nadal nie wiemy jak rozstrzygnie się rozkczenie „ L a t a z 

W ę g o r z e m " u b i e g ł o r o c z n e g o jakie p i e n i ą d z e i czy w ogóle te p i e n i ą d z e dostaniemy za tamten 

rok. B r a ł a m u d z i a ł w d w ó c h rozprawach s ą d o w y c h w Sądzie Pracy z p o w ó d z t w a b y ł e j Z a s t ę p c y 

Z o f i i Makarec jak r ó w n i e ż byłe j K i e r o w n i k w y d z i a ł u N i e r u c h o m o ś c i , O c h r o n y Ś r o d o w i s k a z 

p o w ó d z t w a P a n i M a r t y Chodorowskie j — K r ó l rozprawy się nie z a k o ń c z y ł y kolejne są 

wyznaczone na wrzes ień, paźdz iernik , o d b y ł a m r ó w n i e ż spotkanie z Burmis t rzem P ł o t o d n o ś c i e 

fo toradam jak r ó w n i e ż z K o m e n d a n t e m Powiatowej P o k c j i P a n e m Rober tem G a j e m , k t ó r y 

dzisiaj b y ł też mtaj obecny. O m a w i a k ś m y r o z p o r z ą d z e n i a i podstawy prawne do działania 

for toradam i jak m o ż e m y wywiązać się w tych o b o w i ą z k ó w a na celu m i a ł a m to, ż e p o stronie 

d o c h o d ó w tegorocznych mamy z a p l a n o w a n ą k w o t ę z fotoradam jest to kwota niebagatelna, bo 

p o n a d 200.000,00 na chwile o b e c n ą spływa ją tylko p i e n i ą d z e z m a n d a t ó w z tamtego r o k u i jest to 

niewielka kwota jest zgorzenie zreakzowania tych d o c h o d ó w w planowanej wysokośc i . I u d z i a ł w 

O g ó l n o p o l s k i c h Regionalnych Targach A k t y w n y c h F o r m P o m o c y , k t ó r e o d b y ł y się w Tarnowie 

tam m i a ł a m m o ż k w o ś ć spotkania się osobistego z Dyrektor z Ministerstwa Pracy i P o k t y k i 

Socjalnej i o m a w i a ł a m projekty na budownictwo socjalne, k t ó r e niestety z przyczyn formalnych 

niezawinionych przez U r z ą d z o s t a ł odrzucony i 120.000,00 nie uzyskała nasza gmina, jeśk 

P a ń s t w o chcecie z n a ć szczegóły tak m o ż e szybko, że projekt p i s a ł i s k ł a d a ł Powiatowy U r z ą d 

Pracy osobami do kontaktowania się w temacie tego p r o j e k m b y ł y podane osoby z U r z ę d u Pracy 

i telefony r ó w n i e ż U r z ę d u Pracy w momencie rozpatrywania tego w n i o s k u Ministerstwo z w r a c a ł o 

się do U r z ę d u Pracy o wy jaśnienie i u z u p e ł n i e n i e natomiast ta informacja niedocierana do U r z ę d u 

Miejskiego w W ę g o r z y n i e w związku, z c z y m nie udzielono w y j a ś n i e ń nie u z u p e ł n i o n o w n i o s k u z 

przyczyn o d nas n ieza leżnych. W r o z m o w a c h p r ó b o w a ł a m znaleźć inne r o z w i ą z a n i a p r o s i ł a m o 

wskazanie innych m o ż k w o ś c i pozyskania ś r o d k ó w , p o n i e w a ż jest m i bardzo przykro, że takie 

p i e n i ą d z e nie u d a ł o się uzyskać nie z naszej winy, dz iękuje 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e P a n i Burmistrz o z ł o ż e n i e informacj i , jeżek są 

pytania do P a n i Burmistrz w temacie z ł o ż o n e j informacj i , bo interpelacje b ę d ą na k o ń c u , ale do 
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i n f o r m a c j i jeżeli radni c h c ą d o p y t a ć bo za chwilę o g ł o s z ę p r z e r w ę . W i d z ę że w kuluarach P a n i ą 

Burmis t rz d o p y t a j ą radni albo sołtys i o g ł a s z a m 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy-

I V a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s te śmy w tym momencie w punkcie I V punkt 1 

Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania B u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 

rok 2010 radni otrzymak to sprawozdanie w terminie wcześnie j szym. W t y m punkcie p r z e d s t a w i ę 

u c h w a ł ę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, k t ó r ą r ó w n i e ż w m a t e r i a ł a c h radni i 

sołtysi otrzymak nie b ę d ę czytał całe j t reści u c h w a ł y b ę d z i e m y przyspieszać, ale U c h w a ł a S k ł a d u 

O r z e k a j ą c e g o Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 kwietnia 2011 r o k u w 

sprawie wydania opink dotyczące j sprawozdania Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania b u d ż e m za 

rok 2010 S k ł a d O r z e k a j ą c y w składzie : P r z e w o d n i c z ą c a Urszula G ł o d — v a n de Sanden, Janusz 

Jarosz c z ł o n e k , A n n a Suprynowicz c z ł o n e k pozytywnie opiniuje sprawozdanie Burmistrza 

W ę g o r z y n a z wykonania b u d ż e m za 2010 rok. Ja w a ż n i e j s z e akapity przeczytam uzasadmenia. 

Sprawozdanie Burmistrza W ę g o r z y n a z o s t a ł o s p o r z ą d z o n e zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 1 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach pubkcznych. Sprawozdanie u w z g l ę d n i a dochody i wydatki 

b u d ż e m w s z c z e g ó ł o w o ś c i o k r e ś l o n e j jak w uchwale b u d ż e t o w e j . T o są wszystkie te cyfry i 

w e d ł u g danych statystycznych dla G m i n y W ę g o r z y n o na koniec r o k u b u d ż e t o w e g o 2010 d ł u g 

gminy w y n i ó s ł 8 364 605 z ł , co stanowi 40, 4 % wykonanych d o c h o d ó w . Przepisy 

w p r o w a d z a j ą c e u s t a w ę o finansach pubkcznych ł ą c z n a kwota d ł u g u jednostki s a m o r z ą d u 

terytorialnego na koniec r o k u b u d ż e t o w e g o nie m o g ł a p r z e k r o c z y ć 6 0 % wykonanych d o c h o d ó w 

m y mamy, 40 czyk jeszcze m i e ś c i m y się. B i o r ą c p o w y ż s z e p o d u w a g ę S k ł a d O r z e k a j ą c y 

postanawia jak na wstęp ie . Ninie j sza opinia, m i m o iż ze w z g l ę d ó w formalnych zawiera wybrane 

informacje o gospodarce finansowej prowadzonej w ramach b u d ż e m , nie stanowi oceny 

wykonania b u d ż e m , a jedynie o c e n ę sprawozdania z wykonania b u d ż e m p r z e p r o w a d z o n ą p o d 

k ą t e m p r a w i d ł o w o ś c i s p o r z ą d z e n i a tego dokumentu. Służy o d w o ł a n i e i czyk prosto m ó w i ą c po 

m o j e m u prawa i lewa s ł u p k i się zgadza ją sprawozdania są zrobione p r a w i d ł o w o to tak m o w i e bo 

to dotyczy w y d z i a ł u finansowego naszej gminy. I Regionalna Izba O b r a c h u n k o w a opiniuje 

pozytywnie opiniuje sprawozdanie p o d p i s a ł a P r z e w o d n i c z ą c a S k ł a d u . Teraz p o p r o s z ę o 

przedstawienie opink K o m i s j i s t a ł y c h miejskich, p r o s z ę K o m i s j e Rewizy jną, tą opinie otrzymak 

wszyscy radni w m a t e r i a ł a c h jeżek P r z e w o d n i c z ą c y chce coś d o d a ć to p r o s z ę o p i n i ę 

I V b 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - to znaczy tak ja mtaj jak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej p o m i n ę wszystkie cyfry K o m i s j a Rewizy jna Rady Miejskie j w 

W ę g o r z y n i e o wykonanie b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 rok na posiedzeniach: 20.05.2011 

r, 30.05.2011 r., 18.06.2011 r., w składzie : M a r c i n Szostakiewicz - p r z e w o d n i c z ą c y , Jadwiga 

K a m i ń s k a — c z ł o n e k , Ł u k a s z N o w a c k i - c z ł o n e k . O p i n i o w a ł a wykonanie b u d ż e m gminy za 2010 

rok b i o r ą c p o d u w a g ę kryteria legalności, g o s p o d a r n o ś c i , r z e t e l n o ś c i i ce lowośc i d z i a ł a ń organu 

wykonawczego gminy tj. Burmistrza W ę g o r z y n a . M o ż e p r z e j d ę mtaj do w n i o s k ó w : 

K o m i s j a us takła : Brak wykonania d o c h o d ó w : z t y t u ł u wykonania s p r z e d a ż y n i e r u c h o m o ś c i tylko 

w w y s o k o ś c i 45,05 % (nie wykonano s p r z e d a ż y na k w o t ę 313.188,45 zł . P o d p u n k t drugi 

niezbycia akcji Bioetanolu, z k t ó r y c h m o ż n a b y ł o uzyskać k w o t ę m i n i m u m 152.500,00 (305 

u d z i a ł ó w po 500,00 z ł każdy). N a koniec r o k u G m i n a p o s i a d a ł a w o l n y c h ś r o d k ó w w kwocie 

78.746,27 z ł . Z o b o w i ą z a n i a G m i n y na r o k 31.12.2010 r. z ty tułu : u s ł u g i dostaw w y n o s i ł y 

137.437,37 z ł , odprawy i ekwiwalentu dla b y ł e g o burmistrza w w y s o k o ś c i 40.499,44 jako 

z o b o w i ą z a n i a . Brak pokrycia na z o b o w i ą z a n i a z t y t u ł u tych u s ł u g , odprawy i ekwiwalentu na 

koniec 2010 r o k u to kwota 177.936,81 z ł , k t ó r ą należy zapłac ić z b u d ż e m w r o k u 2011. 
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P o d s u m o w u j ą c komis ja stwierdza, ż e na koniec 2010 r o k u b r a k o w a ł o ś r o d k ó w w kwocie 

99.190,54 zł na pokrycie zaciągniętych z o b o w i ą z a ń . W kwestii inwestycji: D r o g a Gardno-zlecenie 

wykonania odwodnienia, K o m i s j a u z n a ł a za niepotrzebny wydatek u k a z u j ą c y p r z y k ł a d 

n i e g o s p o d a r n o ś c i , p o n i e w a ż w ww. inwestycja b y ł a planowana w poprzednich latach. D e c y z j ą 

Burmistrz K a r p o w i c z z o s t a ł zmniejszony zakres prac, n i e u j m u j ą c y m.in. o niewykonanie 

odwodnienia. Wykonanie tego zadania w r o k u 2010 b y ł o przeprowadzone w s p o s ó b 

n i e o s z c z ę d n y i niegospodarny. Termomodernizacja S z k o ł y Podstawowej w W ę g o r z y n i e b y ł a 

przeprowadzona bez zachowania s t a r a n n o ś c i i o s z c z ę d n o ś c i w sposobie zaprojektowania i 

przygotowania inwestycji w wyniku, czego G m i n a musi z w r ó c i ć G m i n i e Ł o b e z w 2011 r o k u 

k w o t ę 37.127,00. H y d r o f o r n i a we W ł o d a w i e . R e m o n t przeprowadzony z o s t a ł w s p o s ó b 

niestaranny, p o n i e w a ż do dnia dzisiejszego zgłaszane są uwagi i zas t rzeżenia a inwestycja z o s t a ł a 

przy ję ta przez U r z ą d bez zas t rzeżeń. Oczyszczalnia ścieków, w przetargu b r a ł o u d z i a ł trzech 

i n w e s t o r ó w , o f e r u j ą c y c h bardzo z r ó ż n i c o w a n e koszty inwestycji. G m i n a na ten cel p l a n o w a ł a 

3.153.760,00 zł . o t r z y m a ł a dofinansowanie w kwocie 2.051.732,00 i w y b r a ł a oferenta, k t ó r y nie 

z a p r o p o n o w a ł na jn iższe j ceny w związku, z c z y m G m i n a m u s i a ł a zwiększyć ś r o d k i na inwestyc ję 

o 710.000,00 z ł . P r o m o c j a G m i n y : L a t o z W ę g o r z e m - impreza przeprowadzona w s p o s ó b 

n i e o s z c z ę d n y , ś rodki , k t ó r e G m i n a z a p l a n o w a ł a na ten cel o k a z a ł y się niewystarcza jące. 

C a ł k o w i t y koszt imprezy 118.702,34. R a ż ą c e zaniedbania przy realizacji p r o j e k m dofinansowania 

z Euroreg ionu Pomerania (np. brak logo) s p o w o d o w a ł o zmniejszenie ś r o d k ó w dofinansowania z 

przyznanych 55.000,00 na o k o ł o 45.000,00(projekt do dzisiaj nie z o s t a ł rozkczony). K o s z t 

przygotowania dokumentacji do rozkczenia p r o j e k m Pomerania to 2 669,37zł. M i m o 

poniesionych k o s z t ó w nie dopi lnowano w a r u n k ó w umowy, dz ięku je 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz ięku je K o m i s j i Rewizyjnej za stanowisko, p r o s z ę o 
stanowisko 

I V c 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - opinia K o m i s j i 

B u d ż e t o w o — Gospodarczej z posiedzenia w s p ó l n e g o z posiedzenia w s p ó l n e g o z K o m i s j ą 

S p o ł e c z n o - O ś w i a t o w ą z dnia 8 i 30 czerwca 2011 roku. W dniu 8 czerwca 2011 r o k u K o m i s j a 

B u d ż e t o w o - Gospodarcza: Jan Szymko — P r z e w o d n i c z ą c y K o m i s j i , Barbara Pietrusz- c z ł o n e k , 

Mariusz Ziel iński — c z ł o n e k , M a r c i n Szostakiewicz - c z ł o n e k . K o m i s j a S p o ł e c z n o O ś w i a t o w a : 

Jadwiga K a n r i ń s k a — P r z e w o d n i c z ą c a K o m i s j i , Madajczyk K a m i l a — c z ł o n e k , Ryszard A c m a n -

c z ł o n e k , Sadurek Janusz - c z ł o n e k , A n d r z e j Raj — c z ł o n e k . W d n i u 30 czerwca 2011 roku: Jan 

Szymko - P r z e w o d n i c z ą c y K o m i s j i , Mariusz Ziel iński - c z ł o n e k , M a r c i n Szostakiewicz -

c z ł o n e k , H e r o n i m Cierpisz. K o m i s j a S p o ł e c z n o - O ś w i a t o w a oraz K o m i s j a B u d ż e t o w o -

Gospodarcza z a p o z n a ł y się ze Sprawozdaniem Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania b u d ż e m oraz 

planu finansowego instytucji i k u ł m r y za 2010 rok k tóry b y ł uchwalony w dniu 30 gmdnia 2009 

roku. W trakcie r o k u b u d ż e t o w e g o Rada Mie jska 17 razy p o d e j m o w a ł a zmiany b u d ż e m G m i n y 

W ę g o r z y n o na rok 2010. D o c h o d y b u d ż e t o w e zrealizowano w kwocie 20.713.979,40 z ł co w 

stosunku do uchwalonego planu d o c h o d ó w w kwocie 21.468.090,10 z ł o t y c h stanowi 96,49 % : 

D o c h o d y b ieżące plan 19.697.182,10 z ł , wykonanie 19.433.567,55 z ł tj. 98,66%, D o c h o d y 

m a j ą t k o w e plan 1.770.908,00 zł , wykonanie 1.280.411,85 zł tj.72,30 % . W e d ł u g zbiorczego 

zestawienia wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o wynika, że: O g ó l n i e wykonano podatki 

106,64% w k t ó r y c h w s k ł a d w c h o d z ą m.in.: O d n i e m c h o m o ś c i p lan p o zmianach 2 183 000,00 

z ł , wykonanie 2 297 913,17zł tj.105,26%; rolny - b u d ż e t uchwalony 727.000,00 z w i ę k s z o n y o 

19.080,00 zł w z w i ą z k u ze z m i a n ą plan po zmianach na 31.12.2010 r. wynos i 746.080,00 

wykonanie 834.490,82 tj. 111,85 % , leśny - b u d ż e t uchwalony 112.440,00 wykonanie 112.357,24 

tj. 99,93%, o d c z y n n o ś c i cywi lnoprawnych b u d ż e t uchwalony 143 500,00 wykonanie 165 345,62 

tj. 115,22 % . W strukturze wykonania d o c h o d ó w za 2010 r o k na jwyższy u d z i a ł s tanowią m . in. : 
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ro lnictwo i ł o w i e c t w o plan po zmianach 419.654,87 wykonanie na 31.12.2010 r. 414.696,47 z 

czego procentowy u d z i a ł w wykonaniu d o c h o d ó w w y n i ó s ł 2 % (2% z o s t a ł p r a w i d ł o w o 

przekazany do Izby Rolniczej),subwencje, dz iał r ó ż n e rozkczenia i w y n o s z ą 34,04 % o g ó ł e m 

wykonanych d o c h o d ó w , dochody o d o s ó b prawnych i f izycznych, k t ó r e w y n o s z ą 26,34 % , opieka 

s p o ł e c z n a - 19,82 % d o c h o d ó w o g ó ł e m . Niewykonanie planowanych d o c h o d ó w o k w o t ę 

1.038.817,66 z ł o t y c h m i a ł o miejsce m.in.: O p ł a t a eksploatacyjna - 19.569,40, w u d z i a ł a c h we 

w p ł y w i e z podatku o d o s ó b f izycznych — 32.621,00 z ł , d o c h ó d ze zbycia praw m a j ą t k o w y c h ( 

s p r z e d a ż u d z i a ł ó w ) - 152.500,00 z ł , d o c h ó d ze s p r z e d a ż y mienia komunalnego, k t ó r e w y n o s i ł y — 

263.492,25 z ł i b y ł y n iż sze o d planowanych o k w o t ę 313.207,75 z ł oraz b y ł y n iższe o 337.813,75 

z ł o d wykonanych w 2009 r o k u (641.306 z ł ) , dotacji celowych na zadania w ł a s n e — 139.141,15 z ł , 

ś r o d k i na dofinansowanie w ł a s n y c h z a d a ń pozyskane z r ó ż n y c h ź r ó d e ł — 85.270,00 z ł , dochody z 

t y t u ł ó w m a n d a t ó w karnych zaplanowano w kwocie 200.000,00 zł a wykonano tylko 72.001,35 z ł 

tj. 36%. Ś r o d k i na dofinansowanie w ł a s n y c h z a d a ń b i e ż ą c y c h i inwestycji g m i n pozyskane z 

i n n y c h ź r ó d e ł plan 129.270,00 z ł , wykonanie 44.000,00 z ł , tj. 34,04%. O t r z y m a n o 

dofinansowanie z A g e n c j i N i e r u c h o m o ś c i Rolne j w Szczecinie wykonanie r e m o n m h y d r o f o r n i we 

W ł o d a w i e p lan 44.270,00 z ł , dofinansowanie w w y s o k o ś c i 40.000 z ł , planowano dofinansowanie 

p r o j e k m z F u n d a c j i W s p ó ł p r a c y P o l s k o - Niemieckie j w Warszawie na realizacje p r o j e k m o 

nazwie „Ses ja naukowa z okaz j i jubileuszu 550 L E C I A uzyskania praw miejskich przez 

W ę g o r z y n o " — 5.000,00 z ł , wykonanie 4.000,00 zł, planowano otrzymanie dofinansowania z 

Lokalne j G r u p y D z i a ł a n i a C e n t r u m Inicjatyw Wie j sk ich w ramach dz iałania Leader na projekt 

„ P r z y g o t o w a n i e sesji naukowej oraz m o n o g r a f i i w jubileusz 550 L E C I A uzyskania praw przez 

W ę g o r z y n o — 25.000,00, wykonania brak, planowano otrzymanie ś r o d k ó w o d Stowarzyszenie 

G r n i n E u r o r e g i o n u Pomerania n a dofinansowanie imprezy lokalnej „ L a t o z w ę g o r z e m " 

55.000,00 z ł , dofinansowania nie otrzymano w 2010 roku. W y d a t k ó w o g ó ł e m z ł 27.285.736,85 

wykonanie 26.338.076,02 z ł tj. 96,53% w t y m wydatki b i e ż ą c e plan 20.158.584,85 z ł wykonanie 

19.350.405,22 zł tj. 95,99% m a j ą t k o w e plan 7.127.152,00 z ł wykonanie 6.987.670,80 z ł tj 98.04% 

tj. wzrost stosunku do pierwotnego o 2.900.803,85 z ł , co stanowi 1,90% z tego wydatki na 

zadania w ł a s n e 23.790.222,98 zł wykonanie 22.848.110,47 z ł tj. 96,04% z tego wydatki na zadania 

zlecone 3.495.513,87 z ł , wykonanie 3.489.965,55 z ł tj. 99,84 % . Wykonanie w y d a t k ó w 

b u d ż e t o w y c h przedstawia się n a s t ę p u j ą c o : O ś w i a t a i wychowanie plan p o zmianach 8 130 164,00 

z ł wykonanie na 31.12.2010 r. 8 017 684,57, procentowy u d z i a ł w wykonaniu w y d a t k ó w 30,44 

% . W y d a t k i na oświatę na wynagrodzenia, pochodne o d wynagrodzenia z a k ł a d o w y fundusz 

ś w i a d c z e ń socjalnych, dodatek mieszkaniowy i wiejski, d o k s z t a ł c a n i e nauczyciek w y n o s z ą za 2010 

r o k 4.876.339,18 z ł a otrzymana subwencja 4.845.323,00 z ł , czyk subwencja o ś w i a t o w a nie 

p o k r y w a w / w w y d a t k ó w o k w o t ę 31.016,18 z ł , w z w i ą z k u z c z y m G m i n a z d o c h o d ó w w ł a s n y c h 

pokrywa wszystkie wydatki rzeczowe z w i ą z a n e z b i e ż ą c y m funkc jonowaniem u r z ę d u . P o m o c 

s p o ł e c z n a p lan p o zmianach 4 812 979,00, wykonanie na 31.12.2010 r. 4 789 902,45, procentowy 

u d z i a ł w wykonaniu w y d a t k ó w tj. 18,19% o wykonanych d o c h o d ó w o g ó ł e m , G o s p o d a r k a 

komunalna i ochrona ś r o d o w i s k a p lan p o zmianach 4 624 830, 46, wykonanie na 31.12.2010 r. 

4 389 524,12. Procentowy u d z i a ł w wykonaniu w y d a t k ó w o g ó ł e m 16,67%, w 2009 r o k u na 

trzeciej p o z y c j i z n a j d o w a ł a się Adminis t rac ja pubkczna w 2010 r o k u z m i e n i ł o się to p o n i e w a ż 

jednym z z a d a ń realizowanych w 2010 r o k u b y ł a oczyszczalnia ścieków, w z w i ą z k u z c z y m u d z i a ł 

procentowy uległ zmianie. Adminis t rac ja pubkczna plan 2 601.750 z ł , wykonanie 2 509.353,69 tj. 

96,44 % wykonanych d o c h o d ó w o g ó ł e m i 9,53 % w strukturze o g ó ł u , w p o r ó w n a n i u do 2009 

wydatki na a d m i n i s t r a c j ę w z r o s ł y o 12,24 % . Realizacja w y d a t k ó w bieżących: D z i a ł Transport i 

ł ą c z n o ś ć : Remonty d r ó g gminnych, ukc i c h o d n i k ó w w mieśc ie wykonane zos tały w kwocie 

150.133,11 z ł należą do nich m.in. : wykonano częśc iowy remont nawierzchni drogi u l . 

Jagie l lońska — 12.196,71 z ł , wykonano częśc iowy remont nawierzchni gruntowej w e w n ę t r z n e j 

drogi gminnej w m . R u n o w o P o m o r s k i e s tanowiące j u l . D ę b o w ą - 7.362,97 z ł , wykonano 

częśc iowy remont nawierzchni chodnika ul . K o p e r n i k a - 36.625,66 zł, wykonano n a w i e r z c h n i ę 

drogi gminnej w o b r ę b i e G a r d n o — 58.780,00 z ł , wykonano c z ą s t k o w y remont drogi gminnej do 
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Sukc — 19.945,90 z ł , wykonano remont przystanku autobusowego w Runowie P o m o r s k i m i 

N o w y m W ę g o r z y n k u - 1.138,04 z ł . D z i a ł gospodarka mieszkaniowa : wydatki d o t y c z ą 

gospodarki mieszkaniowej a w szczególności ; remont b u d y n k ó w komunalnych, k o s z t ó w 

utrzymania k o t ł o w n i na K o p e r n i k a 11, k o t ł o w n i na Osiedlu 40 L E C I A w W ę g o r z y n i e oraz 

k o s z t ó w zakupu c iepła na ul . Runowskiej 14. W 2010 r o k u wydatkowano na wydatki b i e ż ą c e w 

tym: c i e p ł o w n i c t w o plan 457.174,00 z ł , wykonanie 421.749,76 zł tj. 88,76 % . D z i a ł R e m o n t y 

b u d y n k ó w : R e m o n t b u d y n k ó w plan 450.310,00 z ł , wykonanie 420.021,93 zł tj. 93,27 % z tego: 

remonty b u d y n k ó w komunalnych - 230.954,04 z ł w tym: remont b u d y n k u mieszkaniowego na 

ukcy K o p e r n i k a 11 - 144.627,52 z ł , ( z o b o w i ą z a n i e za 2010 r o k - 39.189,85), wykonanie mapy i 

audyt energetyczny budynku O P S - 4.544,50 z ł , wymieniono okna budynku P r z y c h o d n i -

7.715,69 z ł , wykonano remont dachu na ul . Szkolnej 2 - 2.978,74 z ł , remont lokalu na K o ś c i u s z k i 

21/1 — 19.659,26 z ł , wymiana stolarki okiennej - 1.255,00 z ł , przeprowadzono remonty drobne i 

u s u n i ę t o awarie w budynkach komunalnych - 50.173,33 z ł ( z o b o w i ą z a n i e wymagalne — 2.000,01 

z ł - za remont p r z y ł ą c z a w o d o c i ą g o w e g o do lokalu mieszkalnego w Gardnie 13/2), wyburzenie 

budynku gospodarczego ul . Ł ą k o w a - 1.800, 00 z ł . D z i a ł O ś w i a t a i Wychowanie: zakup u s ł u g 

remontowych - 23.517,84 z ł w tym; remont w Szkole podstawowej w Runowie - 13, 620 zł 

(remont jednej p o d ł o g i , wykonanie ścianki d z i a ł o w e j przy sak gimnastycznej dla sprzątaczki) . 

D z i a ł D o w o ż e n i e u c z n i ó w do szkół: u s ł u g i transportowe - d o w ó z u c z n i ó w do s z k ó ł — 

366.636,15 z ł , wynagrodzenia osobowe wraz z p o c h o d n y m zatrudnionych opiekunek do 

sprawowania opieki nad uczniami w czasie d o w o z u do s z k o ł y i ze szkoły - 94.148,01 z ł , 

ubezpieczenie autobusu - 2.400,00 z ł , podatek o d ś r o d k ó w transportowych - 1.754,00 z ł . D z i a ł 

d o k s z t a ł c a n i e i doskonalenie nauczyciek plan 31.8000,00 z ł , wykonanie 27.866,32 z ł tj. 87,63%. 

D z i a ł P o m o c S p o ł e c z n a : usuwanie s k u t k ó w klęsk ż y w i o ł o w y c h plan 9.219 wykonanie 9.218,44 z ł 

w tym: p r z e w ó z d a r ó w dla powodzian - 4.251,50 zł w tym: p r z e w ó z d a r ó w z s o ł e c t w - 500 z ł , 

p r z e w ó z d a r ó w dla m i e s z k a ń c ó w O t o k a - 3.751,50 z ł , p o z o s t a ł e ( u m o w a zlecenie) - 1.966,94 zł 

w tym;: p r z e w ó z d a r ó w dla m i e s z k a ń c ó w Bogatyni. W b u d ż e c i e dla powodzian uchwalono 

u c h w a ł a Rady Miejskiej 25.495 z ł z czego na usuwanie klęsk ż y w i o ł o w y c h wydano 9.218,44 z ł , 

dofinansowanie o b o z u dla dzieci Lubanie - 4.744 zł . P o z o s t a ł ą k w o t ę tj. 14.502 zł u c h w a ł ą Rady 

Miejskiej przeznaczono na s p ł a t ę kredytu. D z i a ł Edukacy jna opieka wychowawcza: p o m o c 

materialna dla u c z n i ó w plan 304.661,00 z ł , wykonano 169.614,82 z ł . D z i a ł P o z o s t a ł a d z i a ł a l n o ś ć 

plan 227.418,00 z ł , wykonanie 144.890,46 z ł tj. 63,71% W y d a t k i o b e j m u j ą m.in.: d o w ó z i m o n t a ż 

karuzek na place zabaw — 2.948,00 zł, odprowadzanie śc ieków na targowisku - 36,63 z ł , 

wykonano badania bakteriologiczne wody Wiewiecko — Sukce — 1.457,66 zł . Wykonanie ś r o d k ó w 

jednostek p o m o c n i c z y c h za 2010 kwota do wykorzystania 205 304,00, kwota wykorzystana w 

2010 r o k u 179 503,89 , kwota niewykorzystana 25 800,11 zł . D z i a ł K u l t u r a i ochrona 

dziedzictwa narodowego: D o m y i o ś r o d k i k u ł m r y , świetkce i kluby plan 129.724,00 z ł , wykonanie 

126.545,31 z ł tj. 97, 55%. D z i a ł P o z o s t a ł a d z i a ł a l n o ś ć plan 215.910,00, wykonanie 191.218,58 z ł . 

tj. 88, 5 6 % wydatki o b e j m u j ą m.in.: Impreza „ L a t o z W ę g o r z e m " - 100.080,81 z ł , Obeksk z 

tabkcą p a m i ą t k o w ą „ P i o n i e r o m Z i e m i W ę g o r z y ń s k i e j " - 6.024,87 zł, Jubileusz 65 lat Para f i i w 

Sielsku — 4.681,95 z ł , Kiermasz świąteczny - 931,00 z ł , Transport delegacji na w y s t a w ę do Berl ina 

- 575,00 z ł . K o m i s j a zauważyła, że wydatki na Jubileusz Paraf i i w Sielsku nie powin ien być 

finansowany z b u d ż e m gminy. K o m i s j a zauważa, ż e w / w wydatki były dokonane w s p o s ó b 

niegospodarny i n i e o s z c z ę d n y . D z i a ł K u l t u r a fizyczna i sport komisja p o d k r e ś k ł a ż e na 

wynagrodzenia i składki o d n i c h nakczane - 38.825,87 z ł (gospodarz - 21.938,37 z ł , instruktorzy 

— 16.887,50 zł) . Inwestycje zadania inwestycyjne z o s t a ł y wykonane w 98. 4 % w tym m. in . : z 

i n f o r m a c j i o finansowaniu inwestycji wynika, że : R o z b u d o w a oczyszczak śc ieków w W ę g o r z y n i e 

wraz z p r z e b u d o w ą p r z e p o m p o w n i w ul . Runowskie j w W ę g o r z y n i e plan 3.153.760,00 z ł , 

wykonanie 3.124.366,81 z ł , zwrot dofinansowania w ramach M e c h a n i z m u Finansowania 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego M e c h a n i z m u finansowego w 

w y s o k o ś c i ok. 8 5 % tj. k w o t ę 2.051.732 z ł m o ż e ulec zmianie zależy to o d kursu euro. koszty 

poniesione o d p o c z ą t k u realizacji - 3.204.262.98 z ł , budowa i modernizacja sieci w o d o c i ą g o w e j . 
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B u d o w a sieci w o d o c i ą g o w e j w p ó ł n o c n o — wschodniej części W ę g o r z y n a - p lan 0,00, wykonanie 

brak Les ięc in — G a r d n o , R u n o w o — K r a ś n i k . Zadanie nie m o ż e b y ć zrealizowane, p o n i e w a ż w 

2006 r o k u wygasły pozwolenia na b u d o w ę . Zadanie ponownie w p r o w a d z o n o do P l a n u 

M o d e r n i z a c j i Sieci W o d n o — Kanalizacyjnej, Przebudowa drogi w m . G i n a w a , P l a n 0, wykonanie 

brak, K o s z t y poniesione o d p o c z ą t k u realizacji - 75,48 z ł , R o z b u d o w a budynku O S P w R u n o w i e 

plan 0 z ł , realizacji brak — wykonano projekt w 2006 roku. K o s z t y poniesione o d p o c z ą t k u 

realizacji - 4.392,00 z ł , Przebudowa remizy strażackie j w W ę g o r z y n i e - zadanie r o z p o c z ę t e w 

2007 roku. P l a n 0 z ł , wykonanie brak. K o s z t y poniesione o d p o c z ą t k u realizacji -13.908.27 z ł 

(wykonano projekt architektoniczno - koncepcyjny), Termomodernizac ja Szkoły Podstawowej w 

W ę g o r z y n i e P l a n 847.803,00 z ł , wykonanie 835.626,76 z ł , Zagospodarowanie terenu S z k o ł y 

Podstawowej wraz z remontem zjazdu z ukcy Grunwaldzkie j w W ę g o r z y n i e oraz u r z ą d z e n i e m 

p l a c ó w zabaw. P l a n 11.070,00 z ł , wykonanie 10.370,00 z ł . P l a n o w a n y koszt wykonania zadania 

773.123,00 zł (z kredytu).Planowane dofinansowanie z P R O W - 311.019,00 z ł . P o z o s t a ł e zadania 

plan 144.938,00 z ł , wykonanie 116.957,03 z ł tj. 80,14 % . N a l e ż n o ś c i i z o b o w i ą z a n i a : 

z o b o w i ą z a n i a G m i n y na 31.12.2010 r o k u w y n o s i ł y - 9.084.013,09 z ł o t y c h , w t y m z t y t u ł u : 

zac iągniętych k r e d y t ó w — 8.314.101,03: n a l e ż n o ś c i wymagalne G m i n y na d z i e ń 31.12.2010 r. 

w y n o s z ą 2.866.012,99 z ł w tym: n a l e ż n o ś c i wymagalne - 2.535.892,29zł, n a l e ż n o ś c i z t y t u ł u 

odsetek o d za ległośc i wymagalnych p o z o s t a ł y c h (bez podatkowych — 925.565 z ł ) - 330.120,70 zł . 

Podsumowanie w s k a ź n i k kwoty d ł u g u G m i n y na d z i e ń 31 grudnia 2010 r o k u do d o c h o d ó w 

b u d ż e t o w y c h wykonanych w y n o s i 40,15 % , a po o d j ę c i u kredytu zaciągniętego na wydatki 

inwestycyjne z w i ą z a n e z realizacją p r o j e k t ó w w s p ó ł f i n a n s o w a n y c h z U n k Europejskiej wynos i 

23,56 % i nie przekracza 6 0 % wykonanych d o c h o d ó w , co jest zgodne z u s t a w ą o finansach 

p u b k c z n y c h oraz kwota s p ł a c o n y c h rat z a d ł u ż e n i a wynos i 6,22 % , co jest zgodne z w / w 

c y t o w a n ą u s t a w ą o finansach pubkcznych tj. nie przekracza 15 % wykonanych d o c h o d ó w . 

Stan ś r o d k ó w na rachunku b a n k o w y m gminy na d z i e ń 31 grudnia 2010 r o k u w y n o s i ł o g ó ł e m 

411.186,29 w tym: ś r o d k i na rachunku podstawowym gminy - 12.071,29 z ł , ś rodki n iewygasa jące 

- 0,00 z ł , subwencja o ś w i a t o w a na 2011 r o k — 399.115,00 z ł . Informacje dodatkowe d o c h ó d 

w ł a s n y na 1 m i e s z k a ń c a zameldowanego na pobyt s tały w p o s z c z e g ó l n y c h latach: 2010 r o k — 

957,19 z ł , 2009 rok - 991,88 z ł , 2008 rok - 982,55 z ł , 2007 r o k - 892,62 z ł . J e d n o c z e ś n i e komis ja 

zauważyła, ż e o d k i l k u lat z m n i e j s z y ł się po raz pierwszy d o c h ó d na 1 m i e s z k a ń c a w e d ł u g danych 

ze sprawozdania z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o oraz p lanu finansowego instytucji i 

kultury za 2010 rok wynika ż e w p o r ó w n a n i u do r o k u 2009 z m n i e j s z y ł y się o n o 34,69 z ł na 1 

m i e s z k a ń c a zameldowanego na pobyt stały. 

W przekczeniu kczby m i e s z k a ń c ó w na d z i e ń 31.12.2010 r o k u 7339 z a d ł u ż e n i e na jednego 

m i e s z k a ń c a wynos i 1237,77 z ł . K o m i s j a B u d ż e t o w o — G o s p o d a r c z a pozytywnie opiniuje 

Sprawozdanie Burmistrza W ę g o r z y n a z wykonania b u d ż e m G m i n y za 2010 rok. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e P r z e w o d n i c z ą c e m u K o m i s j i b u d ż e t radni miek 

obszerny, sprawozdanie jednej komis j i i drugiej też r ó w n i e ż jest obszerne 28 o d b y ł o się 

posiedzenie w s p ó l n y c h komis j i i p o posiedzeniu i d ą c do biura rady k o m p l e t u j ą c m a t e r i a ł y na sesje 

s p o t k a ł o mnie pismo o d P a n i Burmistrz w latach 2006-2010 G r a ż y n y K a r p o w i c z do Rady 

Miejskiej w W ę g o r z y n i e P r z e w o d n i c z ą c y Jan M a z u r o . P o zapoznaniu się z O p i n i ą K o m i s j i 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e o wykonanie b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 rok, a 

z a m i e s z c z o n ą na stronie internetowej G m i n y W ę g o r z y n o w n o s z ę sprzeciw uzasadniam b ę d ę 

czytał te w a ż n i e j s z e rzeczy a p ó ź n i e j p r z e j d ę do setoa. O p i n i a K o m i s j i Rewizyjnej, w części 

d o t y c z ą c e j inwestycji u z n a j ę za r a ż ą c o n ieodpowiedz ia lną , p o n i e w a ż nie jest oparta na podstawie 

ż a d n y c h d o s t ę p n y c h w u r z ę d z i e d o k u m e n t ó w , danych, w y k c z e ń , oraz o p i n i i f a c h o w c ó w . W 

dalszych częściach K o m i s j a Rewizyjna nie p o w o ł u j e się na ż a d n e dokumenty ninie jszym 

stwierdzam, że: 

1) W przypadku drogi G a r d n o brak opink inżyniera kontraktu, k t ó r y m ó g ł b y p o t w i e r d z i ć 

k o n i e c z n o ś ć wykonania odwodnienia, czy odwodnienie b y ł o u ję te w projekcie 
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budowlanym, jeśli tak to n a l e ż a ł o bez w z g l ę d n i e w y k o n a ć , odwodnienie b y ł o u j ę t e w 

harmonogramie inwestycji f inansowej z ś r o d k ó w uni jnych, projekt z o s t a ł pozytywnie 

rozkczony przez U r z ą d M a r s z a ł k o w s k i i gmina o t r z y m a ł a r e f u n d a c j ę poniesionych 

w y d a t k ó w na inwestycję. Z a t e m zarzut n i e g o s p o d a r n o ś c i jest bezzasadny i stanowi 

naruszenie m o i c h d ó b r osobistych, 

2) W przypadku termomodernizacji s z k o ł y podstawowej brak opink inżyniera kontrakm, nie 

wykonano jakie roboty w kwocie 37.127,00 instytucja f i n a n s u j ą c a i r o z k c z a j ą c a projekt 

u z n a ł a za wydatki nie z w i ą z a n e z termo, brak r ó w n i e ż opink, ze roboty te nie b y ł y 

konieczne i nie wynikały z technologi i prac termo. Z a t e m zarzut braku s t a r a n n o ś c i i 

o s z c z ę d n o ś c i jest naruszeniem m o i c h d ó b r osobistych, 

3) W przypadku hydroforni W ł o d a w a opinia nie wynika z pisemnej opink operatora i nie m a 

stanowiska wykonawcy P U W i S N o w o g a r d . S f o r m u ł o w a n i e , że są uwagi i zas t rzeżenia jest 

n i e w y s t a r c z a j ą c y m argumentem, aby formułować zarzut nie s taranności . 

W z w i ą z k u z p o w y ż s z y m w n o s z ę do P r z e w o d n i c z ą c e g o Rady Miejskiej o spowodowanie 

udokumentowania w s p o s ó b rzetelny i bezstronny opink K o m i s j i Rewizyjnej d o t y c z ą c e j ww. 

inwestycji, a w przypadku braku udokumentowania usunięc ie z m a t e r i a ł ó w K o m i s j i Rewizyjnej 

przed najb l iższą sesją Rady Miejskiej . W przypadku nie usunięc ia zakwestionowanej przeze mnie 

d ó b r osobistych i ż ą d a n i e m odpowiedniej rekompensaty finansowej. Czytam to tylko, dlatego bo 

czasami czytam n i e k t ó r e pisma, ale szanuje U r z ą d Burmistrza, bo przez cztery lata f u n k c j o n o w a ł a 

a c z y t a ł e m opin ię K o m i s j i stanowisko R I O p o w i e d z i a ł o , że s ł u p k i się zgadza ją tylko rzeczy tych 

w ł a ś n i e d z i a ł a ń merytorycznych to się nie u s t o s u n k o w u j ą i komisje obydwie m i a ł y prawo się tym 

za jąć i a t y m temacie na drugi d z i e ń p r z e w o d n i c z ą c e m u d o r ę c z y ł e m to pismo z p r o ś b ą ż e b y się 

u s t o s u n k o w a ł do tych w n i o s k ó w i do tych jak gdyby nie prawdziwych danych i ustosunkowanie 

jak żeście pracowak bez m a t e r i a ł ó w ? bez d o k u m e n t ó w ? , p r o s z ę m o ż e byście coś powiedziek, b o 

b ę d z i e m y nie d ł u g o g ł o s o w a ć ż e b y ś m y miek jasność, bo nie o t r z y m a ł e m ż a d n e j odpowiedzi na 

pismo ja z w r ó c i ł e m się żeby K o m i s j a Rewizy jna o d n i o s ł a się do tych s twierdzeń, k t ó r e w p ł y n ę ł o 

do biura rady 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - K o m i s j a Rewizy jna mtaj 

jeżek c h o d z i o te wniosk i k t ó r e była Burmis t rz zarzuca n a m nie b a d a ł a tych spaw tak d o k ł a d n i e 

jak realizacje aktu notarialnego zawartego miedzy gmina W ę g o r z y n o a P B O G R I N B U D b y ł y to 

po p r o s m w n i o s k i K o m i s j i Rewizyjnej i ja m o g ę mtaj p r z y t o c z y ć s ł o w a k t ó r e mtaj 

P r z e w o d n i c z ą c a S k ł a d u O r z e k a j ą c e g o tak w sprawie opink wykonania b u d ż e m czyk m i m o iż 

niniejsza opinia ze w z g l ę d ó w formalnych zawiera wybrane informacje o gospodarce finansowej w 

ramach b u d ż e m nie stanowi wykonania b u d ż e m . T o jest jedynie o c e n ę wykonania b u d ż e m p o d 

k ą t e m p r a w i d ł o w o ś c i sprawdzenia tego dokumentu. Termomodernizacja i tak dalej te wszystkie 

dofinansowania, dotacje one się zgadza ją są p i ę k n i e ł a d n i e rozkczone, ale mtaj p o p r o s m komis j i 

c h o d z i ł o o to iż pewne zadania m o g ł y z o s t a ć u j ę t e wcześn ie j przed pozyskaniem dotacji pewne 

roboty z o s t a ł y wykonane po p r o s m nie starannie w terminie p ó ź n i e j s z y m trzeba je p o p r a w i a ć . 

T o samo dotyczy odwodnienia drogi do Gardna. K o m i s j a Rewizyjna w y p i s u j ą c te wnioski , 

w y z n a c z a j ą c nie m i a ł a na m y ś k tego, że coś się tam nie zgadza z f inansami tylko p o p r o s m pewne 

rzeczy m o ż n a b y ł o u jąć w planie p ie rwotnym i w terrrrinach p ó ź n i e j s z y c h nie trzeba by b y ł o 

p o n o s i ć dodatkowych kosz tów, dz ięku je 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e za wyjaśnienia P r z e w o d n i c z ą c e g o otwieram 
dyskusje w temacie sprawozdania, p r o s z ę P a n i radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja m a m pytanie raczej do P a n i Skarbnik, bo komisja stwierdza że na koniec 

2010 r o k u b r a k o w a ł o ś r o d k ó w w kwocie 99.190,54 na pokrycie zaciągniętych z o b o w i ą z a ń . Ja 

m a m pytanie, jakie to były z o b o w i ą z a n i a ? I m a m jeszcze pytanie do K o m i s j i Rewizyjnej 

k o n t r o l u j ą c wykonanie b u d ż e m czy z b a d a ł a r ó w n i e ż wydatki funduszu sołeckiego? k t ó r y jest 
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in tegra lną jego częścią czy o c e n i a ł a podejmowane przez s o ł t y s ó w zadania albo z e b r a ń ? . T o jest 

b e z c z y n n o ś ć s o ł e c t w , b o jak P r z e w o d n i c z ą c y K o m i s j i B u d ż e t o w e j s ł u s z n i e s twierdził , że z o s t a ł y 

ś rodki , b o przec ież nic innego tylko fundusz s o ł e c k i to jest r ó w n i e ż b u d ż e t naszej gminy to są 

p i e n i ą d z e wszystkich p o d a t n i k ó w i jaki s p o s ó b i czy p r a w i d ł o w o one z o s t a ł y wydatkowane m o i m 

zdaniem p o w i n n y b y ć skontrolowane r ó w n i e ż przez K o m i s j ę Rewizyjną, gdzie mtaj nie m a na ten 

temat w opiniach nic ani w p r o t o k o ł a c h ani s ł o w a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e P a n i radnej, p r o s z ę o pytania i dyskus ję p r o s z ę 

Pani Skarbnik - to ja m o ż e o d p o w i e m na pytanie P a n i radnej 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej —może b ę d z i e więce j p y t a ń to się skumuluje, p r o s z ę radna 

S ł a w s k a 

Radna S ł a w s k a — ja m a m takie pytanie o d n o ś c i e mtaj tego „ L a t a z W ę g o r z e m " , ż e „ L a t o z 

W ę g o r z e m " impreza przeprowadzona w s p o s ó b n i e o s z c z ę d n y , jakie są to sposoby n i e o s z c z ę d n e ? 

co nie w i e m za m a ł o śpiewak za d u ż o śp iewak źle namiot stał, k rzywo stał nie taki namiot b y ł nie 

bardzo r o z u m i e m to jest tak bardzo ogóln ie powiedziane brak logo na p r z y k ł a d , ale co jeszcze? 

konkretnie w ogóle w tych wszystkich odpowiedziach jest tak niegospodarnie, n i e o s z c z ę d n i e nie 

starannie to ja p a m i ę t a m b y ł o ze s z k o ł y pismo, ale tu b y m p r o s i ł a t r o s z k ę bardziej wyraziste to 

ż e b y tu n a p r a w d ę b y ł o wiadomo o co c h o d z i b y ł o nie staranne, źle zrobione nie wiem, o co tu 

c h o d z i n a p r a w d ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz iękuję , p r o s z ę zbierać, p r o s z ę radny Sadurek 

Radny Sadurek — pytanie nie w i e m kto m i udziek na to odpowiedz i p o d o b n o b y ł o zlecenie 

opracowania monogra f i i z okazj i uzyskania lecia praw miejskich. R o z p o c z ę t o prace monogra f i i i 

czy nie b ę d z i e m y miek z n o w u takiej sprawy jak z P a n e m o d konserwacji z a b y t k ó w . P o d o b n o to 

z o s t a ł o zlecone i c z ę ś c i o w o już jest zrobione 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e radnemu Sadurkowi, radna S ł a w s k a jeszcze raz 

p r o s z ę 

Radna S ł a w s k a — ja jeszcze jedno pytanie m a m mtaj pisze odprawa ekwiwalentu dla b y ł e g o 

burmistrza i w y s o k o ś ć jest podana c h c i a ł a m się d o w i e d z i e ć czy to jest brutto czy to jest netto? też 

z n o w u jest nie d o k ł a d n i e napisane 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz iękuję , p r o s z ę o pytania dyskusje radnych 

Pani Skarbnik — wszystkie cyfry w sprawozdaniach f inansowych są w a r t o ś c i a m i brutto nie 

trzeba p i sać netto, b o one są wszystkie brutto. W b u d ż e c i e gminy nie m a p o p r o s m k w o t netto i 

brutto o tak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to w dyskusji b y ł y pytania to m o ż e k t o ś s p r ó b u j e 

o d p o w i a d a ć w dyskusji, P a n i Skarbnik chciała pierwsza 

Pani Skarbnik — na pytanie P a n i Radnej Pietrusz o d n o ś n i e z o b o w i ą z a ń i ż e b r a k o w a ł o ś r o d k ó w 

99.688,00 to jest dopiero w konsekwencj i p o rozkczeniu b u d ż e m , czyk w c h o d z ą c w nowy r o k 

gmina z 2010 r o k u m i a ł a 12.000,00 w tym z o b o w i ą z a ń 178.000,00 to co jest mtaj że jest 

n a d w y ż k ą b u d ż e t o w ą 78.000, 00 to są to u d z i a ł y i wolne ś r o d k i jednostek b u d ż e t o w y c h , k t ó r e 

p r z e c h o d z ą na n a s t ę p n y rok i one p o k r y w a j ą z o b o w i ą z a n i a , czyk ogóle z o b o w i ą z a n i a grniny są w 
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kwocie 178. 000,00 z jednostkami b u d ż e t o w y m i w skrócie, na co przeczytam: 15.085, 42 za 

węgie l za wydruki na kopiarkach 64,00 z ł za z o b o w i ą z a n i a wymagalne na remont p r z y ł ą c z a 

w o d o c i ą g o w e g o do lokalu mieszkalnego w Gardnie 2.000,01, koordynacja z a d a ń inwestycyjnych 

4.500,00, węgie l na K o p e r n i k a 2.415,60 węgie l na k o t ł o w n i osiedlu 40 - lecia 15.713,48, remont 

b u d y n k u mieszkalnego na K o p e r n i k a 39.189,85 za w o d ę do śc ieków do A D M 2.807,45, gaz do 

ogrzewania namiotu na i m p r e z ę kiermasz świąteczny na Placu 3 M a j a 52,00 z ł , koks do k o t ł o w n i 

do u r z ę d u 3.745,40, aktualizacja prenumeraty 77,99 koszty komornicze 28,50 wykonanie tabkcy 

p r z e c i w p o ż a r o w y c h instrukcji dla u r z ę d u 51,00 dz ierżawa kserokopiarek na jednym i n a drugim 

p i ę t r z e to jest 647,06 + 1.935,27 n a d w y ż k a w y d r u k ó w z drukarki 343,14 konserwacja telewizji 

p r z e m y s ł o w e j 268,40 konserwacja systemu alarmowego 134,20 o b s ł u g a prawna 4.257.80 woda, 

ścieki u r z ą d i targowisko i O S P 392,52 aktualizacja prenumeraty T e c z k a kadrowca 93,99, koszty 

z a r z ą d u w s p ó l n o t y 267,73 w o d a i ścieki do A D M 268,43, m a t e r i a ł y do b i e ż ą c y c h napraw w 

u r z ę d z i e 54,10 pakiet w o d y niegazowanej budach 96,31 konserwacja oświedenia ukcznego 

6.162,90, wykonanie pro jekm budowlanego doprowadzenia instalacji gazowej w budynek szkole 

podstawowej 8.396,60, n a d z ó r inwestycyjny budynku w ukcy K o ś c i u s z k i 32 856,00, usunięc ie 

awarii na k o t ł o w n i 40- lecia 15.000,00 z ł o g ł o s z e n i e publ ikacj i internetowej w ks iążce 

teleadresowej 427,00, w o d a i ścieki do świetkcy w P o ł c h o w i e , boiska O r l i k i do A D M 2.890,27 

w o d a do świetkcy w Mie ln ie 15,24 w o d a do Sielska 22 woda do O S P + świetkce w Sielsku i 

Mieszewie 422,44 koszty rozkczenia podatku rolnego 2.277,82, koordynacja z a d a ń inwestycyjnych 

4.500, 00 i odprawa i ekwiwalent Burmistrza 40.997,44 z o b o w i ą z a n i a jednostek b u d ż e t o w y c h 

2.001,95 co daje ł ą c z n ą k w o t ę z o b o w i ą z a ń , k t ó r e w e d ł u g ewidencji ks ięgowej f igurują w ks ięgach 

u r z ę d u i jednostek b u d ż e t o w y c h na koniec r o k u i to co teraz w p ł y w a w styczniu czyk u d z i a ł y + 

w p ł y w y z jednostek to jest n a d w y ż k a b u d ż e t o w a i o d e j m u j ą c jedno o d drugiego daje to k w o t ę 

90.000,00 p o z a tym jeszcze w tym r o k u akurat wczoraj z a p ł a c i ł a m f a k t u r ę 1.452,00 za 

z o b o w i ą z a n i a z kpca 2010 + z w r ó c i ł a m d o t a c j ę nienależną, k t ó r a pobrano w ramach prac 

dodatkowych z termo O S P W ę g o r z y n o 37.127,00. N a k o m i s j i p r z e d s t a w i a ł a m i c z y t a ł a m 

wszystkie pisma, k t ó r e były w gminie o d kstopada 2010 r o k u ja jako Skarbnik b y m wiedz iała 

przyznam w y d a ł a m te p i e n i ą d z e w grudniu k t ó r e o t r z y m a ł a m m u s i a ł a m z w r ó c i ć w t y m roku. 

Jeszcze kwota, k t ó r a r ó w n i e ż jest z b u d ż e m nowego, k t ó r a b y ł a planowana po stronie 

dochodowej jest to kwota 184.180,00 z ł , k t ó r a b y ł a planowana, że w p ł y n i e do b u d ż e m . U c h w a ł a 

Rady Miejskiej ona jest wycofywana z d o c h o d ó w , p o n i e w a ż musi b y ć z kredytu, k t ó r y zaciągnięty 

b ę d z i e w kwocie 5.300 000,00 to razem jest o k o ł o 400 000,00 a z a p o m n i a ł a m jeszcze dla Pana 

Sugiera bo b y ł o 4 .500,00 ale sprawa jeszcze nie z a ł a t w i o n a i P a n Sugier nie o t r z y m a ł tych 

p i e n i ę d z y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e P a n i Skarbnik, czy m o ż e P a n P r z e w o d n i c z ą c y do 
logo się o d n i e ś ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - ja najpierw P a n i radnej 
Pietrusz c h c i a ł b y m o d p o w i e d z i e ć na pytanie o d n o ś n i e funduszy sołeck ich . Zdaje się chyba, że na 
s tyczniowym posiedzeniu k o m i s j i podczas opracowywania planu wszystkich komis j i z o s t a ł a taka 
decyzja p o d j ę t a żeby badaniem funduszy s o ł e c k i c h za jęła się K o m i s j a B u d ż e t o w o - Gospodarcza 
b y ł a taka u m o w a 

Radna Pietrusz — ja to wszystko rozumiem, ale zadaniem opiniowania i wykonania b u d ż e m 

zajmuje się K o m i s j a Rewizy jna to P a ń s t w o wydakście opinie czy b u d ż e t z o s t a ł wykonany 

p r a w i d ł o w o czy nie p r a w i d ł o w o i m i się wydaje m o ż e się mylę ż e r ó w n i e ż K o m i s j a b o taka jest 

u c h w a ł a ż e b y tym za jęła się K o m i s j a B u d ż e t o w a ale m y już k o ń c z y m y z a k o ń c z y k ś m y rok 2010 

przy jmujemy u c h w a ł ę p r z y j m u j ą c ą b u d ż e t b u d ż e t o w ą i opiniujecie P a ń s t w o i z tego wniosek ż e 

P a ń s t w o żeście w ogóle tego temam nie d o t k n ę k 
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Radna K a m i ń s k a — d o t k n ę l i ś m y tylko m y m i e k ś m y f inansowo a nie 

Radna Pietrusz — tk f inansowo to m y mamy r ó w n i e ż przedstawione w b u d ż e c i e ile s o ł e c t w a 

o t r z y m a ł y i w y d a t k o w a ł y , czy one to w y d a t k o w a ł y celowo czy nie celowo. U c h w a ł y b y ł y 

podejmowane p r a w i d ł o w o czy nie ja tak u w a ż a m m o ż e się m y l ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisj i Rewizyjnej Pan Marc in Szostakiewicz - to m o ż e niech k t o ś i n n y 

oceni 

Pani Skarbnik - to m o ż e ja 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marc in Szostakiewicz - bardzo p r o s z ę 

Pani Skarbnik — m o ż e ja w t y m temacie rozkczenia ś r o d k ó w funduszy R a d Sołeck ich . Wszystkie 

wydatki z o s t a ł y wydatkowane przez Rady Sołeckie z o s t a ł y wykonane zgodnie z p o d j ę t y m i 

przeds ięwzięc iami, k t ó r e b y ł y uchwalone w 2009 r o k u do realizacji w 2010 i wszystkie rachunki, 

k t ó r e p r z y c h o d z ą do gminy są sprawdzane przez pracownika merytorycznego i czy są zgodne z 

zapisanymi p r z e d s i ę w z i ę c i a m i r ó w n i e ż tam jest, bo przeds ięwzięc ie polega na tym, ż e m a b y ć 

przeds ięwzięc ie , c e l o w o ś ć , dlaczego i k w o t ę i z a s a d n o ś ć i to wszystko pracownicy merytoryczni 

sprawdza ją . 

Radna Pietrusz - ale m i b r a k o w a ł o P a n i Skarbnik ja w i e m jak to jest robione, b o P a n i nie 

p r z e p u ś c i ani grosza n i e p r a w i d ł o w o , ale m i c h o d z i ł o o stwierdzenie tego, co P a n i p o w i e d z i a ł a 

przed chwilą przez K o m i s j ę Rewizy jną w swoich opiniach i tylko tyle 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j ę czy b ę d z i e P a n k o n t y n u o w a ł , p r o s z ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisj i Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz —ja m i a ł e m o d p o w i e d z i e ć 

P a n i radnej Sławskie j na „ L e c i e z W ę g o r z e m " ł a d n i e grak g ł o ś n o super b y ł o tylko mtaj chyba 

P a n i nie do k o ń c a z r o z u m i a ł a , o co c h o d z i 

Radna S ł a w s k a - m o ż e nie z r o z u m i a ł a m i p r o s z ę ż e b y P a n wy jaśn ił 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - już t ł u m a c z ę , dobrze 

Szanowna P a n i radna 118.000,00 jak na b u d ż e t G m i n y W ę g o r z y n o to jest szalenie d u ż a kwota, 

jeśk c h o d z i o i m p r e z ę , k t ó r a trwa trzy d n i to jest pierwsza sprawa. D r u g a sprawa to pozyskanie 

ś r o d k ó w , k t ó r e m i a ł y w jakiś s p o s ó b d o f i n a n s o w a ć tą i m p r e z ę w dokumentach przedstawionych, 

jakie są w ogóle w u r z ę d z i e wynika, ż e m i a ł o z o s t a ć pozyskane dofinansowanie w kwocie 

55.000,00 z o s t a ł o pozyskane o 2 000, 00 mniej w y c h o d z i na to, ż e k t o ś nie d o p i l n o w a ł b y ć m o ż e 

to jest szczegół , ale na tej broszurce nie z n a l a z ł o się logo Euroreg ionu Pomerania 

Radna S ł a w s k a - ale co jeszcze? bo tak na p r z y k ł a d logo, coś jeszcze tam b y ł o takiego? 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - już mowie n a p i s a ł a P a n i 

Aleksandra Warska r e p r e z e n t u j ą c a E u r o r e g i o n Pomerania folder nie zawierał oznakowania 

wymaganego przez Stowarzyszenie G m i n Euroreg ionu Pomerania, baner nie zawierał 

oznakowania wymaganego przez Stowarzyszenie G m i n Euroreg ionu Pomerania. W z w i ą z k u z 

p o w y ż s z y m koszty poniesione na ulotk i i baner nie z o s t a ł y zrefundowane. I dodatkowo dociera 

informacja, że ze 118.000,00 część tej kwoty nie z o s t a ł a do dzisiaj rozkczona 
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Radna S ł a w s k a - w k a ż d y m piesze na p r z y k ł a d nie o s z c z ę d n y i nie gospodarny n a p r z y k ł a d 

droga do G a r d n a zlecenie wykonania odwodnienia n i e o s z c z ę d n y i niegospodarny n a s t ę p n i e 

n i e o s z c z ę d n y i niegospodarny. H y d r o f o r n i a we W ł o d a w i e remont z o s t a ł przeprowadzony w 

s p o s ó b niestaranny w k a ż d y m jednym jest p o p r o s m to samo. J a b y m p r o s i ł a na p r z y s z ł o ś ć 

bardziej s z c z e g ó ł o w o wypisane jeżek jest niegospodarne, jeżek jest n i e o s z c z ę d n e o co tu c h o d z i 

n iech P a n w s k a ż e to nie o to c h o d z i n i e o s z c z ę d n y i niegospodarny 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja do Pana P r z e w o d n i c z ą c e g o K o m i s j i Rewizyjnej Panie P r z e w o d n i c z ą c y czy 

m o j e pytanie o d n o ś n i e rozkczenia funduszy s o ł e c k i c h b y ł o zasadne czy nie to do kogo się P a n 

o d w o ł u j e i kto to m a r o z s t r z y g n ą ć ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Szostakiewicz - to znaczy się P a n i randa ja 

Radna Pietrusz - tak P a n p o w i e d z i a ł mnie to rozstrzygnie to ja się pytam kto to m a 
r o z s t r z y g n ą ć ? 

Radna Pietrusz — to ja P a n u p o k a r z ę m o ż e p o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ja myś lę , że do o b o w i ą z k ó w K o m i s j i Rewizyjnej należy 

badanie c a ł e g o b u d ż e m gminnego praktycznie i s z k ó ł i przedszkok i R a d S o ł e c k i c h tu b y ł a nasza 

taka jak gdyby w s p ó l n e ustalenie ż e K o m i s j a B u d ż e t o w a zajmie się s o ł e c t w a m i , ale nie p o d k ą t e m 

s o ł t y s ó w ż e b y s o ł t y s ó w k o n t r o l o w a ć czy celowe jest wydawanie tych ś r o d k ó w na s o ł e c t w a c h . M y 

tej wiedzy nie mamy ja myś lę że to co radna chce tak jak w s p o m n i a ł a radna P a n i Skarbnik by nie 

p r z e p u ś c i ł a jakby coś tam b y ł o nie zapisane rachunek nie zgodny z planem Rady S o ł e c k i e p o d j ę ł y 

te u c h w a ł y na swoich zebraniach, ale to jest na p r z y s z ł o ś ć m o ż e nie tyle, co s k o n t r o l o w a ć tylko 

p r z y j r z e ć się jak s o ł e c t w a g o s p o d a r u j ą naszymi funduszami. J a p o z w o l ę najpierw radnemu a 

p ó ź n i e j s o ł t y s o w i 

Radny Szymko - K o m i s j a B u d ż e t o w a w s p o m n i a ł a o tej niewykorzystanych ś r o d k a c h przez 

s o ł e c t w o ja celowo to z a z n a c z y ł e m , bo być m o ż e jak k t o ś p ó j d z i e na k o n t r o l ę , czy sprawdzenie 

tych w y d a t k ó w b y ć m o ż e , że nie zos tały wykorzystane te ś rodki i b y ł o zasadne m o ż e s o ł e c t w o 

m i a ł o takie plany, k t ó r e nie s z ł o z r o b i ć zrea l izować są r ó ż n e rzeczy obiektywne to się m o ż e o k a ż e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę sołtysa 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz -ja w tej sprawie w Mie ln ie mamy 5 000,00 p r z e p a d ł o n a m nie z 
naszej winy. P a n i Skarbnik powiedz iała , że m y nie odzyskamy ale m y się na to nie zgadzamy bo 
to nie z naszej winy 

Radny Szymko - ale w b u d ż e c i e z o s t a ł o tak? 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz - 5 000,00 z naszych s o ł e c k i c h p i e n i ę d z y k t ó r e niby rzekomo 

p r z e p a d ł y a m y się nie zgadzamy tym bo to nie z naszej winy to nie przez nasze niechlujstwo 

Pani Skarbnik - b u d ż e t Rady Sołeckie j jest b u d ż e t e m r o c z n y m 

S o ł t y s Mielna Pan Korcz — a musimy d o s t a ć te p i e n i ą d z e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz ięku je P a n i Sołtysie 
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S o ł t y s Mie lna Pan Korcz — nie m a innej opc j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - inne s o ł e c t w a też ja s o ł t y s o m t ł u m a c z y ł e m , ż e te p i e n i ą d z e 

p r z e p a d ł y w rozumieniu ż e s o ł e c t w o nie w y d a ł o ale jak rozmawiam z s o ł t y s e m i m ó w i m a m 3 

000,00 na namiot ale p o r z ą d n y nie m a że kupie dwa byle p o to ż e b y w y d a ć tak jak o naszych 

Paniach daj dziewczynie 100 z ł ani wyśkj do miasta z ł o t ó w k a nie w r ó c i do domu. Tutaj jest 

p r o b l e m tylko trzeba w y d a ć z celem, co radna Pietrusz m ó w i że cel sens s p r a w d z i ć 

Pani Skarbnik — przepraszam bardzo nie wyda na dwa namioty, p o n i e w a ż w p r z e d s i ę w z i ę c i a c h 

jest zapis ż e zakup jednego namiotu 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to są te niuanse te rozkczenia są to już d u ż e p i e n i ą d z e tam 

jest p o n a d 200 000,00 to są znaczne p i e n i ą d z e i praktycznie z tych p i e n i ę d z y m o ż n a i wykaszanie 

i inne tylko m u s i s p o ł e c z n o ś ć te p i e n i ą d z e p r z e z n a c z y ć w s p ó l n e zadania. Ja cały czas wracam w 

tym duchu, b o te zdani, ż e K o m i s j a Rewizy jna nie o p i e r a ł a się na dokumentach ja to c h c ę 

u w y p u k l i ć myś lę , ż e to nie b y ł o posiedzenie pogada sobie t r ó j k a z komis j i , b o to p i smo sugeruje, 

ż e w y p o w i n n i ś c i e wsiąść ś w i a d k ó w , b i e g ł y c h miekśc ie s p r a w d z i ć gdzie co b y ł o wydane takie 

stanowisko żeście wypracowak myślę. P r o s z ę dyskutujemy o sprawozdaniu za rok ubiegły, b o p o 

dzisiejszej dyskusji to już b ę d z i e koniec już nie b ę d z i e m y w r a c a ć do u b i e g ł e g o roku. S k o ń c z y m y 

raz i trzeba z a p o m n i e ć b o czy są jeszcze pytania? Jak nie w i d z ę g ł o s ó w w dyskusji to przejdziemy 

do g ł o s o w a n i a u c h w a ł y . Projekt u c h w a ł y na d r u k u nr 9 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za r o k 

2010 n a podstawie p a r a g r a f ó w Rada Mie j ska w W ę g o r z y n i e uchwala, co n a s t ę p u j e : § 1 Zatwierdza 

się sprawozdanie z wykonania b u d ż e m G m i n y za 2010 r. § 2 Zatwierdza się sprawozdanie 

finansowe G m i n y za 2010 r. s k ł a d a j ą c e się z: bilansu z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 

2010 r., ł ą c z n e g o bilansu o b e j m u j ą c e g o dane wynika jące z b i l a n s ó w jednostek b u d ż e t o w y c h , 

ł ą c z n e g o rachunku z y s k ó w i strat o b e j m u j ą c e g o dane w y n i k a j ą c e z r a c h u n k ó w z y s k ó w i strat 

jednostek b u d ż e t o w y c h , ł ą c z n e g o zestawienia z m i a n w funduszu o b e j m u j ą c e g o dane w y n i k a j ą c e z 

z e s t a w i e ń z m i a n w funduszu jednostek b u d ż e t o w y c h . § 3 U c h w a ł a w c h o d z i w życie z dniem 

p o d j ę c i a . Z a n i m p r z e g ł o s u j e m y ten projekt u c h w a ł y P r z e w o d n i c z ą c y m i a ł o p i n i ę w s p ó l n y c h 

K o m i s j i B u d ż e t o w o — Gospodarcze j i K o m i s j i S p o ł e c z n o O ś w i a t o w e j na temat 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - K o m i s j e na 

w s p ó l n y m posiedzeniu projekt u c h w a ł y na d r u k u n r 9 z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r z y s t ę p u j e m y do g ł o s o w a n i a p r o j e k m u c h w a ł y na d r u k u nr 

9 kto jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y w brzemieniu na druku nr 9? kto jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 11 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 1 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - - stwierdzam, że u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/63/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania z 
wykonania b u d ż e t u Gminy W ę g o r z y n o za 2010 rok 

( uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do takiego b l o k u g ł ó w n e g o w paragrafie 

czwartym jest podpunkt dwa A b s o l u t o r i u m dla Burmistrza W ę g o r z y n a z t y t u ł u wykonania 

b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 rok. P r o s z ę o przedstawienie w n i o s k u K o m i s j i Rewizyjnej o 

udzielenie B u r m i s t r z o w i W ę g o r z y n a absolutorium. K o m i s j e tego wniosku nie opin iowały . P r o s z ę 

o stanowisko K o m i s j i Rewizyjnej 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji Rewizyjnej Pan Marc in Szostakiewicz - wniosek K o m i s j i 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e w sprawie udzielenia B u r m i s t r z o w i W ę g o r z y n a 

absolutorium za 2010 rok. N a podstawie odpowiednich p a r a g r a f ó w K o m i s j a Rewizyjna Rady 

Miejskiej w W ę g o r z y n i e po rozpatrzeniu :Sprawozdania finansowego G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 

rok, Sprawozdanie z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o za 2010 r o k wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, Informacj i o stanie mienia G m i n y 

W ę g o r z y n o postanawia, co n a s t ę p u j e : pozytywnie opiniuje: „ S p r a w o z d a n i e finansowe G m i n y 

W ę g o r z y n o za 2010 rok", „ S p r a w o z d a n i e z wykonania b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o w 2010 

r o k u " , „ I n f o r m a c j ę o stanie mienia G m i n y W ę g o r z y n o " . W z w i ą z k u z p o w y ż s z y m K o m i s j a 

Rewizyjna wnioskuje o udzielenie Burmis t rzowi W ę g o r z y n a absolutorium za 2010 rok, dz ięku je 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e m y w tym punkcie udzielenia absolutorium 

Burmis t rzowi W ę g o r z y n a do Rady w p ł y n ę ł a U c h w a ł a S k ł a d u O r z e k a j ą c e g o Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 22 czerwca 2011 r o k u w sprawie wydania opink k o m i s j i opink o w n i o s k u 

K o m i s j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmis t rzowi W ę g o r z y n a z t y t u ł u wykonania b u d ż e m za 2010 rok na podstawie p a r a g r a f ó w 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie w składzie: P r z e w o d n i c z ą c a Urszula G ł o d — van de 

Sanden, c z ł o n e k M i e c z y s ł a w K u s , c z ł o n e k Janusz Jarosz pozytywnie opiniuje wniosek K o m i s j i 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e w sprawie udzielenia absolutorium B u r m i s t r z o w i 

W ę g o r z y n a z t y t u ł u wykonania b u d ż e m za 2010 rok. C z y jest dyskusja w t y m temacie, p r o s z ę 

radna S ł a w s k a 

Radna S ł a w s k a — ja m a m pytanie, bo nie bardzo to r o z u m i e m za 2010 rok to jak to m a 

wyglądać? m y g ł o s u j e m y za b u d ż e t e m ? czy za absolutorium Burmistrza? niech m i to P a n jakoś 

wyjaśni, bo za 2010 rok absolutorium dla Burmistrza nie bardzo to r o z u m i e m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to jest bardzo takie zawiłe, ale mecenas jest w razie czego to 

poprawi zbiega się w tym roku. P r z y j ę k ś m y w c z e ś n i e j u c h w a ł ę za przy jęc ie z wykonanie b u d ż e m 

sprawozdania za 2010 rok, czyk przy jękśmy, że te s ł u p k i lewe prawe zgadza ją się z opiniami 

komis j i w tej chwik nie opiniujemy z wykonania b u d ż e m tylko udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza za działania za rok 2010 u nas tak się zbiega, ż e jest nowy Burmistrz a opiniujemy rok 

ubiegły 2010 i to jest majster sztyk naszego prawa. P r a w d ę m ó w i ą c to w dyskusji dzisiejszej to 

absolutorium pewnie by nie b y ł o udzielone, ale w tej chwik n i c z y m to nie skutkuje to nie 

udzielenie absolutorium d o t y c z y ł o by poprzedniego Burmistrza to jest tak co r o k u to nie w a ż n e 

k t ó r y Burmis t rz czy lewy, czy pracy czy czarny czy czerwony co 4 lata. W tej chwik jeżek 

przypadek, ż e b y ł b y wniosek K o m i s j i Rewizyjnej żeby nie u d z i e k ć absolutorium to jak gdyby 

w y g l ą d a ł o że obecna P a n i Burmistrz nie m a absolutorium wniosek K o m i s j i Rewizyjnej jest za 

udzieleniem absolutorium za rok 2010 ale w ciągłości w ł a d z y tej Burmistrz gdybym r o z u m i a ł że 

to dotyczy tamtego r o k u to g ł o s o w a ł b y m pewnie, przeciw ale w tej chwik b ę d ę g ł o s o w a ł jednak 

za. J e ż e k to w y j a ś n i ł o coś Pani, bo jeżek nie to mecenas, bo to takie jest. D o b r z e czas mamy 

dobry przechodzimy do g ł o s o w a n i a u c h w a ł a na druku nt 11 w sprawie absolutorium z t y t u ł u 

wykonania b u d ż e m za rok 2010. Rada Mie j ska W ę g o r z y n i e uchwala, co n a s t ę p u j e : § 1 P o 

zapoznaniu się z: sprawozdaniem z wykonania b u d ż e m G m i n y za 2010 r.; sprawozdaniem 
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finansowym G m i n y za 2010 r.; op in ią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania b u d ż e m ; i n f o r m a c j ą o stanie mienia G m i n y ; opinia K o m i s j i Rewizyjnej; op in ią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o w n i o s k u K o m i s j i Rewizyjnej . O b y d w a w n i o s k i b r z m i a ł y 

udziela się B u r m i s t r z o w i W ę g o r z y n a , absolutorium z t y m ł u wykonania b u d ż e m za rok 2010. T a 

dopiska w t y m momencie nie powinna się znaleźć, bo obydwie opinie są za udzieleniem. § 2 

U c h w a ł a w c h o d z i w życie z dniem p o d j ę c i a . C z y są uwagi do u c h w a ł y ? K t o jest za p o d j ę c i e m 

u c h w a ł y w brzmieniu jak p r z e c z y t a ł e m na d r u k u nr 11 ? K t o jest za udzieleniem absolutorium? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 2 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — stwierdzam, że absolutorium z o s t a ł o udzielone 

j e d n o g ł o ś n i e . 

U c h w a ł a N r VIII/64/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie absolutorium z t y t u ł u wykonania b u d ż e t u za rok 2010 

( uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — przechodzimy do g ł ó w n e g o b l o k u p o d j ę c i e u c h w a ł w 

sprawie mamy i c h tu sporo punkt pierwszy projekt u c h w a ł y w sprawie zmiany Statutu Miejskie j 

B i b k o t e k i Pubkcznej w W ę g o r z y n i e na druku nr 12 p r o s z ę o stanowisko k o m i s j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko — komisje na 

w s p ó l n y m posiedzeniu projekt u c h w a ł y na d r u k u nr 12 z a o p i n i o w a ł y pozytywnie. 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy są pytania do p r o j e k m u c h w a ł y ? K t o jest za p r z y j ę c i e m 

u c h w a ł y na d r u k u nr 12? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 2 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e stwierdzam, że u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

j e d n o g ł o ś n i e 

U c h w a ł a N r VIII/65/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zmiany Statutu Miejskiej Bibkoteki Publicznej w W ę g o r z y n i e 

( uchwała stanowi załącznik nt 6 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s teśmy przy projekcie u c h w a ł y w sprawie w sprawie 

zmiany u c h w a ł y Rady Miejskiej N r V I I / 5 6 / 2 0 1 1 z dnia 26 maja 2011 r ustalenia czasu 

b e z p ł a t n e g o nauczania, wychowania i opieki przeznaczonego na reakzac ję p r o g r a m ó w 

wychowania przedszkolnego w Przedszkolu oraz okreś lenia w y s o k o ś c i i o p ł a t za świadczenia 

p r z e k r a c z a j ą c e b e z p ł a t n e zajęcia w zakresie podstawy programowej udzielane przez Przedszkole 

P u b k c z n e w W ę g o r z y n i e to jest projekt u c h w a ł y na druku n r 13. W o j e w o d a zaraz p o naszej sesji 

w s z c z ą ł p o s t ę p o w a n i e nadzorcze i p r z y s ł a ł rozs t rzygnięc ie nadzorcze w sprawie b e z p ł a t n e g o 

nauczania przeczytam, że stwierdza n i e w a ż n o ś ć § 5 u c h w a ł y N r V I I / 5 1 / 2 0 1 1 o d n o ś n i e tego 
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przedszkola § 5 nie b ę d z i e m y sięgać na k o m i s j i to b y ł o omawiane, ale w ogóle s twierdz ił 

n i e w a ż n o ś ć na komis j i b y ł a odpowiedz, b y ł wniosek radnego i skierowane do P a n i Burmistrz, że 

b ę d z i e m y się o d w o ł y w a ć o d tego § 5. T a m d o t y c z y ł o z a p ł a c e n i a przez rodzica za godziny k t ó r e 

nauczyciel przyjdzie p r a c o w a ć z d z i e ć m i jak dziecka nie b ę d z i e to m y musimy p i e n i ą d z e z w r ó c i ć 

rodz icowi . Nauczycie l jest dziecka nie m a i m a uczyć. Nauczyc ie l nie dostanie p i e n i ę d z y 

s twierdził n i e w a ż n o ś ć to nie dyskutujemy. U c h w a ł ę musimy p o d j ą ć dotyczy g ł ó w n i e tej u c h w a ł y 

ż e m u s i z o s t a ć to o g ł o s z o n e w dzienniku U r z ę d o w y m W o j e w ó d z t w a Zachodniopomorskiego w 

14 d n i i w c h o d z i w życie p o 14 dniach o d opublikowania m y ż e ś m y napisak że w c h o d z i w życie z 

dniem p o d j ę c i a taka zmiana dotyczy tego p r o j e k m u c h w a ł y , p r o s z ę P a n i P r z e w o d n i c z ą c y o 

opin ię 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 

u c h w a ł y z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - czy są pytania do p r o j e k m u c h w a ł y ? W ogóle do u c h w a ł y ? 

P r o s z ę P a n i Burmistrz 

Pani Burmistrz — ja w t y m temacie nie koniecznie w tym projekcie u c h w a ł y , ale o d n o ś n i e tej 

u c h w a ł y , k tórą zmieniamy to rozs t rzygnięc ie nadzorcze Wojewody, k t ó r e wcześn ie j na k o m i s j i 

m ó w i k ś m y , że b ę d z i e m y się o d w o ł y w a ć po dzisiejszych informacjach, k t ó r e do mnie d o t a r ł y nie 

w i e m czy jest sens o d w o ł y w a ć się, p o n i e w a ż mecenas na p r z y k ł a d p r z y g o t o w u j ą c y dla Ł o b z a 

identycznej prawie treści projekt u c h w a ł y w ł a ś n i e z a k w e s t i o n o w a ł ten zapis, k t ó r y W o j e w o d a 

n a m u c h y k ł . W z w i ą z k u z tym widać, że prawnicy r ó w n i e ż miek w tym obiekcje, co do tego 

zapisu jednak nasz poprzednik o b s ł u g u j ą c y nasza g m i n ę poprzedni radca prawny nie m a i ł 

w ą t p k w o ś c i , ale źle i n t e r p r e t o w a ł , p o n i e w a ż W o j e w o d a n a m u c h y k ł . W z w i ą z k u z tym skoro te 

w ą t p k w o ś c i b u d z i ł o i z g ł a s z a ł o n a d z ó r prawny W o j e w o d y i mecenasi z innych g m i n to znaczy, że 

chyba nie mamy szans o d w o ł y w a ć się. A g d y b y ś m y chciek się jednak o d w o ł y w a ć to m u s i się 

o d b y ć w ciągu n a j b k ż s z e g o czasu nawet nie c a ł e g o mies iąca druga sesja, na k t ó r e j by Rada 

m u s i a ł a p o d j ą ć u c h w a ł ę o s k ł a d a n i u takiej skargi takiego zażalenia 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - m u s i P a n i Dyrektor Przedszkola sobie jakoś radz ić 

Pani Burmistrz — b y ć m o ż e tej absencji nie b ę d z i e , b y ć m o ż e , ż e rodzice p o s t ą p i ą i w y b i o r ą inne 

warianty tych godzin p ł a t n y c h tych u s ł u g a m o ż e w cale nie b ę d ą z n i c h korzys tać nie wiemy 

m o ż e faktycznie racja jest żeby p o c z e k a ć do k o ń c a r o k u b u d ż e t o w e g o ewenmalnie do temam 

p o w r ó c i ć w styczniu jak b ę d z i e m y wiedz ieć jak rodzice się z a c h o w u j ą w tym temacie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — b o to dotyczy nadgodzin m y tylko wprowadzamy ż e b y b y ł o 

w D z i e n n i k u U r z ę d o w y m . Projekt radni miek, k to jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku nr 13? kto 

jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 2 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e stwierdzam, ż e u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

j e d n o g ł o ś n i e 
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U c h w a ł a N t VIII/66/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zmiany u c h w a ł y Rady Miejskiej N r VII/56/2011 z dnia 26 maja 2011 r 

ustalenia czasu b e z p ł a t n e g o nauczania, wychowania i opieki przeznaczonego na 

r e a l i z a c j ę p r o g r a m ó w wychowania przedszkolnego w Przedszkolu oraz o k r e ś l e n i a 

w y s o k o ś c i i o p ł a t za ś w i a d c z e n i a p r z e k r a c z a j ą c e b e z p ł a t n e z a j ę c i a w zakresie podstawy 

programowej udzielane przez Przedszkole Publiczne w W ę g o r z y n i e 

( uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - jes teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 14 w sprawie 

zaciągnięcia d ł u g o t e r m i n o w e g o kredytu na sfinansowanie w y d a t k ó w inwestycyjnych. N a 

komis jach P a n i Skarbnik to r e f e r o w a ł a , p r o s z ę o stanowisko k o m i s j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisj i B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko k o m i s j i w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 14 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś dopytania do p r o j e k m u c h w a ł y ? P r o s z ę 

radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - ja m a m pytanie bo w punkcie 1 paragraf 1 sfinansowanie u d z i a ł u gminy do 

realizacji p r o j e k t ó w z w i ą z a n y c h z t e r m o m o d e r n i z a c j ą b u d y n k ó w mieszkalnych na Os ied lu 40 — 

L E C I A P R L w W ę g o r z y n i e z a r z ą d z a n y c h przez w s p ó l n o t y mieszkaniowe, w k t ó r y c h gmina 

posiada mieszkania komunalne. C z y nie n a l e ż a ł o by w tym projekcie u c h w a ł y czy w tej uchwale 

z a z n a c z y ć jakich b u d y n k ó w dotyczy. C z y m y m a m y w k i l k u budynkach mieszkania komunalne 

czy w jednym budynku? i czy nie n a l e ż a ł o b y w tej uchwale nie w i e m jest P a n mecenas czy tak 

wystarczy? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dz iękuje P a n i Radnej, radna S ł a w s k a 

Radna S ł a w s k a — ja c h c i a ł a m m i c h o d z i ł o , jakie w s p ó l n o t y napisane są, że gmina posiada 

w s p ó l n o t y mieszkaniowe jakie to są w s p ó l n o t y ? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to jest w jednym temacie tak, d z i ę k u j e bardzo 

Radna S ł a w s k a - to jest chyba to samo 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale pytanie zasadne czy są jeszcze jakieś pytania? P a n 

mecenas z P a n i ą Burmistrz, jak się do tego o d n i e ś ć to m u s i b y ć w uchwale czy uzasadnieniu? 

Pani Sekretarz - to jest w s p ó l n o t a , w k t ó r e j m a m y k o t ł o w n i e g m i n n ą „ W s p ó l n o t a na skarpie" 

czyk p r z e j ę t e mieszkania o d P K P . W s p ó l n o t a p ó ł b l o k u ze Spółdzie ln ią M i e s z k a n i o w ą 

„ J u t r z e n k a " tam są dwie klatki też lokale p r z e j ę t e o d P K P i też tam mamy w s p ó l n o t ę to są te trzy 

u m o w y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - b y ł o takie pytanie P a n i radnej Pietrusz, czy m u s z ą one być 

wpisane czy nie musza one b y ć wpisane? 

Radna Pietrusz — czy nie n a l e ż a ł o b y w p i s a ć oznaczonych o b i e k t ó w gdzie mamy swoje obiekty 

na p r z y k ł a d na osiedlu 40 — lecia b lok 12 czy w b l o k u 13 czy 14 czy to nie n a l e ż a ł o b y w tej 

uchwale zaznaczyć? d z i ę k u j e 
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Pani Sekretarz - to już decyzja rady mecenas m ó w i , że nie m a k o n i e c z n o ś c i określania, jeżek 
P a ń s t w o chcecie to wniosek 

Radna Pietrusz - b o ja się pytam żeby nie w y n i k ł o , bo tak ogó ln ie jest 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - tak ogóln ie a p ó ź n i e j b ę d z i e się r o b i ć projekt w 
dokumentacj i i m o ż e trzeba zapisać numerami nie? 

Radca Prawny Pan Tomasz Werenicz - P r o s z ę P a ń s t w a to wszystko m o ż n a s z c z e g ó ł o w o 

o k r e ś k ć w takiej uchwale niemniej in tegra lną częścią u c h w a ł y jest uzasadnienie a p o z a tym 

wszystko to co mtaj jest wypowiadane w trakcie sesji jest też p r o t o k o ł o w a n e t a k ż e to nie jest 

rzecz k t ó r a z o s t a ł a udzielona informacja przez P a n i ą sekretarz także mtaj nie m o ż e m y m i e ć 

w ą t p k w o ś c i ż e to p ó ź n i e j m o ż e b y ć w jakiś s p o s ó b zmienione. D o k ł a d n i e P a ń s t w o R a d n i wiedzą 

co m a b y ć krytykowane na podstawie udzielonego u p o w a ż n i e n i a jeżek jest tak jest w o l a radnych 

m o ż e być taki wniosek o dokonanie stosownej zmiany w uchwale ale to nie jest ta kwestia, k t ó r a 

by m o g ł a s t a n o w i ć o w a ż n o ś c i tej u c h w a ł y . 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - w k t ó r e j gmina posiada mieszkania w innej nie m o ż e z r o b i ć 

Radna K a m i ń s k a - mtaj jest osiedle 40 - lecia w i ę c m i się wydaje ż e to jest d o ś ć s z c z e g ó ł o w o 

przec ież innego osiedla nie mamy więc nie w i e m czy zapisywanie numerami? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale w ą t p k w o ś ć radna m i a ł a i m i a ł a prawo z a p y t a ć 

Radna Pietrusz — na osiedlu ileś tam jest b u d y n k ó w część jest s p ó ł d z i e l n i mieszkaniowej 

Pani Sekretarz - ale gmina nie m a tam lokak 

Radna Pietrusz - ale ja nie wiem, w k t ó r y c h 

Pani Sekretarz - to m o ż e m y zapisać P a n i Bas iu 

Radna Pietrusz - nie ja się tylko pytam ż e b y nie b y ł o jakiś konsekwencj i potem w p r z y s z ł o ś c i do 

czegoś , a mnie zapisać czy nie to. B o ja akurat nie wiem, w k t ó r y c h w s p ó l n o t a c h gmina m a 

mieszkania komunalne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę o stanowisko komis j i w s p ó l n e 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko k o m i s j i w sprawie u c h w a ł y na druku nr 14 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - nie w i d z ę ż a d n y c h w n i o s k ó w b y ł a dyskusja. Prze jdziemy do 

g ł o s o w a n i a nad projektem u c h w a ł y na druku nr 14. K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku nt 

14? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sali obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę — 1 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 
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U c h w a ł a N r VIII/67/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie z a c i ą g n i ę c i a d ł u g o t e r m i n o w e g o kredytu na sfinansowanie w y d a t k ó w 

inwestycyjnych 

( uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 15 w sprawie 

zaciągnięcia d ł u g o t e r m i n o w e j p o ż y c z k i na sfinansowanie z a d a ń inwestycyjnych to też b y ł o 

omawiane na posiedzeniu w s p ó l n y c h komis j i . C z y są pytania do projektu u c h w a ł y ? D o P a n i 

Skarbnik? N i e w i d z ę p r o s z ę o stanowisko w s p ó l n e k o m i s j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o — Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko komis j i w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na d r u k u nr 15 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — jak nie b ę d ę widz iał g ł o s u w dyskusji to p r z e j d ę do 

g ł o s o w a n i a nie w i d z ę g ł o s u w dyskusji. P r z e c h o d z i m y do g ł o s o w a n i a p r o j e k m u c h w a ł y na d r u k u 

nr 15. K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y w brzmieniu jak jest na projekcie u c h w a ł y kto jest za? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 12 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 2 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/68/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie z a c i ą g n i ę c i a d ł u g o t e r m i n o w e j p o ż y c z k i na sfinansowanie z a d a ń 

inwestycyjnych 

( uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku n t 16 w sprawie 

w s p ó ł d z i a ł a n i a z G m i n ą Ł o b e z w realizacji z a d a ń w zakresie wychowania przedszkolnego w 

niepubkcznych przedszkolach, f u n k c j o n u j ą c y c h na terenie G m i n y Ł o b e z , p r o s z ę o dyskus ję przy 

projekcie tej u c h w a ł y p r o s z ę o stanowisko komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko komis j i w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 6 jest negatywne p o dyskusjach, 

przepraszam 16 na druku 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dlatego p y t a k ś m y P a n i ą Dyrektor z Przedszkola jeszcze, 

m y ś m y z a p ł a c i k za dzieci, k t ó r e k t o ś w o z i do innego przedszkola niepubkcznego i b y ś m y płacik, 

stanowisko komis j i jest negatywne. Przejdziemy do g ł o s o w a n i a P a n i radna to nie przeszkadza 

m o ż e nie uczes tn iczyć . 

- Radna Kamińska nie brała udziału w głosowaniu -

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - kto jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na d r u k u nr 16? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 
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Z a - 1 

Przeciw - 10 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - stwierdzam, ż e u c h w a ł a nie z o s t a ł a p o d j ę t a 

- jedna z radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie nie brała udziału w głosowaniu -

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — tu b ę d z i e d ł u g a dyskusja, bo tu b ę d z i e b u d ż e t o w a to b ę d ą 

pytania o g ł a s z a m 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy -

- N a s a l ę obrad nie p o w r ó c i ł a Radna Jadwiga K a m i ń s k a -

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — myślę, że w trakcie g ł o s o w a n i a radni d o j d ą na posiedzenie 
jes teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 17 w sprawie zmiany b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o na 
r o k 2011 tu jest d u ż o m a t e r i a ł ó w tu komisje m a j ą swoje stanowisko i t y m razem r o z p o c z n ę o d 
stanowiska komis j i p r o s z ę o stanowisko 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko komis j i w tym temacie przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 17 jest n a s t ę p u j ą c e 

K o m i s j e w n i o s k u j ą o przeniesienie ś r o d k ó w u j ę t y c h w uzasadnieniu w pkt. I V z p o d p u n k m 13 

oraz 14 do p o d p u n k m 10 tj. wydatki z w i ą z a n e z utrzymaniem p u n k m przedszkolnego w 

Cieszynie w 2011 r o k u - 8.000,00 zł + 17.172,00 z ł = 25.172,00 zł . K o m i s j e p o poprawkach 

projekt u c h w a ł y z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - teraz p o p r o s i ł b y m P a n i ą Burmistrz ż e b y do u s z c z e g ó ł o w i ł a 
to, co komis ja wnioskuje 

Pani Burmistrz — a ja jeszcze co innego z r o b i ę i p o p r o s z ę was żebyście p r z y j ę k S z a n o w n ą R a d ę 

a u t o p o p r a w k ą bo w ostatniej w chwik to co m ó w i ł a m wcześnie j d o s t a k ś m y i n f o r m a c j ę z 

E u r o r e g i o n u Pomerank o tym ż e dostaniemy ś rodki na „ L a t o z W ę g o r z e m " tego r o k u są to 

ś rodki w kwocie na chwilę obecna po takim kursie euro 45.360,00 zł bardzo b y m p r o s i ł a w § 1 

zwiększyć o tą k w o t ę dochody i n a s t ę p n i e w § 4 zwiększyć o tą k w o t ę wydatki, p o n i e w a ż m y już 

musimy p o d p i s y w a ć umowy zaciągać z o b o w i ą z a n i a na przeprowadzenie zrealizowanie „ L a t a z 

W ę g o r z e m " i to wprowadzenie do b u d ż e m jest n a m bardzo potrzebne a jeśk jeszcze radni 

chciekby i n f o r m a c j ę o d n o ś n i e w n i o s k ó w komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — nie p o d j ę k ś m y u c h w a ł y i ż e b y p r z e z n a c z y ć p i e n i ą d z e na 
przedszkole i ta b u d ż e t o w a to jest k o n s e k w e n c j ą pierwszej u c h w a ł y 540 i nie dajemy do Ł o b z a na 
przedszkole 

Pani Burmistrz — tak to jest konsekwencja w c z e ś n i e j s z e g o p r o j e k m u c h w a ł y i nie przyjęcia go 

nie p o d j ę c i a tej u c h w a ł y , w i ę c w konsekwencji n a l e ż a ł o b y ten podpunkt w y k r e ś k ć i drugi 

podpunkt 14 też dla Ł o b z a c h o d z i o zwrot p i e n i ę d z y z p r o j e k m d o t y c z ą c e g o P u n k m 

Przedszkolnego w Cieszynie a p i e n i ą d z e mamy zwracać, dlatego, że nie z o s t a ł ten projekt 

odpowiednio dopilnowany, k o n t r o l u j ą c y w y t k n ę k niedociągnięc ia i k o n s e k w e n c j ą tych 

n i e d o c i ą g n i ę ć jest zwrot otrzymanych ś r o d k ó w i p r o w a d z ą c y L i d e r tych p u n k t ó w przedszkolnych 

chce, aby gminy p a r t y c y p o w a ł y w poniesieniu tego kosztu teraz. 80.000,00 jest do z w r o m m u s i to 

z w r ó c i ć gmina Ł o b e z a G m i n a W ę g o r z y n o , jako jeden z p a r t n e r ó w , k t ó r e m u się p r z y t r a f i ł P u n k t 

Przedszkolny w Cieszynie inne gminy m a j ą po ki lka p u n k t ó w tylko jeden z tego programu m y 

mamy z w r a c a ć mtaj te 11 ponad 11.000,00 i nie wiadomo czy to jest koniec 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — i nie wiadomo czy to jest koniec? 

Pani Burmistrz - tak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — P a n i Burmistrz czy P a n i Skarbnik jak w y się zaopatrujecie 

na takie zwracanie? b o Ł o b e z powie że t a m same o s z o ł o m y s iedzą nie chcemy d a w a ć 

Pani Burmistrz — i już powiedziek a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — radny Sadurek m o ż e doda w tym temacie 

Radny Sadurek - ja tylko nie r o z u m i e m pewnej rzeczy swoje zdanie na komis j i p o w i e d z i a ł e m na 

ten temat absolutnie się nie zgadzam na ż a d n e zwroty, ż a d n e finansowanie prywatnych 

przedszkok dla jakiś tam dzieci nie w i a d o m o jakich, przec ież to jest prywatne przedszkole. S p ó ł k i 

z Ł o b z e m zawsze w y c h o d z ą bardzo źle, ale coś m i tu nie gra w opink Panie P r z e w o d n i c z ą c y 

K o m i s j i P a n tu u m i e ś c i ł kwoty 8.000,00 i 17.172,00 skąd one się w z i ę ł y tu b y ł o 5.540,00 i 10.540 

i 11.632 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to m o g ę ja d o p o w i e d z i e ć ja już z a s i ę g n ą ł e m języka to jest 

tak rozpisane że z p u n k m 13 i z p u n k m 14 - 5.540 i 11,632,00 to stanowi s u m ę 17.172,00 ale tu 

jest zdanie oraz do p u n k t ó w w n o s z ą o przeniesienie ś r o d k ó w do p u n k m 10 na wydatki z w i ą z a n e 

z utrzymaniem P u n k m Przedszkolnego w Cieszynie a w Cieszynie jest 8.000,00 w punkcie 10 jak 

d o ł o ż y m y te 17.172,00 to na Cieszyno m a m y zapisane 25.172,00 czy to starczy do k o ń c a r o k u nie 

w i e m y to z matematyki tak w y s z ł o , ale sam nie w i e d z i a ł e m s k ą d ten zapis, c z y t a ł e m w c z e ś n i e j 

Pani Burmistrz — to w z w i ą z k u tymi p r z e s u n i ę c i a m i , jeśk P a ń s t w o R a d n i na to wyrażą z g o d ę i 

p o d e j m ą u c h w a ł ę to celowe b y ł o b y przeniesienie z p o d p u n k m 10 k o ń c ó w k a w m i e s i ą c u w r z e ś n i u 

b o wtedy mamy większą k w o t ę i b ę d z i e m y mogk p o k r y ć wydatki z kole jnych mies ięcy a nie tylko 

we w r z e ś n i u autopoprawka p r o s z ę p r z y j ą ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — na wydatki z w i ą z a n e z utrzymaniem P u n k m Przedszkolnego 

w Cieszynie w r o k u 2011 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - jakieś komentarze przy stole, p r o s z ę 

Pani Burmistrz - p o d z i e l ę się in formac jami mtaj P a n mecenas myślę, ż e dobrze in formuje nas i 

podpowiada, że m o ż e te kwoty nie p r z e z n a c z a ć na inny wydatek tylko u t w o r z y ć z n i c h r e z e r w ę 

b o G m i n a Ł o b e z m o ż e p ó j ś ć do s ą d u nie wiemy jak to się s k o ń c z y i czy m y nie b ę d z i e m y musiek 

na koniec r o k u na p r z y k ł a d s z u k a ć nie w i a d o m o skąd p i e n i ę d z y ż e b y jednak p o k r y ć te ś r o d k i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - mecenas dobre poprowadz i to b u d ż e t p r z y s z ł e g o r o k u to 

wtedy z a p ł a c i m y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - nie mamy p ien iędzy i nie m o ż e m y z a p ł a c i ć za dzieci 

d o w o ż o n e , jeżek b ę d ą tylko takie potrzeby to P a n i Skarbnik p r z e ż y j e pewnie b ę d z i e m i a ł większe 

potrzeby niż te 5.000,00. C z y jest jeszcze dyskusja w projekcie tej u c h w a ł y do uzasadnienia? 

radna S ł a w s k a p r o s z ę pytać 

Radna S ł a w s k a — ja m a m pytanie tu jest w § 1 pkt. 10 w dziel 901 kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego p o z o s t a ł a d z i a ł a l n o ś ć otrzymano spadki, darowizny w postaci p i e n i ę ż n e j w 
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w y s o k o ś c i o k w o t ę 60.000,00 czyl i k t o ś n a m to sponsoruje te 60.000,00? C h c i a ł a b y m wiedzieć, 

kto jest sponsorem? b o mtaj jest d u ż a kwota, co z tego b ę d z i e m i a ł ? . Z w i ę k s z a się w dochody 

b u d ż e t o w e , kto jest sponsorem tego? 

Pani Skarbnik - na d z i e ń dzisiejszy nie m a s p o n s o r ó w cześć jest tylko w p ł a t w z w i ą z k u z tym, że 

impreza jest w m i e s i ą c u k p c u a sponsorzy a ż e b y s t r o n ę d o c h o d o w ą w s t ę p n i e jest wprowadzona 

kwota 60.000,00 ale ile w p ł a c ą sponsorzy p o stronie wydatkowej tyle b ę d z i e wykonane 

Radna S ł a w s k a — czyk m y jeszcze nie wiemy czy w ogóle te 60.000,00 dostaniemy? 

Pani Skarbnik - nie 

Pani Burmistrz — to jest plan 

Radna Pietrusz - tak m o ż n a w p r o w a d z a ć P a n i Skarbnik? Otrzymane spadki darowizny i tak 

dalej bo jak P a n i zwiększa dochody to p r z e c i e ż m i e k ś m y w b u d ż e c i e na 2011 w rozdziale 921 na 

tego rodzaju imprezy jakąś k w o t ę p r z e z n a c z o n ą nie p a m i ę t a m m u s i a ł b y m s ięgnąć do b u d ż e m 

Pani Burmistrz - o k o ł o 4.000,00 

Radna Pietrusz — i teraz z n o w u z w i ę k s z a m y w dochodach a jak nie otrzymamy 60.000,00 to co 

z n o w u b ę d z i e m y z m n i e j s z a ć te dochody? 

Pani Skarbnik - m o ż n a zmnie j szyć 

Radna Pietrusz - ja wiem, że m o ż n a zmnie j szyć, wszystko m o ż n a to m o ż e m y sobie na wszystko 

zwiększyć dochody w takim razie nie tylko na „ L a t o w W ę g o r z e m " 

Pani Skarbnik — to nie jest f ikcja, b o w z e s z ł y m r o k u tak samo b y ł o P a n i Basiu zawsze się 

wprowadza i p ó ź n i e j się wydatkuje tyle ile sponsorzy w p ł a c ą tylko, bo to jest rozkczane 

Radna Pietrusz — ja rozumiem, ż e to m u s i b y ć rozkczane 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę p y t a ć 

Radna Pietrusz — na d z i e ń dzisiejszy ile jest w p ł a c o n e do tego działu? 

Pani Skarbnik - do dnia wczorajszego b y ł o chyba 4.500,00 

Radna Pietrusz - tylko? 

Pani Skarbik — tak impreza jest 23 — 24 

Pani Sekretarz - nie b ę d z i e sesji w kpcu, dlatego idzie to z wyprzedzeniem 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — myś lę , że na n a s t ę p n e j sesji sierpniowej, w r z e ś n i o w e j 

zapytamy, jacy to sponsorzy byk to, bo nieraz ja sam p y t a ł e m , bo sponsor daje a p ó ź n i e j oczekuje 

c z e g o ś tam o d gminy w zamian tak jest ja w a m coś p o m o g ł e m , dobra to pytanie b y ł o takie 

zasadne. T e uwagi P a n i Burmistrz a u t o p o p r a w k ą zostały p r z y j ę t e 45.360,00 zwiększa się dochody 

b u d ż e t o w e i zwiększa się wydatki b u d ż e t o w e o k w o t ę 45.360,00 i wykreśla się w mies iącu 
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w r z e ś n i u i wpisuje się w r o k u w uzasadnieniu. Jest wniosek komis j i , aby p r z e n i e ś ć z p u n k m 13 i 

14 do p u n k m 10 musimy p r z e g ł o s o w a ć komis j i , p r z y j ą ć wniosek 

Radna Pietrusz — a ja m a m jeszcze pytanie Panie P r z e w o d n i c z ą c y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę P a n i radna 

Radna Pietrusz — na k o m i s j i m o ż e się czepiam, ale zmniejsza się wydatki b u d ż e t o w e na zadania 

reakzacji inwestycji budowa i przebudowa sieci w o d o c i ą g o w e j i kanakzacji sanitarnej w granicach 

aglomeracji W ę g o r z y n o etap I 844.000,00 dlaczego k tóryś raz z kole i zmniejszamy co sesja to m y 

zmniejszamy realizację czyk zmniejszamy p i e n i ą d z e na realizację tego zadania m o ż e P a n i 

p o w i e d z i e ć k r ó c i u t k o z czego to wynika ż e aż o taką k w o t ę sobie zmniejszamy, nie b ę d z i e to 

wykonane? 

Pani Skarbnik - nie b ę d z i e to wykonane na ten cel b y ł przewidziana p o ż y c z k a k t ó r ą nie 

otrzymamy, ogó ln ie na ag lomerac ję w W P F jest 5 000 000,00 z ł jest tam jeszcze kwota o k o ł o 

160 000,00 rezerwy na roboty dodatkowe część już jest wykonanych także inwestycja nie w i e m 

czy zamknie się w 5 000 000,00 czy m o ż e jeszcze w mniejszej kwocie, b o nie w i a d o m o jak kwota 

b ę d z i e r o b ó t dodatkowych w z w i ą z k u z tym, ż e wykonawca nie tak z r o b i ł projekt 

Radna Pietrusz - p l a n o w a k ś m y k w o t ę d o ś ć i s t o t o ą i zmniejszamy do wykonania co sesja to 

zmniejszamy teraz z o s t a ł o ż e to zadanie zostanie zreakzowane za 4 000 000,00 coś to w projekcie 

przy planowaniu b u d ż e t u nie z a g r a ł o b o 3 000 000,00 nie z a g r a ł o coś nie? 

Pani Burmistrz - u c h w a l a j ą c b u d ż e t b y ł o chyba 7 300 000,00 bo tak b y ł y kosztorysy 

Radna Pietrusz - a z m n i e j s z y k ś m y już o ile jak radni m o g ą wiedz ieć 

Pani Skarbnik — teraz już nie p a m i ę t a m 

Radna Pietrusz - strzelamy 2 000 000,00 

Pani Skarbnik — d u ż a r ó ż n i c a na p o c z ą t k u nie p a m i ę t a m ile b y ł o . Niewykorzystany p o ż y c z k i 

k t ó r ą mamy na w y p r z e d z a j ą c e finansowanie, k t ó r a b y ł a 3 189 000,00 a tylko b ę d z i e o k o ł o 

2 000 000,00 

Radna Pietrusz — r o z u m i e m dz ięku je bardzo 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę d o p y t y w a ć , to p o tych autopoprawkach m ó w i ł e m 

p r z e g ł o s u j e m y wniosek K o m i s j i Rewizyjnej, kto jest za tym aby w s p ó l n y c h komis j i B u d ż e t o w o — 

Gospodarcze j i S p o ł e c z n o — O ś w i a t o w e j , aby p r z e n i e ś ć ś r o d k ó w u j ę t y c h w punkcie 4 z 

p o d p u n k m 13 oraz 14 do p o d p u n k m 10. K t o jest za wniosk iem K o m i s j i w s p ó l n y c h B u d ż e t o w o — 

gospodarczej, S p o ł e c z n o — O ś w i a t o w e j ? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e stwierdzam że wniosek z o s t a ł przy jęty . 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - g ł o s u j e m y cały projekt u c h w a ł y kto jest za tym aby z 

a u t o p o p r a w k ą P a n i Burmistrz i p r z y j ę t y m i wnioskami w s p ó l n y c h komis j i p r z y j ą ć u c h w a ł ę na 

druku nr 17? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e d n o g ł o ś n i e z o s t a ł a p o d j ę t a u c h w a ł a na druku nr 17. 

U c h w a ł a N r VIII/69/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zmiany b u d ż e t u Gminy W ę g o r z y n o na rok 2011 

( uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - konsekwencja p o d j ę c i a tamtej u c h w a ł y jest projekt u c h w a ł y 

na druku nr 18 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej G m i n y W ę g o r z y n o na lata 

2011-2020, p r o s z ę o stanowisko komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko — projekt u c h w a ł y na 

druku n r 18 komisje z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy są jakieś zapytania? 

Pani Skarbnik — m o g ę ja Panie P r z e w o d n i c z ą c y w konsekwencj i tej u c h w a ł y w z w i ą z k u z tym że 

dochody i wydatki zwiększyły się o 45 360,00 w W P F b ę d ą dokonane zmiany po stronie 

dochodowej i wydatkowej r ó w n i e ż tak samo jak o b j a ś n i e n i a b ę d ę r ó w n i e ż m u s i a ł a do Regionalnej 

Izby czyk z a ł ą c z n i k n i 2 o t e kwoty p o p r a w i ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to myślę, ż e P a n i Burmis t rz a u t o p o p r a w k ą w p r o w a d z i 

Pani Burmistrz — a u t o p o p r a w k ą 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - konsekwencja poprzednich u c h w a ł , czy są pytania do 

p r o j e k m u c h w a ł y ? . Przechodzimy do g ł o s o w a n i a k to jest za p r z y j ę c i e m tej u c h w a ł y z 

autopoprawkami o k t ó r y c h m ó w i ł a P a n i Skarbnik autopoprawki wprowadza P a n i Burmistrz kto 

jest za p o d j ę c i e m tej u c h w a ł y ? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a -11 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę — 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/70/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy W ę g o r z y n o 

na lata 2011-2020 

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — przechodzimy do u c h w a ł y , k t ó r e j dzisiaj nie p o w i n n o być, 

ale się znalazła, newsy u c h w a ł a w sprawie wynagrodzenia Burmist rza W ę g o r z y n a . Z uzasadnienia 

jednoznacznie wynika, ż e w grudniu u b i e g ł e g o r o k u ż e ś m y otrzymak n i e d o k ł a d n e dane p o w i e m 

delikatnie m y ś m y tu byk wszyscy przekonani, ż e staż w y n o s i 9%, p ó ł r o k u trzeba b y ł o żeby 

pracownik się p r z e k o n a ł , ż e źle w y k c z a ł te s t raże dla mnie to p o w i n n o w y n i k a ć automatycznie z 

p r z e p i s ó w prawa staż to jest jeżek jest s k ł a d n i k i e m wynagrodzenia to automatycznie w c h o d z i nie 

musimy p o d e j m o w a ć u c h w a ł ę . Prasa już p i sała jeszcze u c h w a ł a nie z o s t a ł a p o d j ę t a , tak to prasa. 

C z y są jakieś zapytania uwagi do p r o j e k m u c h w a ł y 94,00 z ł 

Radna Pietrusz — k t o ś powinien p o n i e ś ć konsekwencje, bo to jest czas na rozkczenie tych co źle 

p r a c u j ą 

Radny Szymko — na komis j i b y ł o m ó w i o n e 

Radna Pietrusz — tak ja u w a ż a m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — ta P a n i jeszcze pracuje? 

Pani Burmistrz - Szanowni P a ń s t w o kadrowa w z w i ą z k u z tym, ż e pracuje na p ó ł etatu tego 

stanowiska nie b y ł o w c z e ś n i e j w poprzedniej III kadencji i I V kadencji dopiero z o s t a ł o to 

utworzone w V kadencji m o j a poprzedniczka p o d z i e k ł a zakres zadania jednemu pracownikowi 

w y c i ą g n ę ł a kadry d o ł o ż y ł a zakres B H P m i ę d z y i n n y m i i u t w o r z y ł a p ó ł stanowiska, p ó ł etatu i 

p r z y j ę t a z o s t a ł a osoba na to stanowisko w y k o n u j ą c tylko c z ę ś ć ze swojego zakresu bo do drugiej 

części nie m i a ł a kwakf ikac j i wynagrodzenie też b y ł o sporo w y ż s z e n iż to m o ż n a by b y ł o 

matematycznie wykczyć na p ó ł etatu w z w i ą z k u z tym we wtorek p o d koniec mies iąca czerwca 

chyba we wtorek albo w ś r o d ę we wtorek o t r z y m a ł a wypowiedzenie w a r u n k ó w p ł a c y 

d o s t o s o w u j ą c e wynagrodzenie do wielkości etatu, jeśk przyjmie b ę d z i e p r a c o w a ł a na n o w y c h 

warunkach, jeśk nie przyjmie p o p r o s m b ę d z i e to r ó w n o z n a c z n e z r o z w i ą z a n i e m stosunku pracy 

m o g ę p o w i e d z i e ć to nie jest jedyna p o m y ł k a 

Pani Burmistrz - dobrze to są te tematy do r o z w i ą z y w a n i a przez P a n i ą Burmistrz sprawy 

pracownicze m y mamy p o d j ą ć u c h w a ł ę . Przechodzimy do g ł o s o w a n i a tu nie m a co się r o z w o d z i ć 

b o ja chyba na komis j i m ó w i ł e m p o d w y ż k ę to trzeba r o b i ć k o n k r e t n ą a 90,00 zł ruchy jakieś, ale 

P a n i Burmistrz absolutorium udzielone myś lę że p o d p r o j e k m u c h w a ł y p o d w y ż k i nie 

p r z e w i d y w a ł e m 

Radna Pietrusz — ale to jest sprawa p o w a ż n a p r o s z ę się nie ś m i a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — w r ó c i m y do temam b u d ż e t , k t ó r y P a n i w tym r o k u realizuje 

b ę d z i e m y jak w p r z y s z ł y m r o k u wtenczas b ę d z i e m y się zas tanawiać jak p o d e j ś ć . T e n temat 

musimy z a k o ń c z y ć te wszystkie rzeczy trzeba p o s p r z ą t a ć . K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na 

druku nt 19? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad U radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e stwierdzam, ż e u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 
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U c h w a ł a N r VIII/71/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza W ę g o r z y n a 

( uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - j e s t e ś m y na projekcie u c h w a ł y na druku nr 20 w sprawie 

wyrażenia opink o projekcie u c h w a ł y Se jmiku W o j e w ó d z t w a Zachodniopomorskiego w sprawie 

l ikwidacj i Portowego Samodzielnego Pubkcznego Z a k ł a d u O p i e k i Zdrowotne j przy ul. 

E n e r g e t y k ó w 2 w Szczecinie. K o m i s j e nie o p i n i o w a ł y 

Pani Burmistrz — Panie P r z e w o d n i c z ą c y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę b o ja też d o s t a ł e m z biura rady ,proszę niech P a n i 
powie 

Pani Burmistrz — tak, bo ja p r o s i ł a m P a n i ą z biura rady żeby taki dokument p r z y g o t o w a ł a na 
dzisiejszą sesję, p o n i e w a ż W y s o k a Rada m i a ł a p o d j ą ć u c h w a ł ę w sprawie wyrażenia o p i n k o 
projekcie u c h w a ł y Sejrniku, a Sejmik wczoraj u c h w a ł ę p o d j ą ł więc dzisiejszy projekt u c h w a ł y jest 
bezprzedmiotowy 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to wnioskuje P a n i o wycofanie P a n i Burmistrz, czy m y 

mamy wniosek p o s t a w i ć . D o b r z e stawiam wniosek o wycofanie p r o j e k m u c h w a ł y jako 

niezasadny. K t o jest za wycofaniem p r o j e k m u c h w a ł y ? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę — 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e projekt u c h w a ł y z o s t a ł wycofany 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - projekt u c h w a ł y na druku nr 21 w sprawie p o w o ł a n i a 

z e s p o ł u o p i n i u j ą c e g o z g ł o s z o n y c h k a n d y d a t ó w na ł a w n i k ó w do S ą d u Rejonowego na okres 

kadencji 2012 - 2015, p r o s z ę komisje 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje w temacie 

p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 21 p r o p o n u j ą do z e s p o ł u w p i s a ć radnych: radnego Janusza Sadurka 

oraz r a d n ą K a m i l ę Madajczyk i z tą poprawka projekt u c h w a ł y z a o p i n i o w a ł y pozytywnie, 

wymienieni radni wyrazik z g o d ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - g ł o s u j e m y projekt u c h w a ł y , projekt u c h w a ł y z o s t a ł 

u z u p e ł n i o n y o wpis naszych radnych i z tym w p i s e m g ł o s u j e m y projekt u c h w a ł y . K t o jest za 

p o w o ł a n i e m s k ł a d u o p i n i u j ą c e g o z g ł o s z o n y c h k a n d y d a t ó w w składzie M a r t a Banasik — 

p r z e w o d n i c z ą c y , Sadurek Janusz — c z ł o n e k , K a m i l a Madajczyk — c z ł o n e k . K t o jest za p o d j ę c i e m 

u c h w a ł y ? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 9 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 2 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 
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U c h w a ł a N t VIII/72/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie p o w o ł a n i a z e s p o ł u o p i n i u j ą c e g o z g ł o s z o n y c h k a n d y d a t ó w na ł a w n i k ó w do 

S ą d u Rejonowego na okres kadencji 2012 - 2015 

( uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — projekt u c h w a ł y na druku nr 22 w sprawie zmiany Planu 

O d n o w y Miejscowości Zwierzynek, p r o s z ę k o m i s j ę o stanowisko 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko — stanowisko w s p ó l n e 

komis j i jest pozytywne w temacie projekm u c h w a ł y na druku nr 22 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - z uzasadnienia wyraźnie wynika, jakiego zapisu w projekcie 

u c h w a ł y się dokonuje 

Pani Sekretarz - dopowiem, że zebranie wiejskie we wtorek p r z y j ę ł o z m i a n ę planu u siebie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy są uwagi do projektu uchwały? T o jest Plan Miejscowy 

Zwierzynka kto jest za przy jęc iem u c h w a ł y na druku nt 22? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e , projekt u c h w a ł y z o s t a ł p o d j ę t y 

U c h w a ł a N r VIII/73/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zmiany Planu Odnowy M i e j s c o w o ś c i Zwierzynek 

( uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — projekt u c h w a ł y w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez w y ł ą c z e n i e z użytkowania , jako drogi pubkcznej na terenie miasta W ę g o r z y n o , 

p r o s z ę k o m i s j ę o opin ię 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 

u c h w a ł y na druku nr 23 z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - czy są dopytania w projekcie uchwały? G ł o s u j e m y , 

przechodzimy do głosowania projekm uchwały. K t o jest za przy jęc iem u c h w a ł y na druku nr 23? K t o 

jest za? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - projekt u c h w a ł y z o s t a ł p o d j ę t y j e d n o g ł o ś n i e 

U c h w a ł a N r VIII/74/2011 
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Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez w y ł ą c z e n i e z u ż y t k o w a n i a , jako 

drogi publicznej na terenie miasta W ę g o r z y n o 

( uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - przechodzimy do p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 24 w 

sprawie wyrażenia zgody na s p r z e d a ż w trybie bezprzetargowym n i e r u c h o m o ś c i oznaczonej 

numerem 617/1 p o ł o ż o n e j w o b r ę b i e ewidencyjnym n r 3 miasta W ę g o r z y n o . T o jest 

konsekwencja poprzedniej u c h w a ł y , p r o s z ę o stanowisko komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko k o m i s j i jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dla polepszenia w a r u n k ó w zagospodarowania 

n i e r u c h o m o ś c i przy ległe j . P r z e c h o d z i m y do g ł o s o w a n i a . K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku 

ni 24? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a -11 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę — 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e projekt u c h w a ł y z o s t a ł p o d j ę t y 

U c h w a ł a N r VIII/75/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na s p r z e d a ż w trybie bezprzetargowym n i e r u c h o m o ś c i 

oznaczonej numerem 617/1 p o ł o ż o n e j w o b r ę b i e ewidencyjnym nr 3 miasta W ę g o r z y n o 

( uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — projekt u c h w a ł y na druku nr 25 w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie n i e r u c h o m o ś c i niezabudowanej, p o ł o ż o n e j w Cieszynie w gm. W ę g o r z y n o , 

s tanowiące j d z i a ł k ę nr 171 o pow. 0,4918 ha, p r o s z ę komisje o o p i n i ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko — opinia komis j i w 

temacie p r o j e k m u c h w a ł y na d r u k u nr 25 jest pozytywna 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e m o ż e P a n i Burmis t rz coś dopowie w temacie tej 

dz iałki w Cieszynie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - b o my, co prawda p r z e z n a c z y k ś m y już p i e n i ą d z e w uchwale 

b u d ż e t o w e j , niech P a n i Burmistrz dopowie czy n a m się w o g ó l e uda o d z y s k a ć to? 

Pani Burmistrz — już m ó w i ę obecny właścicie l k u p i ł tą n i e r u c h o m o ś ć o d gminy wobec tego jeśk 

chce ją s p r z e d a ć gmina m a prawo p ierwokupu i w obecnej chwik ten właścic ie l chce s p r z e d a ć 

w i ę c gmina m o ż e skorzystać z prawa p ierwokupu jeśk rada wyrazi na to z g o d ę u w a ż a m że cena 

jest d o ś ć atrakcyjna a w z w i ą z k u tym, ż e tam planujemy uzbrajania terenu w sieć w o d o c i ą g o w ą to 

d z i a ł k a nie straci 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - a istnieje n i e b e z p i e c z e ń s t w o , ż e m o ż e m y jej nie k u p i ć , i 

o d s t ą p i s p r z e d a j ą c y 

Pani Burmistrz - jeśk s p r z e d a j ą c y się r o z m y ś k i nie z d ą ż y m y skorzystać z p ie rwokupu to już nie 

b ę d z i e m y m o g k aż do n a s t ę p n e j c h ę c i s p r z e d a ż y tylko nie wiemy za jaką c e n ę , m o ż e już za tą 

c e n ę nie b ę d z i e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - a prawo p i e r w o k u p u ile o b o w i ą z u j e 5 lat 10? Jak to jest 

Panie mecenasie 

Pani Burmistrz - za k a ż d y m razem, jeśk 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dobrze jeśk nie m a o d p y t y w a ń to przejdziemy do 

g ł o s o w a n i a . K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku n r 25? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e stwierdzam ż e u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/76/20U 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na nabycie n i e r u c h o m o ś c i niezabudowanej, p o ł o ż o n e j 

w Cieszynie w gm. W ę g o r z y n o , s t a n o w i ą c e j d z i a ł k ę nr 171 o pow. 0,4918 ha 

( uchwała stanowi załączniknt17do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — projekt u c h w a ł y na d r u k u nt 26 w sprawie w y r a ż e n i a zgody 

na n i e o d p ł a t n e nabycie o d P o l s k i c h K o l e i P a ń s t w o w y c h S.A. w Warszawie praw m a j ą t k o w y c h — 

u ż y t k o w a n i a wieczystego n i e r u c h o m o ś c i gruntowych p o ł o ż o n y c h na terenie G m i n y W ę g o r z y n o , 

p r o s z ę komis je o stanowisko 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - w s p ó l n e 

stanowisko k o m i s j i w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nt 26 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - czy k t o ś coś chce d o d a ć , zapytać? D o b r z e nie w i d z ę dyskusji 

przy projekcie u c h w a ł y przechodzimy do g ł o s o w a n i a . K t o jest za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku nt 

26? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 1 1 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e , stwierdzam ż e projekt u c h w a ł y z o s t a ł 

p o d j ę t y j e d n o g ł o ś n i e 
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U c h w a ł a N t VIII/77/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na n i e o d p ł a t n e nabycie od Polskich Kolei P a ń s t w o w y c h S.A. 

w Warszawie praw m a j ą t k o w y c h - u ż y t k o w a n i a wieczystego n i e r u c h o m o ś c i gruntowych 

p o ł o ż o n y c h n terenie Gminy W ę g o r z y n o 

( uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — projekt u c h w a ł y na druku nr 27 w sprawie wyrażenia zgody 
na s p r z e d a ż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego n i e r u c h o m o ś c i zabudowanej 
oznaczonych numerem ewidencyjnymi 92/1 p o ł o ż o n e j w o b r ę b i e Kraśnik , p r o s z ę stanowisko 
komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko 

w s p ó l n e w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 27 jest pozytywne to jest teren p o d sklepem do 

s p r z e d a ż y 

Radna Pietrusz - o d razu z b u d ą ? 

Pani Burmistrz - tak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to jak teren to i sklep nasz tak prawo m ó w i 

Radna Pietrusz - s łucha jc ie musimy to z r o b i ć przepraszam ze w c h o d z ę bo G m i n n a 
S p ó ł d z i e l n i a p o d j ę ł a już u c h w a ł ę sprzedaży tego 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - nie bo P a n i Basia b y ł a pewnie 

Radna Pietrusz — ja b y ł a m na walnym i dlatego w i e m i dlatego p r o s z ę radnych ż e b y p o d j ę k 

u c h w a ł ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r z e c i e k ó w nie b y ł o komisje z a o p i n i o w a ł y pozytywnie 

Radna Pietrusz —przedwstępną u c h w a ł ę nie w i e m czy m y m o ż e m y też taką p o d e j m o w a ć Panie 

mecenasie? ale czy m y m o ż e m y ? 

Radca Prawny Pan Tomasz Werenicz - rada nie w ogóle ż a d n a rada gminy w Polsce nie m o ż e 

p o d e j m o w a ć tak zwanych u c h w a ł p r z e d w s t ę p n y c h . U c h w a ł a jest taka konstrukcja, że przed 

chwilą jedna z tych u c h w a ł mamy odroczony czas wejśc ia w życie u c h w a ł y , ale nie ż e typu jak 

u m o w a p r z e d w s t ę p n a takiej w ł a ś c i w o ś c i nie m a 

Radna Pietrusz - u c h w a ł a 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale j akbyśmy sklepu nie sprzedak 

Radna Pietrusz — jak b y ś m y nie sprzedak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale już tyle lat w s p ó ł p r a c u j e m y ze spółdzielnią, projekt 
u c h w a ł y komis ja z a o p i n i o w a ł a pozytywnie, przechodzimy do g ł o s o w a n i a . K t o jest za p o d j ę c i e m 
u c h w a ł y na druku nt 27? 
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N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 11 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/78/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na s p r z e d a ż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego 

n i e r u c h o m o ś c i zabudowanej oznaczonych numerem ewidencyjnymi 92/1 p o ł o ż o n e j 

w o b r ę b i e K r a ś n i k 
( uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 28 w sprawie 

w y r a ż e n i a zgody na n i e o d p ł a t n e nabycie o d Skarbu P a ń s t w a n i e m c h o m o ś c i gruntowej 

niezabudowanej, p r o s z ę o stanowisko komis j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko — stanowisko 

w s p ó l n e komis j i w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 28 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — nie w i d z ę dyskusji w temacie p r o s z ę o g ł o s o w a n i e . K t o jest 

za p o d j ę c i e m u c h w a ł y na druku nr 28? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a -11 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/79/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie w y r a ż e n i a zgody na n i e o d p ł a t n e nabycie od Skarbu P a ń s t w a n i e r u c h o m o ś c i 

gruntowej niezabudowanej 
( uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - jes teśmy przy projekcie u c h w a ł y na druku nr 29 w sprawie 

zasad przyznawania dotacji celowej ze ś r o d k ó w b u d ż e m G m i n y W ę g o r z y n o na zadania z w i ą z a n e 

z usuwaniem w y r o b ó w zawiera jących azbest z terenu gminy W ę g o r z y n o , projekt u c h w a ł y d ł u g o 

czekał, ale komisje go miały n a posiedzeniu, p r o s z ę o stanowisko k o m i s j i 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko k o m i s j i 

w temacie p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 29 jest pozytywne 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — czy są zapytania do p r o j e k m u c h w a ł y 

Pani Burmistrz - W y s o k a R a d o m o g ę w tym temacie? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę P a n i Burmistrz 
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Pani Burmistrz — p o n i e w a ż w uzasadnieniu poda l i śmy, że projekt u c h w a ł y z o s t a ł pozytywnie 

zaopiniowany przez Prezesa U r z ę d u K o n k u r e n c j i i K o n s u m e n t ó w to się zgadza oraz z g ł o s z o n y 

z o s t a ł rninistrowi w ł a ś c i w e m u Roln ic twa i to też się zgadza i u z u p e ł n i a m że już minister 

o d p o w i e d z i a ł dzisiaj w p ł y n ę ł o pismo Minis ter Roln ic twa i R o z w o j u W s i w z w i ą z k u z p r z e s ł a n y m 

przy p i ś m i e projektem u c h w a ł y w sprawie tu omawianej uprzejmie i n f o r m u j ę P a n i ą Burmistrz, ż e 

uwag nie z g ł a s z a m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - m u s i a ł y się w y p o w i e d z i e ć te organa ż e b y jak najszybciej 
w e s z ł o to do realizacji część m i e s z k a ń c ó w czeka już d ł u g o . Przechodzimy do g ł o s o w a n i a 
p r o j e k m u c h w a ł y na druku nr 29 a stanowisko komisji? 

P r z e w o d n i c z ą c y Komisji B u d ż e t o w o - Gospodarczej Pan Jan Szymko - b y ł o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - a b y ł o , w s p ó l n e b y ł o pozytywne, kto jest za p o d j ę c i e m 

u c h w a ł y na druku nr 29? 

N a o g ó l n ą l i c z b ę obecnych na sali obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - U 

Przeciw - 0 

W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - u c h w a ł a z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/80/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie zasad przyznawania dotacji celowej ze ś r o d k ó w b u d ż e t u Gminy W ę g o r z y n o na 

zadania z w i ą z a n e z usuwaniem w y r o b ó w z a w i e r a j ą c y c h azbest z terenu gminy 

W ę g o r z y n o 
( uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — j e s te śmy przy na dzisiejsze obrady o t r z y m a k ś m y projekt 
u c h w a ł y , k t ó r y ż e ś m y przy jęk w sprawie ustalenia k i e r u n k ó w działania Burmistrza W ę g o r z y n o , 
radni ten projekt u c h w a ł y otrzymak. P a n i Burmis t rz m o ż e P a n i coś d o p o w i e d z i e ć , bo komisje 
tego p r o j e k m nie o p i n i o w a ł y 

Pani Burmistrz — Szanowni R a d n i w z w i ą z k u z tymi kcznymi, jakie się r o d z i ł y i r o d z ą przy 

podpisywaniu u m o w y z n o w y m operatorem na d o s t a w ę wody i odbierania ścieków. W z w i ą z k u z 

t y m p r o s i ł a b y m W y s o k ą R a d ę o p o d j ę c i e takiej u c h w a ł y kierunkowej dla mnie a b y m m o g ł a 

w y s t ą p i ć do operatora z p ismem ze stanowiskiem, aby miejsce dostarczania w o d y okreś lał w 

u m o w i e na granicy n i e r u c h o m o ś c i odbiorcy w przypadku, gdy p r z y ł ą c z e w o d o c i ą g o w e nie jest 

w ł a s n o ś c i ą odbiorcy. Przepisy prawne są tak niejednoznaczne interpretacji miejsca 

o d p o w i e d z i a l n o ś c i na p r z y ł ą c z u są r ó ż n e już a b s t r a h u j ą c , ż e inaczej jest przy p r z y ł ą c z a c h 

kanalizacyjnych i inaczej jest przy p r z y ł ą c z a c h w o d o c i ą g o w y c h , ale sama kwestia już konkretnego 

rodza ju p r z y ł ą c z a też jest niejednoznaczna. W symacji czy zaszłośc i czy inwestycji wykonanej ileś 

tam lat wstecz temu n a s u w a ł y się w ą t p k w o ś c i w momencie, kiedy operator m i a ł wpisane i 

oznaczone to miejsce dostarczania w o d y na n a w i e r t k ę albo wcięcie w sieć g ł ó w n ą , czyk c a ł e 

p r z y ł ą c z e o d sieci g ł ó w n e j , k t ó r e p r z e w a ż n i e się znajduje p o d jezdnią l e ż a ł o w gestii odbiorcy, 

czyk awaria na odc inku na p r z y k ł a d p o d jezdnią s p o w o d o w a ł a b y ponoszenie k o s z t ó w przez 

o d b i o r c ę takich jak zajęcie pasa drogowego odtworzenie nawierzchni i tak dalej i tak dalej. W 

w i ę k s z o ś c i p r z y p a d k ó w niestety p r z y ł ą c z a nie m o ż n a jednoznacznie s twierdzić, kto jest 

w ł a ś c i c i e l e m takiego p r z y ł ą c z a tylko m ó w i ę tu w c h o d z ą w grę zaszłośc i i p r o s i ł a b y m r a d ę , aby 
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p o z w o l i ł a b y m i na sprecyzowanie tego stanowiska i wskazanie operatorowi jak m a o k r e ś k ć to 

miejsce 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e P a n i Burmistrz to jest temat taki d o ś ć trudny 

m i a ł e m na d y ż u r z e zapytania, bo te u m o w y takie są operator p r ó b u j e w c i s n ą ć żeby podpisak ja 

s u g e r o w a ł e m ż e b y nie p o d p i s y w a ć są rzeczy zas tałe trzeba te tematy r o z w i ą z y w a ć , cześć 

p o d p i s a ł a 

Radna Pietrusz — u m o w a tak jak m i k t o ś kiedyś p o w i e d z i a ł u m o w a jest u m o w ą to dwie strony 

m u s z ą p o d p i s a ć tylko one też są w s p o s ó b n i e d o k ł a d n y , bo ja m o g ę p o d p i s a ć z operatorem czy 

dos tawcą, jeżek b ę d z i e podpisane o n p r z y c h o d z i do mnie p o d p i s a ć u m o w ę prawda? J u ż powinna 

b y ć podpisana jest wypracowany przedmiot, w i ę c k t o ś powinien się p o d p i s a ć . T a u m o w a jest i n 

blanco ja się podpisuje ta u m o w a trafia do n i c h P a n Dyrektor czy k t o ś podpisuje i dopiero wraca 

to jest absurd nie. J a tak u w a ż a m , albo tak ja m o g ę p o d p i s a ć u m o w ę , k t ó r a jest zatwierdzona 

podpisana przez dyrektora a nie i n blanco ona wraca powrotem nie w i e m , jakie to są zasady a tak 

to się odbywa ja m a m d o ś w i a d c z e n i e s tałe, jeżek c h o d z i o operatora G o l e n i ó w , k t ó r y 5 lat temu 

b y ł też zapatrywany w w o d ę b y ł y te same cyrki ja już m ó w i ę o swojej dz iała lnośc i gospodarczej 

d o s t a ł a m i n blanco u m o w ę indywidualnie gdzie nie b y ł a podpisana p o w i e d z i a ł a m nie p o d p i s z ę 

d o p ó k i P a n jej nie podpisze Panie Dyrektorze, b o ja nie w i e m czy w trakcie jej nie zmieni ja 

podpisuje coś , co m a znaczenie prawne, co jest jakimś dokumentem a nie jakimś tam świs tk iem i 

P a n bierze m ó j podpis i P a n za jakiś czas m i oddaje. I w ten s p o s ó b odbywa się to w tej chwik 

P a n i Burmis t rz jakby P a n i r o z m a w i a ł a to m i a ł a b y m p r o ś b ę ż e b y z w r ó c i ł a P a n i na to uwagę, bo 

część o d b i o r c ó w p o d p i s a ł o już u m o w y i n blanco niepodpisane przez d r u g ą s t r o n ę , czyk przez 

D y r e k c j ę W o d o c i ą g ó w Z a c h o d n i o p o m o r s k i c h te u m o w y chyba jeszcze nie w r ó c i ł y z p o w r o t e m z 

uwagi na to jak P a n i o b i e c a ł a na jednej z k o m i s j i czy poprzedniej sesji, że b ę d ą r o z m o w y i 

stanowisko b ę d z i e uzgodnione jak domniemany jest dzisiaj ten projekt u c h w a ł y stanowisko nie 

jest jednoznaczne uzgodnione, czyk nie ma w tych u m o w a c h napisane, ż e to jest o d zaworu 

g ł ó w n e g o 

Pani Burmistrz — operator czeka na pismo, ż e b y m m o g ł a to p i smo operatorowi p r z e d s t a w i ć 

p r o s z ę w ł a ś n i e radnych o p o d j ę c i e 

Radna Pietrusz - czeka na p i smo ż e b y Pani, ż e co P a n i p r o s i ł a , a jak P a n i to o k r e ś k 

Pani Burmistrz — p i smo w s k a z u j ą c e 

Radna Pietrusz — nie w i e m jak to zadz iała 

Pani Burmistrz — m y p r o w a d z i k ś m y r o z m o w y i takie są skutki tych r o z m ó w , ż e o n i czeka ją na 

pismo, moje pismo Burmistrza, w k t ó r y m wskazuje jak m a j ą o k r e ś k ć to miejsce dostarczania 

w o d y tą granicę o d p o w i e d z i a l n o ś c i , ale to się d o k ł a d n i e nazywa miejsce dostarczania w o d y 

Radna Pietrusz - jak to P a n i zrobi , w jaki s p o s ó b do p o s z c z e g ó l n y c h o d b i o r c ó w 

Pani Burmistrz — o n i zrobią, stwierdzą, p r z y j d ą 

Pani Burmistrz — na podstawie d o k u m e n t ó w , jeśk k t o ś p r z e d ł o ż y , ż e jest właśc ic ie lem całego 

p r z y ł ą c z a to niestety c a ł e g o p r z y ł ą c z a , p r z y ł ą c z e się zaczyna o d nawiertki, jeśk nie m a dokumentu 

s twierdza jącego, ż e jest w ł a ś c i c i e l e m p r z y ł ą c z a , czyk jakieś z a s z ł o ś c i — oświadczenie , że nie jest 

w ł a ś c i c i e l e m na tej podstawie b ę d z i e to, o c z y m mtaj podejmiemy 
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P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani Moroz - ja r o z m a w i a ł a m w ł a ś n i e z przedstawicielem 
W o d o c i ą g ó w i czy p o s z c z e g ó l n i użytkownicy, p o s z c z e g ó l n i m i e s z k a ń c y b ę d ą miek tą w i e d z ę tą 
i n f o r m a c j ę 

Pani Burmistrz — chyba każdy wie czy jest właśc ic ie lem czy nie? 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - nie to nie jest takie proste 

Pani Burmistrz - jeśk nie m a d o k u m e n t ó w 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k — W o d o c i ą g i twierdzą, ż e są p r z y ł ą c z a do wodomierza g ł ó w n e g o , 
kiedyś to się tak n a z y w a ł o teraz się nazywa ta nawiertak czy jak. T o jest p r z y ł ą c z e g ł ó w n e , czyk 
wodomierz a czy grono l u d z i 

Pani Sekretarz — podstawa prawna m ó w i c a ł k i e m inaczej 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - do p r z y ł ą c z a g ł ó w n e g o , p r z e r a b i a ł e m to m i a ł e m kiedyś w o j n ę z 

P U W i S — e m p r z y ł ą c z e g ł ó w n e to jest do wodomierza g ł ó w n e g o a grono l u d z i m a na posesjach 

swoich w d o m u a o n i teraz chcą ż e b y b y ł o na granicy dz iałk i 

Pani Sekretarz — o n i c h c ą ż e b y to b y ł o w sieci g ł ó w n e j , czyk w ukcy a tu stanowisko k t ó r e 
Burmistrz przedstawia na granicy n i e r u c h o m o ś c i k o ń c z y ł a się o d p o w i e d z i a l n o ś ć odbiorcy i 
operatora 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - jak idzie rura? 

Pani Sekretarz - gdzie? 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - na granicy działki, a wodomierz jest w domu? 

Pani Sekretarz — nie m a niech mecenas sprawdzi jest zmiana ustawy 

Radny Szymko - jak jest przed granicą to jest i c h jak jest za granicą to jest 

Pani Burmistrz — to, co macie na swojej posesji do p o d w ó r k a to jest wasze to w y odpowiadacie 

to co jest p o z a jeśk będz ie awaria na odc inku p o z a w a s z ą poses ją b ę d z i e to już w gestii operatora 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - nie w i e m czy to tak jest czy o n i do p r z y ł ą c z e , bo w ł a ś n i e do 
zegara 

Radna S ł a w s k a - po to jest zegar ż e do zegara o d p o w i a d a ł o przec ież jeśk się z a k ł a d a ł o te 
zegary, ale P a n i Burmistrz kazak n a m z a k ł a d a ć zegary 

Pani Sekretarz - o n i o d p o w i a d a j ą za te zegary 

Rada S ł a w s k a — my nie m o ż e m y i c h sami w y m i e n i ć tylko trzeba w o ł a ć i c h żeby wymienik 
zegary 

Pani Burmistrz — zegar tak, ale p r z y ł ą c z e jest zgodnie z przepisami jest w kwesti i odbiorcy, czyk 
o d sieci g ł ó w n e j , czyk o d samego m o m e n t u w ł ą c z e n i a 
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Pani Sekretarz - ale o n i o d p o w i a d a j ą za zegar a za wodomierz g ł ó w n y odpowiada dostawca 

w o d y w o d o m i e r z g ł ó w n y a nie p r z y ł ą c z e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę sołtys ie 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k — ale jak jest wodomierz jak jest wodomierz P a n i Sekretarz m ó w i 

w o d o m i e r z to w o d o m i e r z z tego, co z r o z u m i a ł e m jak jest wodomierz na mojej posesji to 

dlaczego pobiera o p ł a t y za wodomierz jak o n jest m ó j ? 

Pani Sekretarz — za to że jest w g o t o w o ś c i 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - ale dlaczego jak to nie jest i c h sieć? chwi leczkę ale skoro tak jest 

rura idzie na granicy dz iałki nie m a k c z n i k ó w idzie m r a przez granice tu jest na granicy to jest 

moje i w o d o m i e r z znajduje się u mnie na posesji u mnie to dlaczego m a m p ł a c i ć za o p ł a t ę 

wodomierza? skoro to jest moje 

Pani Burmistrz - wodomierz pozostaje w gestii operatora zgodnie z u s t a w ą 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k — ale P a n i Burmistrz ale to jest m ó j 

Pani Sekretarz — ale jak zepsuje się w o d o m i e r z to o n i w y m i e n i ą 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - ale dlaczego m a j ą m i w y m i e n i ć 

Pani Sekretarz — ale jest definicja 

Pani Burmistrz — tak jest w ustawie 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - ale to jest m ó j teren coś jest nie tak ja tego nie rozumiem, ja 

r o z u m i e m że jest na granicy dz iałki to się k o ń c z y o d p o w i e d z i a l n o ś ć nie m a p r o b l e m u ja to 

p r z e r a b i a ł e m z P U W i S - em 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — to jest temat część m i e s z k a ń c ó w p r z e r a b i a ł a ten temat się 

nie s k o ń c z y na tej uchwale ja to myś lę że jeszcze b ę d z i e 

Radna Pietrusz — Panie P r z e w o d n i c z ą c y ale ciągle ludzie pyta ją skąd nie jest uregulowana ludzie 

są już zniecierpkwieni p o w i e m Panu, b o z a c z ę ł y się odczyty wodomierzy, z a c z ę ł y się odczyty 

wodomierzy 

Pani Burmistrz — dlatego ja nie m ó w i ę o kcznikach tylko m ó w i ę o granicy dz iałki 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - P a n i Burmistrz, ale ja to r o z u m i e m tylko jak na granicy działki 

jak jest granica dz iałki to dz iałka k o ń c z y się idzie tylko rura nie m a a ja m a m w o d o m i e r z na 

strychu 

Pani Burmistrz — ale m y nie m ó w i m y o w o d o m i e r z u m y m ó w i m y o rurze 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - ale P a n i Burmis t rz P a n i nie rozumie, b ę d z i e m y r o b i ć p o d z i a ł 

wtedy do czego jak o n i p r z y j d ą do mnie dobrze do granicy ale wodomierz jest m ó j 
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Pani Burmistrz — Szanowni P a ń s t w o p o s ł u c h a j c i e ja w a m w y t ł u m a c z ę powiedzmy, ż e tu jest 
droga asfaltowa czarna tak b r ą z o w e to jest nasza n i e r u c h o m o ś ć w asfalcie idzie g ł ó w n a rura sieć 
o d sieci idzie p r z y ł ą c z e do waszego d o m u 

Radna Pietrusz — o n i chciek ż e b y ś m y za ten odcinek 

Pani Burmistrz — o n i chciek ż e b y ś m y za cały b iały d ł u g o p i s żebyście wy odpowiadak, ja p r o s z ę 

was żebyście p o d j ę k tą u c h w a ł ę i zgodnie z tą u c h w a ł ą ja i m wskaże , ż e m a j ą za to do granicy, 

czyk to wszystko co jest na czarnym de b ę d z i e w i c h gestu a wy będz iec ie o d p o w i a d a ć dopiero za 

to wszystko co jest p o d o b o j ę t n i e czy kcznik b ę d z i e tu czy tu czy jeszcze tam 

Radna Pietrusz — ale czy to jest zgodne P a n i Burmistrz z prawem? C z y to jest zgodne z us tawą 
o odbiorze w o d y i zaopatrzenia i tak dalej? J a nie wiem, jeżek byście P a ń s t w o mogk p o d a ć nie 
bardzo nie p a t r z y ł a m w to nie w i e m ja do k o ń c a nie jestem przekonana, p o n i e w a ż ja w z i ę ł a m 
wszystkie umowy, k t ó r e do tej pory były zawierane nawet z U r z ę d e m Miasta i G m i n y na 
zaopatrzenie w w o d ę kiedyś b y ł y takie b y ł U r z ą d Miasta i G m i n y gdzie pisze do zaworu 
g ł ó w n e g o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - to by b y ł o dla m i e s z k a ń c ó w najlepsze 

Radna Pietrusz — to by b y ł o najlepsze 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dla nas b y ł o by dobre tylko jak by były d u ż e awarie to 

koszty eksploatacji były by większe i to m u s i a ł o b y b y ć r o z ł o ż o n e na wszystkich m i e s z k a ń c ó w , ale 

teraz pojedynczy obywatel nie m i a ł by tego prob lemu a tak jak m u się zdarzy już na swojej 

dz iałce to b ę d z i e m i a ł p r o b l e m zamarznie czy c o ś się zdarzy 

Pani Burmistrz — p o s ł u c h a j c i e Szanowni P a ń s t w o w art. 2 podpunkt 6 to jest ustawy o 

z b i o r o w y m zaopatrzeniu w w o d ę i odprowadzaniu śc ieków jest zapis p r z y ł ą c z e w o d o c i ą g o w e — 

jak na leży r o z u m i e ć odcinek przewodu ł ą c z ą c e g o sieć w o d o c i ą g o w ą z w e w n ę t r z n ą instalacją 

w o d o c i ą g o w ą n i e r u c h o m o ś c i odbiorcy u s ł u g wraz z zaworem za w o d o m i e r z e m g ł ó w n y m . C z y k 

p r z y ł ą c z e to jest wszystko to o d czerwonego d ł u g o p i s u do tej g ł ó w n e j , czyk c a ł e b i a ł e ł ą c z n i e z 

k c z n i k i e m i zaworem za kcznikiem. T o jest p r z y ł ą c z e i teraz kolejny przepis m ó w i , że p r z y ł ą c z e 

za p r z y ł ą c z e odpowiada odbiorca, czyk za tą c a ł ą ni tkę o d p o c z ą t k u odpowiada odbiorca 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - za w o d o m i e r z e m P a n i Burmistrz, za wodomierzem, ale ja to 
p r z e r a b i a ł e m P a n i Burmistrz w tamtym r o k u z P U W i S - e m i o n i m i taką u m o w ę dak i z a w ó r do 
wodomierz g ł ó w n e g o odpowiada operator sieci za w o d o m i e r z e m g ł ó w n y odpowiadam ja, ja 
m i a ł e m wtedy z a w ó r na strychu i m i a ł e m w o j n ę z P U W i S — e m i z P a n i ą K a r p o w i c z o w ą , bo nie 
chciek m i z r o b i ć nie chciek m i u s u n ą ć awark, bo p ę k ł a rura przed w o d o m i e r z e m i twierdzik, ż e to 
jest w gestii mojej 

Pani Burmistrz - dobrze a niech teraz P a n powie czy to p r z y ł ą c z e P a n b u d o w a ł czy b u d o w a ł a 
gmina czy skarb p a ń s t w a ? 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - b u d o w a ł W o d o c i ą g i G o l e n i ó w jeszcze kiedyś, b o b y ł y 

W o d o c i ą g i G o l e n i ó w m i a ł e m na strychu wodomierz niestety i o n i nie chciek w y m i e n i ć i b y ł a 

w o j n a p ó ł r o k u i w y g r a ł e m postawik m i s t u d z i e n k ę na granicy dz iałki m a m wodomierz 

wbudowany na granicy dz iałki i do granicy dz iałk i r o b i m i operator 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - na granicy działki postawik 
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S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - na granicy dz iałk i 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — i tak wysz l i na swoje 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k — i dlatego m ó w i ę ż e na wsiach b ę d z i e problem, bo grono l u d z i 

m a w budynkach 

Pani Burmistrz — dobrze czy k t o ś z P a ń s t w a ostatnio się b u d o w a ł , albo p r o w a d z i ł inwes tyc ję i 

na czyj koszt b y ł o p r z y ł ą c z a n e i kto r o b i ł p r z y ł ą c z e ? C h c ą c się b u d o w a ć i p o d ł ą c z y ć s w ó j d o m 

samemu się r o b i p r z y ł ą c z e , samemu się buduje 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - na swoim terenie 

Pani Burmistrz — nie na s w o i m do sieci wpina się P a n n a w i e r t k ą tak? C z y k tym w c i ę c i e m do 

sieci i to jest Pana b o P a n to buduje P a n chce sobie p r z y ł ą c z y ć d o m 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k — na pewno W o d o c i ą g i m u s z ą to indywidualnie r o z w i ą z y w a ć 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz — ale ostatnio przedstawiciel 

operatora z a p e w n i a ł że b ę d z i e wyprostowane i nawet osoby k t ó r e p o d p i s a ł y już u m o w y ż e b y się 

nie p r z e j m o w a ł y bo b ę d z i e to do tego odpowiedni aneks i b ę d z i e to wyprostowane 

Pani Burmistrz — ale b ę d z i e wyprostowane tak jak P a ń s t w o jak sobie życzą czyk operator jest 

jakby elastyczny każecie ż e b y o d p o w i e d z i a l n o ś ć b y ł a tylko wiedzcie że jeśk b ę d z i e awaria na tym 

odcinku, k t ó r a jest w gestii operatora to koszty tej awark p o n i o s ą wszyscy w n a s t ę p n y c h latach 

przy wykczaniu stawki i taryfy tak to się z tym w i ą ż e mie jmy nadzieje że nie b ę d z i e ż a d n y c h awark 

tak b o awarie się zdarza ją na p r z y ł ą c z a c h tak dwa razy w r o k u 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz — ale w i ę k s z o ś ć l u d z i m i a ł a u m o w y o 

tego typu co m y mtaj m ó w i m y w t y m momencie to m o ż n a i n t e r p r e t o w a ć w d r u g ą s t r o n ę ż e co 

wymienia p ó ź n i e j ludzie kiedyś tam i n w e s t o w a ć to teraz jest w gestii operatora i o n się obawia o 

swoje ewentualne koszty 

Pani Burmistrz — w ł a ś n i e te koszty co zgodnie z przepisami co operator chce z r o b i ć to chce 

o b c i ą ż y ć k a ż d e g o odbiorcy c a ł y m kosztem, c a ł y m tym kosztem 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz — ja myślę, ż e ta propozycja to jest jak 

gdyby p o ł o w a tego c a ł e g o prob lemu m o ż e jakimś tam w y j ś c i e m z tego prob lemu jedna i druga 

strona u s t ę p u j e , bo większość m i e s z k a ń c ó w m i m o wszystko, co do mnie zgłaszak w i ę k s z o ś ć 

m i e s z k a ń c ó w m i a ł a u m o w y tak jak mtaj P a n i też m ó w i u m o w y i dlatego się c z u j ą oszukani, bo 

p r z y j ę k te umowy, znaczy się to nie b y ł y umowy, bo były i n blanco ludzie popodpisywak 

zawierzyk operatorowi, ż e jest tak jak b y ł o w c z e ś n i e j a miek w ł a ś n i e do w szczególnie w ł a ś n i e 

starych budynkach, starych n i e r u c h o m o ś c i nie gdzie nowe działki i nowe p o d ł ą c z a są także 

p o d ł ą c z e n i a , p r z y ł ą c z a 

Pani Burmistrz - to mowie są zaszłości , ale m y musimy coś jedno stanowisko d a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — dobra b o nie s k o ń c z y m y myślę, ż e p o d s u m u j ę tą dyskusje 

u c h w a ł a m ó w i o ustaleniu Ir ierunków działania to zostawmy kierunki dz iałania P a n i Burmis t rz a 

P a n i u s ł y s z a ł a mtaj r ó ż n e zdania część jest niezadowolonych to jest trudne tematy myś lę żebyś 
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P a n i m i a ł a m o ż l i w o ś ć dyskutowania z G o l e n i o w e m , ale w kierunku ż e b y o n i odpowiadak do 

wodomierza g ł ó w n e g o do zaworu g ł ó w n e g o tak by b y ł o n a j p r o ś c i e j u c h w a ł a jest p o d j ę t a w 

kierunku działania, ale ona jest nie do k o ń c a taka do skonsumowania to co m ó w i ł sołtys co 

m ó w i k radni bo się zdarzają awarie więcej jest na tych p r z y ł ą c z a c h bo m i e s z k a ń c y kiedyś sami 

p o d ł ą c z a k się do sieci ta się jest stara ona c z ę s t o p ę k a i o n i m u s z ą to n a p r a w i a ć to b ę d ą koszty 

eksploatacji, k t ó r a b ę d z i e w cenie wody to na tyle myś lę że m i e s z k a ń c ó w stać ż e b y te pojedyncze 

usterki u s u w a ć 

Pani Burmistrz — Szanowni R a d n i to m a m taką p r o p o z y c j ę z r o b i ć chwilę przerwy p o m y ś l e ć jak 

r o z w i ą z a ć ten temat ja takie stanowisko i wskazania operatorowi p r z e k a ż ę , jakie P a ń s t w o 

podejmiecie w uchwale 

Pani Sekretarz — to m o ż n a z a w ó r g ł ó w n y w p i s a ć zamiast granica n i e m c h o m o ś c i , b ę d z i e to 
wpisane w uchwale i b ę d z i e to m i a ł o zastosowanie 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę radny Sadurek 

Radny Sadurek — P a n i Burmistrz m o ż e w uchwale zrobimy w ten s p o s ó b , że g e n e r a l n ą tą z a s a d ę 

przyjmujemy, że operator odpowiada za c a ł o ś ć do kcznika g ł ó w n e g o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - do zaworu g ł ó w n e g o 

Radny Sadurek — do zawora g ł ó w n e g o to jest w ł a s n o ś ć i przy jmujemy taką genera lną z a s a d ę 

chyba ż e odbiorca chce u s t a n o w i ć to inaczej 

Pani Burmistrz — dobrze 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — P a n i Burmis t rz p r o s z ę 

Pani Burmistrz - to p o d s u n ę temat do przedyskutowania co w symacji jeśk ulegnie awark ta 

część k t ó r a się znajduje już przy k c z n i k u k o ł o kcznika zazwyczaj jest to już w b u d y n k u 

p r z y c h o d z i teraz operator żeby u s u w a ć awarie P a ń s t w o b ę d ą ż ą d a ć o d s z k o d o w a ń za zniszczone 

p ł y t k i za z n i s z c z o n ą posesje i wtedy to wszystko się p r z e ł o ż y na taryfy 

Radna Pietrusz - ale k c z n i k i g ł ó w n e nie są na p i ę t r a c h nie są w ł a z i e n k a c h tylko są w części 
dolnej w piwnicach najczęście j 

Radna Pietrusz - 5 minut przerwy 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - stawiam wniosek 5 minut przerwy o g ł a s z a m 

- 5 minut przerwy -

Radna Pietrusz — P a n i Burmistrz jak to się b ę d z i e m i a ł o przecież W o d o c i ą g i 

Zachodniopomorsk ie to jest prywatna s p ó ł k a i m y podejmiemy u c h w a ł ę , w k t ó r e j P a n i pisze 

z o b o w i ą z u j e się Burmistrza do wskazania operatorowi sieci w o d . — kan. C z y o n i b ę d ą P a n i ą 

s łuchać? P r z e c i e ż o n i zawierają u m o w ę z o d b i o r c ą 

Pani Sekretarz - ale zawierają niekorzystne u m o w y odbiorcy nie chcą takich u m ó w 
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Radna Pietrusz - ale tylko p r o w a d z i ć r o z m o w y i negocjacje z n i m i w tej chwik to jest musztarda 

p o obiedzie w tej chwik tylko o n i m o g ą wyraz ić taką wole przy negocjacjach ja nie r o z u m i e m nie 

m o ż e i m P a n i n a k a z a ć ż e b y na p r z y k ł a d o d posesji 

Pani Burmistrz — dobrze o d p o w i e m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę 

Pani Burmistrz — to, co m ó w i ł a m , że to r o d z i pewne konsekwencje, jeśk m y powiemy, że o n i 

maja o d p o w i a d a ć za p r z y ł ą c z e aż do zaworu za wodomierzem, czyk c a ł e p r z y ł ą c z e m a j ą m i e ć w 

swojej gestii i z r o b i się na tym awaria o n i z r o b i ą tą awarie, ale konsekwencje b ę d ą takie, ż e w k c z ą 

sobie w kalkulacje na przyszły okres i teraz m y p o w o ł a m y b i e g ł e g o , k t ó r y wytknie i m , że te 

koszty są niezasadne i nie p o w i n n y b y ć w kalkulacji i w całe j konsekwencj i p o d s u m o w u j ą c o n i 

b ę d ą na tym stratni, dlatego o n i czeka ją na nasze stanowisko i o n i czeka ją na te wskazanie przeze 

mnie na m o c y waszej u c h w a ł y ż e b y podejmowak takie umowy, b o wtedy z takiej u m o w y b ę d z i e 

w y n i k a ł o , ż e o n i miek prawo p o n i e ś ć ten koszt i w k c z y ć sobie go p ó ź n i e j w kalkulacje 

Radna Pietrusz - czy o n i nie o d r z u c ą P a n i w s k a z a ń przec ież o n i już p o d j ę k są operatorem jest 

to s p ó ł k a i ona nie przychodzi z P a n i ą K u ź m i ń s k ą p o d p i s a ć u m o w ę tylko p r z y c h o d z i do P a n i 

Burmistrz p o d p i s a ć u m o w ę przepraszam tylko p r z y c h o d z i do P a n i K u ź m i ń s k i e j do posesji 

p o d p i s a ć u m o w ę ja nie r o z u m i e m jak o n i się do tego u s t o s u n k u j ą 

Pani Burmistrz — ale m i e s z k a ń c y nie chcą p o d p i s y w a ć u m o w y dlatego o n i chciekby ż e b y 

pospisywak u m o w ę a nie 

Pani Sekretarz - nie podpisanie u m o w y r o d z i to, ż e nie maja ludzie faktur za w o d ę , do tych tylko 

co podpisak u m o w y to są faktury i odczyty do tych co nie m a j ą podpisane nie m a odczytu i nie 

m a faktur 

Radna Pietrusz — i pisze w ten s p o s ó b p r o s z ę o odczytanie kcznika i p r o s z ę o przekazanie 

ostatniego odczytu na ostatniej fakturze tak piszą i tak proszą. C z y nie m a j ą ż a d n y c h 

d o k u m e n t ó w nie p o przekazywak sobie u m ó w i tak dalej i tak dalej, czyk m y musimy znaleźć 

jeszcze ostatni rachunek za poprzedniego operatora P a ń s t w u do G o l e n i o w a p o d a ć , ż e to b y ł stan 

kcznika 378 i na dz ień dzisiejszy Pietruszowa m a 850 ja to m a m i m p o d a ć ja i m to p o d a m z 

g r z e c z n o ś c i b o nikt nie b ę d z i e t a m sobie o d k ł a d a ł , b o jak tam k o m u ś przyjdzie p ł a c i ć za w o d ę 

takiej babci 

Pani Sekretarz — ale trzystronne odczyty 

Radna Pietrusz - nie m a trzystronnych o d c z y t ó w , szkoda ż e nie w i e d z i a ł a m że dzisiaj ten temat 

jest b y m w z i ę ł a k a r t k ę z drzwi k t ó r a m a m tak jest n a p r a w d ę nie k ł a m i e wczoraj , przedwczorajszy 

b o wczoraj mnie nie b y ł o jak p r z y s z ł a m i taki na drzwiach o godzinie 17:00 z a s t a ł a m tak to się w 

tej chwik odbywa. I ja m a m jeszcze jedno pytanie ja się jeszcze kiedyś z a p y t a ł a m o regulamin 

P a ń s t w o żeście m i odpowiedziek, ż e o b o w i ą z u j e regulamin z 2005 r o k u tak? I dalej o b o w i ą z u j e ? 

J a nie w i e m ona sobie m o ż e tak o b o w i ą z y w a ć ? nowy operator zaczyna o d nowa 

Pani Burmistrz - a kto u c h y k ł ? regulamin jest przy jmowany przez radnych, to radni regulują, co 

m a się z n a l e ź ć z umowach 

Radna Pietrusz - ale P U W i S m i a ł swój regulamin? 
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Pani Burmistrz - nie 

Pani Sekretarz - P U W i S nie m i a ł regulaminu dostarczenia wody b a z o w a ł na tym, co jest z 2005 

Radna Pietrusz - to, dlaczego m y nie chcemy p r z e j r z e ć tego regukminu? 

Pani Sekretarz - m o ż e m y k a ż d y m o ż e 

Radna Pietrusz — i p o d d a ć p o d dyskus ję Panie P r z e w o d n i c z ą c y b y ć m o ż e , ż e w tym regulaminie 

b y ł y jakieś szczegóły, nie w i e m nie z n a m go na dzisiaj to tak z 5 lat regmarnin to wszystko jest 

Pani Sekretarz - P a n i Bas iu nie m a tego w regulaminie, bo m ó w i o t y m ustawa, co jest 
p r z y ł ą c z e m , nie m o ż n a u s z c z e g ó ł o w i ć , b o z n o w u wojewoda nam uchyk u c h w a ł ę , ż e w c h o d z i m y 
w kompetencje ustawy 

Radna Pietrusz — ja nie wiem, dlaczego P a n i Burmis t rz nie m o g ą się d o g a d a ć o u m o w y z 
poprzednikami 

Pani Burmistrz — u m o w a m a zawierać miejsca okreś lenie dostawy wody 

Radna Pietrusz - nie m a o d c z y t ó w wszystko m u s i z r o b i ć k a ż d y 

Pani Burmistrz - i co dalej jak ludzie nie p o d p i s u j ą u m ó w 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani Nataha Moroz - ale w t y m momencie jak gdyby ja 
przepraszam, ż e tak m ó w i ę to tak jak rozpatrujemy, że n a m w p r z y s z ł o ś c i obc iążą W o d o c i ą g i 
p ó ź n i e j p o d w y ż s z ą c e n ę 

Pani Sekretarz - b ę d ą miek prawo wkczyć to w c e n ę w o d y 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani Nataha Moroz - tak a z drugiej strony m o ż e nie 
b ę d z i e takiej potrzeby niech b ę d z i e tak jak ludzie c h c ą 

Pani Sekretarz - to ludzie chcą do granic n i e m c h o m o ś c i 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz - nie do granic n i e r u c h o m o ś c i 

Pani Sekretarz - o n i co dzwonik do mnie z telefonami to do granic n i e m c h o m o ś c i o n i nie b ę d ą 
p o d p i s y w a ć u m ó w do tego że p r z y ł ą c z e jest do nawiertki czy w k r ę t k i sieci g ł ó w n e j do granic 
n i e m c h o m o ś c i jak najbardziej teraz 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - czy to m u s i b y ć ogó ln ie przy ję te czy o n i nie m o g ą na p r z y k ł a d 
indywidualnie? 

Pani Sekretarz - wtedy jest 

S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - P r z e c i e ż o n i m o g ą p r z y j e c h a ć do k a ż d e g o indywidualnie 
r o z p a t r y w a ć 

Pani Burmistrz - tak, bo u m o w a jest indywidualna 
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S o ł t y s L e s i ę c i n a Pan B i a ł e k - to się r o z w i ą z u j e cały p r o b l e m 

Radny Sadurek — to tak jak m ó w i ę p r z y j ą ć to, że do kcznika o n i o d p o w i a d a j ą chyba, ż e odbiorca 

m a i n n ą p r o p o z y c j ę 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz - jak to b ę d z i e w y g l ą d a ł o w 

przypadku d o m ó w wie lorodzinnych jest awaria na terenie posesji i k to b ę d z i e t y m i kosztami 

o b c i ą ż o n y wtenczas? 

Pani Sekretarz — wszyscy właścicie le lokak wszyscy właścic ie le lokak tej n i e r u c h o m o ś c i 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz - a teraz jeszcze, bo w przypadku 

jeżek b y ł o by tak jeszcze do granic n i e m c h o m o ś c i a gdyby b y ł a jeszcze do kcznika i jeżek jest za 

awaria to ja tylko p ł a c ę za to tak? 

Pani Sekretarz - nie jeżek do kcznika a kcznik jest w b u d y n k u to p r z y ł ą c z e c a ł e jest w kwestii 

operatora, to m o ż e z r ó b m y ten zapis do w o d o m i e r z g ł ó w n e g o do zawora g ł ó w n e g o 

Radna Pietrusz - ale jak m y m o ż e m y P a n i Sekretarz przec ież o n i p r z y c h o d z ą do nas z u m o w ą 

Pani Sekretarz - niejednoznacznie interpretacja jest taka, ż e p r z y ł ą c z e m jest to co jest w ł ą c z o n e 

do sieci g ł ó w n e j i do w e w n ę t r z n e j instalacji b u d y n k u tak m ó w i ustawa o d sieci g ł ó w n e j do 

instalacji w e w n ę t r z n e j b u d y n k u czyk to co Burmistrz p o k a z y w a ł a o d ukcy przez chodnik przez 

p o d w ó r z e aż do b u d y n k u jest to p r z y ł ą c z e a p r z y ł ą c z e nie leży w gestu operatora tylko odbiorcy 

u s ł u g i o n i się tego t r z y m a j ą sztywno i nie c h c ą za bardzo i n n y c h w a m n k ó w w p i s y w a ć bo o n i 

m ó w i ą że m u s z ą p o d d a w a ć P a n i Burmistrz m ó w i ł a p o d badanie b i e g ł e g o siebie jako s p ó ł c e 

zakczenie k o s z t ó w do p r z e d k ł a d a n i a dla nas taryfy jeżek nie b ę d ą miek o d nas takiego glejtu to i m 

b i e g ł y p o d w a ż y koszty tej naprawy przyłączy, jeżek nie b ę d z i e to z naszej strony wykazane, że 

m a j ą takie u m o w y zawierać i dlatego jest teraz tak zresztą to, co mtaj P a n p o w i e d z i a ł są trzy 

m o ż k w o ś c i albo zostaje sieć g ł ó w n a , czyk ukca, albo go granicy n i e m c h o m o ś c i albo z a w ó r 

g ł ó w n y 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz - do zawora g ł ó w n e g o 

Pani Sekretarz - i teraz czy wskazujemy czy dalej tak b ę d z i e bo o n i na pewno dobrowolnie nie 

w y k a ż ą w umowie zaworu g ł ó w n e g o 

P r z e w o d n i c z ą c a Rady Osiedlowej Pani NataUa Moroz - jest to w i c h interesie 

Pani Sekretarz - nie wynika to z p r z e p i s ó w P a n i N a t a k o o n i też nie chcą zwierać u m ó w , jeżek są 

niezgodne z prawem 

Pani Skarbnik - niezgodne z prawem 

Pani Sekretarz - d o k ł a d n i e 

Radna Pietrusz - to zawal ikśmy s p r a w ę przetargu z tego wniosek 

Pani Sekretarz - też nie m o g ł a m u r e g u l o w a ć w przetargu gdzie b ę d z i e p r z y ł ą c z e def inic ję 

p r z y ł ą c z a definiuje ustawa, ustawa fajnie definiuje p r z y ł ą c z e kanalizacyjne jest jasno powiedziane i 

m o ż n a by b y ł o z a s t o s o w a ć chronologie albo do pierwszej nawiertaki albo do granicy 
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n i e r u c h o m o ś c i i są podane, jeśli jest studzienka to do studzienki, jeśk nie m a studzienki to do 
granicy n i e m c h o m o ś c i w prawie p r z y ł ą c z a kanalizacyjnego, nie b ę d ą c h o d z i ć p ó k i nie m a u m ó w 
pozawieranych 

Radna Pietrusz - c h o d z ą i żąda ją to co m ó w i ł a m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobra dyskusja nieformalna t r o c h ę to trzeba labo t r o c h ę w 

lewo albo w prawo i mamy projekt u c h w a ł y na druku nr 29 a w sprawie ustalenia k i e r u n k ó w 

dz iałania Burmistrza W ę g o r z y n a . P r o s z ę o p r z e g ł o s o w a n i e u c h w a ł y . K t o jest za p o d j ę c i e m 

u c h w a ł y w brzmieniu jaką mamy przed sobą? kto jest za? 

N a o g ó l n ą h c z b ę obecnych na sah obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a - 8 

Przeciw -1 

W s t r z y m a ł o s i ę - 2 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j e projekt u c h w a ł y z o s t a ł p o d j ę t y 

U c h w a ł a N r VIII/81/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie ustalenia k i e r u n k ó w d z i a ł a n i a Burmistrza W ę g o r z y n a 

( uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu) 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p ó ł godziny dyskusji to ja myś lę ż e i tak P a n i Burmistrz do 

p r z e ż u c i a ta u c h w a ł a . Dyskusja b y ł a taka w szerokim zakresie. Przechodzimy do p u n k m V I 

g ł ó w n e g o p r o t o k ó ł z kontrok K o m i s j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e przedstawienie 

p r o t o k o ł u , p r o t o k ó ł radni wszyscy otrzymak, p r o t o k ó ł dotyczy kontrok w sprawie ogólnie 

m ó w i ą c z budynkiem 24 r o d z i n n y m to K o m i s j a Rewizy jna m i a ł a to zlecone jako temat pi lny do 

wykonania. O w o c e m pracy jest p r o t o k ó ł kontrok oraz wnioski , k t ó r e z tego p r o t o k o ł u wynikają. 

C z y są uwagi do p r o t o k o ł u z kontrok? do w n i o s k ó w ? p r o s z ę o dyskus ję . Myślę, że tu się komis ja 

o p i e r a ł a się na dokumentach ż a d n y c h tam sugestk nie m a tam w t y m protokole do p o d w a ż e n i a . 

C z y są uwagi do p r o t o k o ł u z kontrok K o m i s j i Rewizyjnej z tej u m o w y aktu notarialnego z f i rmą 

P B O G R I N B U D . B o z tego wynika ją w n i o s k i i p o t e m jest u c h w a ł a Rady są pytania? p r o s z ę 

radny 

Radny Sadurek - czy nigdy ta u m o w a z G R I N B U D - e m czy nigdy w poprzedniej kadencji nie 

b y ł a analizowana przez radę?. B o w e d ł u g mojej wiedzy to w poprzedniej V kadencji 6 p a ń s t w a tu 

obecnych b y ł a poprzednio i to na eksponowanych stanowiskach, bo P r z e w o d n i c z ą c y m Rady 

Miejskiej b y ł a P a n i M o n i k a K u ź m i ń s k a W i c e p r z e w o d n i c z ą c y m P a n J a n Szymko, c z ł o n k i e m 

K o m i s j i Rewizyjnej P a n i Jadwiga K a m i ń s k a , P r z e w o d n i c z ą c y K o m i s j i B u d ż e t o w o -

Gospodarcze j P a n J a n M a z u r o , K o m i s j i S p o ł e c z n o — O ś w i a t o w e j Jadwiga K a m i ń s k a 

P r z e w o d n i c z ą c ą i c z ł o n k i e m M a r c i n Szostakiewicz czy nigdy nie b y ł a anakzowana sprawa 

G R I N B U D - u? Szkoda, że nie m a to jest tak poza t y m wszystkim, ż e radni nie o d p o w i a d a j ą 

przed t r y b u n a ł e m o d p o w i e d z i a l n o ś c i Konstytucyjnej, bo m o ż n a by b y ł o p o w i e d z i e ć , że P a ń s t w o 

m a j ą r ó w n i e ż u d z i a ł w tym, co się s t a ł o na pewno b ę d ę g ł o s o w a ł za u c h w a ł ą za projektem 

u c h w a ł y , bo jeśk jest źle to trzeba to o c e n i ć tylko, że m a m takiego moralnego kaca w ł a ś n i e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dz ięku je Panie radny, p r o s z ę P a n i Burmistrz udzielam g ł o s u 

Pani Burmistrz - b o b y ł a m w y w o ł a n a c h c i a ł a m powiedz ieć , ż e w poprzedniej kadencji badany 
b y ł ten akt notarialny 
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Pani Sekretarz - tylko przetarg 

Pani Burmistrz - dobrze, ale o akcie w i e d z i a ł a m tylko ja, b o jestem t r o c h ę bardziej upierdliwa 

przepraszam i p o p r o s i ł a m sobie kopie takiego aktu. W i ę c ja ten akt w i d z i a ł a m tylko to nie m y 

mamy w ł a d z e nie m i e k ś m y niestety w ł a d z y wykonawczej nie m o g k ś m y e g z e k w o w a ć p o s t a n o w i e ń 

z a p i s ó w tego aktu w i d z i e k ś m y że coś jest nie tak, dlatego z o b o w i ą z a k ś m y K o m i s j ę R e w i z y j n ą do 

zbadania sprawy s p r z e d a ż y i K o m i s j a Rewizy jna z b a d a ł a tą s p r a w ę w y c i ą g n ę ł a odpowiednie 

w n i o s k i i te w n i o s k i były p r z y j ę t e u c h w a ł ą . U c h w a ł ę z n o w u do wykonania powierzone b y ł o P a n i 

Burmistrz z n o w u nie radnym, z n o w u nie m o g k ś m y d o p i l n o w a ć tego do k o ń c a ż e b y na 

odpowiednie tory t ra f iała ta u c h w a ł a i te w n i o s k i w o d p o w i e d n i m kierunku się p o t o c z y ł y w i ę c tu 

t r o c h ę nie tak że do k o ń c a za wszystko odpowiadamy, b o co m o g k ś m y p i l n o w a k ś m y i c h c i e k ś m y 

ż e b y b y ł o dopilnowane, ale to nie m y m ó w i k ś m y to ostatnie s ł o w o 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - ale t ra f iała u c h w a ł a do Regionalnej Izby Obrachunkowej , 

t ra f iała tam w sumie ż e b y z b a d a ć tą s p r a w ę P a n i Burmistrz do dnia dzisiejszego Regionalna nie 

p o d j ę ł a ż a d n y c h d z i a ł a ń w t y m temacie tak odpowiedziek? 

Pani Burmistrz — do dnia dzisiejszego to odpowiedziek 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - tak 

Pani Burmistrz — w momencie Szanowni P a ń s t w o , kiedy r o b i k ś m y ob jazd gminy o t r z y m a ł a m 

informacje z Regionalnej Izby Obrachunkowej , że te w n i o s k i o k t ó r y c h w c z e ś n i e j mtaj m ó w i ł a m 

d o t y c z ą c y c h badania sprzedaży, w n i o s k i rewizyjnej p r z y j ę t e u c h w a ł ą z o s t a ł y przekazane w p ł y n ę ł y 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej i z o s t a ł y m i l c z ą c o p r z y j ę t e nic się w t y m temacie nie d z i a ł o . 

W z w i ą z k u z tym ż e coś tam d r g n ę ł o poinformowak, że p r z e p r o w a d z ą k o n t r o l ę d o r a ź n ą w 

m i e s i ą c u czerwcu i ta kontrola się o d b y ł a . P r o t o k ó ł jest z kontrok jest wiele u c h y b i e ń i 

n i e p r a w i d ł o w o ś c i jest r ó w n i e ż m o ż e w y k r a c z a ł o t r o c h ę poza zakres tej kontrok, ale k o n t r o l u j ą c y 

m a j ą c d o k u m e n t a c j ę p e ł n ą r ó w n i e ż zauważył , ż e o p r ó c z pierwotnego aktu notarialnego z o s t a ł y 

p o d j ę t e kolejne jeszcze z m i e n i a j ą c e zapisy pierwotnego, czyk i n g e r u j ą c e w warunki jakimi z o s t a ł 

przetarg przeprowadzony to wszystko jest w protokole z o s t a ł o r ó w n i e ż wystosowane pismo do 

poprzedniej P a n i Burmistrz o ustosunkowanie się i udzielenie odpowiedz i na pewne kwestie. T o 

już kontroler to p i smo p r z y g o t o w a ł i p r z e s ł a ł . W i e m , że termin na odpowiedz już m i n ą ł niestety 

odpowiedz nie w p ł y n ę ł a do Regionalnej w t y m temacie m y w chwik obecnej czekamy na 

w y s t ą p i e n i e pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Radny Sadurek - to przepraszam bardzo i d ą c dalej tym tropem to czy nasza u c h w a ł a nie jest 

przedwczesna? 

Pani Burmistrz - już p o w i e m nie, p o n i e w a ż tematem kontrok Regionalnej Izby Obrachunkowej 

nie b y ł o badanie realizacji aktu notarialnego tylko to, co b y ł o w tamtej kadencji przedmiotem 

kontrok K o m i s j i Rewizyjnej, czyk cały proces s p r z e d a ż y 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - jest to z n o w u trudny temat, ale się ciągnie 

Radna Pietrusz - odpowiednie organy je r o z s t r z y g n ą tak u w a ż a m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - o d c i ą ć w lewo w prawo i s k o ń c z y ć b ę d ą m o ż e komentarze 

szły w prawo w lewo i się z w y p o w i e d z ą 
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Radny Sadurek — ja się z t y m zgadzam odpowiednich f a c h o w c ó w u r u c h o m i ć , b o jeśli jest 

przekroczenie wykroczenie to należy to o d c i ą ć p r z e c i ą ć ja wcale, bo m o ż e m y ś k c e P a ń s t w o że ja 

p r ó b u j e b r o n i ć P a n i ą K a r p o w i c z nie absolutnie nie tylko ja c h c ę m i e ć p e w n o ś ć że p o d n o s z ą c 

r ę k ę p o d n o s z ę ja w s ł u s z n e j sprawie 

Radna Pietrusz - jeszcze m a m pytanie czy K o m i s j a Rewizyjna Rady Miejskiej m i a ł a w g l ą d do 
p r o t o k o ł u R I O ? 

Pani Sekretarz - nie, b o jeszcze nawet 

Pani Burmistrz - to b y ł o j e d n o c z e ś n i e w tym samym czasie 

Pani Sekretarz — b y ł s k o ń c z o n y to b y ł o t r o s z e c z k ę w c z e ś n i e j 

Pani Burmistrz — tak, ale generalnie ż e b y P a ń s t w u wy jaśnić Regionalna k o n t r o l o w a ł a to 

wszystko co się d z i a ł o do pierwszego a k m notarialnego to co b y ł o w V kadencji przedmiotem 

b a d a ń K o m i s j i Rewizyjnej . Natomiast obecna K o m i s j a Rewizyjna kontrok, k t ó r e j macie P a ń s t w o 

p r z y j ą ć w n i o s k i to kontrola o b e j m o w a ł ten okres o d zawarcia pierwszego a k m notarialnego do 

chwik obecnej czyk tych wszystkich n a s t ę p s t w czyk c a ł k i e m r ó ż n e przedmioty 

Radny Sadurek — ale jednej sprawy 

Pani Burmistrz — jednej sprawy i czy nie b y ł o by celowe w s t r z y m a ć się z tą u c h w a ł ą , 

przepraszam, ż e jak tam d r ą ż ę temat czy nie b y ł o by celowe wstrzymanie się z u c h w a ł ą aż 

z a k o ń c z y się proces cały ten sprawdzania? 

Pani Burmistrz - ale ten proces sprawdzania z a k o ń c z y ł się przed tym co dzisiaj P a ń s t w o macie 
p o d e j m o w a ć 

Radny Sadurek - to p o t e m b ę d z i e m y jeszcze raz podejmowak 

Pani Burmistrz — to jest inny zakres tak to nawet gdybyście czekak na w y n i k i kontrok 

Regionalnej Izby Obrachunkowej to one dotyczyły tylko tego czasu i tych d z i a ł a ń do pierwszego 

a k m notarialnego 

Pani Sekretarz - ale kontroler m ó w i ł że jeżek jego kolegium przedstawi p r o t o k ó ł b ę d ą 

s z y k o w a ć w n i o s k i pokontrolne to o n i z ramienia swojej instancji maja prawo p o d e j m o w a ć 

dz iałania dalsze ż e tak p o w i e m b o dla nas to b ę d ą tylko wys tąp ienia pokontrolnego w i a d o m o ś c i 

nic pyzatym czy Regionalna podejmie dz iałania czy nie zobaczymy mtaj są w n i o s k i K o m i s j i 

Rewizyjnej i zgodnie ze Statutem Rada przyjmuje w n i o s k i k o m i s j i i co dalej b ę d z i e Burmistrz 

r o b i ł a z tą u c h w a ł ą czy wnioskami to już b ę d z i e decyzja Burmistrz tak 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - stwierdzam, że p r o t o k ó ł K o m i s j i Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w W ę g o r z y n i e radni się zapoznak, przedyskutowak przechodzimy do g ł o s o w a n i a u c h w a ł y na 

d r u k u nr p r o j e k m na druku nr 31 w sprawie przyjęcia w n i o s k ó w K o m i s j i Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w W ę g o r z y n i e . Wykonanie u c h w a ł y powierz się Burmistrz W ę g o r z y n a . U c h w a ł a 

w c h o d z i w życie z dniem pod jęc ia . W n i o s k i m i e k ś m y w poprzedniej przy protokole. K t o jest za 

p o d j ę c i e m u c h w a ł y w takim brzmieniu jak p r z e c z y t a ł e m ? K t o jest za? 

N a o g ó l n ą U c z b ę obecnych na saU obrad 11 radnych, g ł o s o w a ł o : 

Z a -11 

Przeciw - 0 
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W s t r z y m a ł o s i ę - 0 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d z i ę k u j e stwierdzam, ż e u c h w a ł a w sprawie przy jęc ia 

w n i o s k ó w z o s t a ł a p o d j ę t a 

U c h w a ł a N r VIII/82/2011 

Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie p r z y j ę c i a w n i o s k ó w Komisj i Rewizyjnej Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 
( uchwała stanowi załącznik m 23 do niniejszego protokołu) 

VII 
P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - odpowiedz i na w n i o s k i i zapytania radnych oraz interpelacje 

z g ł o s z o n e na poprzednich sesjach p r o s z ę o odpowiedz, k t ó r y m m o ż n a u d z i e k ć 

Pani Burmistrz - w i ę k s z o ś ć P a ń s t w u odpowiedz i już usłyszekście, b o dotyczyły d r ó g 

powiatowych ja m o ż e tylko dodam, k t ó r e nie m i a ł y odwiedzi 

Radna S ł a w s k a — 

1. wymalowanie lamp do R u n o w a Pomorskiego sprawdzimy czy one czyją w ł a s n o ś c i ą są, b o 

z tego co k o j a r z ę to są w ł a s n o ś c i ą gminy, ale to sprawdzimy tak na 9 9 % to b y ł a nasz 

inwestycja 

2. brak odpowiedz i na p r z e s u n i ę c i e ś r o d k ó w to P a n i Skarbnik, jeśk by P a n i Skarbnik m o g ł a 

p o w t ó r z y ć , bo m y to już łdlkałarotrue m ó w i l i ś m y o p r z e s u n i ę c i u ś r o d k ó w funduszy 

s o ł e c k i c h i ja b y m mtaj p r o s i ł a p o w t ó r z y ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę P a n i Skarbnik 

Pani Skarbnik - brak odpowiedz i na przesunięc ie ś r o d k ó w to P a n i Skarbnik, jeśk by P a n i 

Skarbnik m o g ł a p o w t ó r z y ć , b o m y to już kilkakrotnie m ó w i k ś m y o p r z e s u n i ę c i u ś r o d k ó w 

funduszy s o ł e c k i c h i ja b y m mtaj p r o s i ł a p o w t ó r z y ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - p r o s z ę P a n i Skarbnik 

Pani Skarbnik — nie m o ż n a d o k o n a ć na d z i e ń dzisiejszy p r z e s u n i ę ć , chyba, ż e o d p o c z ą t k u 

ustawa o funduszu s o ł e c k i m jest u s t a w ą k r ó t k ą zwięzłą i w ustawie tej nie m a odniesienia się do 

ustawy o finansach pubkcznych, k t ó r a by m ó w i ł , że m o ż n a z m i e n i a ć przeds ięwzięc ia w funduszu 

s o ł e c k i m . J e ż e k dokonamy takiej zmiany w tej chwik to nie m a już po p r o s m mi ja się cel 

f u n d u s z u s o ł e c k i e g o , p o n i e w a ż zmienia się przeds ięwzięcie, c e l o w o ś ć tam są kalkulacje i 

wszystko efektem tego, że jest, nie b ę d z i e m y m o g k w y s t ą p i ć o d n o ś n i e tego przeds ięwzięcia, k t ó r e 

przesuniemy z wnioskiem o zwrot z b u d ż e m p a ń s t w a dotacji. C z y k z drugiej strony, jeżek 

Burmistrz w y s t ą p i z takim wniosk iem m o ż e b y ć zarzut, że Burmistrz o s z u k a ł t a k o w ą g m i n ę w ten 

s p o s ó b i jest w sejmie czy w senacie wzmianka o tym a ż e b y m o ż n a b y ł o to z m i e n i a ć czekamy na 

p o d j ę c i e tego 

Radna S ł a w s k a - czyk czekamy po p r o s m na decyz ję 

Pani Skarbnik - na decyzje żeby b y ł zmieniona ustawa o funduszu s o ł e c k i m 
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Pani Burmistrz - ale to nie w tym r o k u bo na pewno, radna S ł a w s k a 

3. w n i o s k o w a ł a jeszcze ż e nie m i a ł a odpowiedzi o d n o ś n i e ukcy Strzeleckiej 

Radna S ł a w s k a — tak, bo mnie pyta ją m i e s z k a ń c y wczoraj nawet pytak, nie w i e m jak tam jest, bo 

ja tam p r o s i ł a m szczególnie P a n i Burmistrz c h o d z i ł o o to z imowe o d ś n i e ż a n i e 

Pani Sekretarz — wniosek b y ł o prze jęc ie 

Radna S ł a w s k a - wniosek b y ł konkretni o prze jęc ie ale m ó w i ę bo tam 

Pani Burmistrz - ale ja już p o w i e m tak kategoria d r ó g czy gmina czy powiatowa to powiatowa 

jest w y ż s z a jaki sens jest z powiatowej b r a ć n a g m i n n ą jak b ę d z i e m y miek gorzej o d ś n i e ż a n e , b o 

gminne są gorzej o d ś n i e ż a n e , ale to tylko podzielenie się m o j ą opin ią natomiast s p r a w ę 

p r z e k a z a ł a m do rozpatrzenia K o m i s j o m Rady Miejskie j , komisje się tym zajęły, we wtorek tak? 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - tak we wtorek jest stanowisko komis j i w sprawie drogi 

Strzeleckiej i w sprawie tego sklepu 

Radny Szymko - i s p r z e d a ż y tej dz iałeczki mtaj 60 m 2 na g ó r c e 

Pani Burmistrz — dobrze to z o s t a n ą przekazane odpowiedzi 

4. brak kosztorysu n a prace elektryczne w o d y przy realizacji termomodernizacj i świetkcy w 

R u n o w i e P o m o r s k i m nie p a m i ę t a m s z c z e g ó ł ó w 

Pani Sekretarz — z tego, co w i e m to w e w n ę t r z n e instalacje do wniosku, k t ó r y p o s z e d ł nie 

w c h o d z ą do termo nie p o s z e d ł do wniosku o dofinansowanie do Narodowego F u n d u s z u i w tym 

zakresie nie b ę d ą na t y m etapie robione bez przetargu, też nie, b o te z e w n ę t r z n e , k t ó r e też nie 

b y ł y u j ę t e w projekcie orynnowanie i tam inne rzeczy to m u s i e k ś m y d o ł o ż y ć i to już b ę d z i e 

p ł a t n e niekwakfikowane 

Pani Burmistrz - to już odpowiedz b y ł a 

Radna S ł a w s k a — tylko ja p r o s i ł a m w ł a ś n i e o zabezpieczenie ś r o d k ó w , bo jeżek zaczniemy r o b i ć 

dach a nie b ę d z i e orynnowanie 

Pani Sekretarz — orynnowanie jest, jako w robotach dodatkowych niekwakf ikowanych b ę d ą 

robione, w e w n ą t r z nie b ę d z i e instalacji elektrycznej na pewno nie b ę d z i e robiona, p o d ł u g nie 

b ę d z i e rob ionych nie p r z e w i d y w a ł o to projekt 

Pani Burmistrz — projekt termomodernizacj i to jest docieplenie, instalacji w e w n ę t r z n y c h nie 

p r z e w i d y w a ł o i nie przewiduje m a ł o tego nie p r z e w i d y w a ł o tych prac, k t ó r e są dla nas logicznie 

stricte z w i ą z a n e z t e r m o m o d e r n i z a c j ą tak jak w ł a ś n i e orynnowanie i na to z r o b i k ś m y kosztorysy i 

będą, to, jako prace dodatkowe, ale b ę d ą przy termomodernizacj i robione, ale za dodatkowe 

p i e n i ą d z e i w t y m na nasz koszt i na to nie dostaniemy dofinansowania 

Radna S ł a w s k a — ja nie w i e m P a n i Burmistrz ja m a m mtaj wszystko wypisane w ramach 

termomodernizacj i w R u n o w i e i dlatego p r o s i ł a m o zabezpieczenie, szkoda, że tam elektryka jest 

tak słaba, że po p r o s m w ogóle cokolwiek p o d ł ą c z y ć to, jeżek się tego nie z r o b i to ta świetkca nie 

b ę d z i e m i a ł a 
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Pani Burmistrz - m o ż e w p r z y s z ł y m r o k u 

Radna S ł a w s k a - b o tam p o p r o s m nawet nie m o ż n a p o d ł ą c z y ć dobrze większego s p r z ę t u dwie 

w i e ż e i tam wszystko się pak, są tak s ł a b e te instalacje stare, że, p r o s i ł a m to jest jedna sprawa 

druga sprawa tam jest też nieczynne, tam m o ż n a tylko latem z r o b i ć zebranie, ale ż e b y tam z i m ą to 

f u n k c j o n o w a ł o ż e b y tam m o g ł a się m ł o d z i e ż s p o t k a ć i dzieci w e j ś ć to nie m a szansy na to, czyk 

świetkca jest a jej nie m a 

Pani Burmistrz — dobrze temat d o k o ń c z e n i a kor tu tenisowego, p o m y s ł k o r m tenisowego, 

p o d j ę ł a Rada Sołecka, tak m i e s z k a ń c y R u n o w a 

Radna S ł a w s k a — m i e s z k a ń c y R u n o w a tak oczywiśc ie 

Pani Burmistrz — p o d e j m u j ą c traki temat takiej inwestycji myślę, ż e miała, miek m i e s z k a ń c y 

wiedze ile to b ę d z i e wszystko k o s z t o w a ć i jak to z o r g a n i z o w a ć ż e b y ten kort z r o b i ć , czyk skoro 

to, m i a ł o b y ć z funduszu s o ł e c k i e g o to pewno b y ł o podzielone, że w t y m r o k u rob imy tylko to w 

n a s t ę p n y m robimy to, a w n a s t ę p n y m r o k u d o k a ń c z a m y i mamy kort, okazuje się, że jest jakiś 

p r o b l e m P a n i sołtys , czy m a P a n i w ogóle wiedze, jaki to jest koszt zrobienia c a ł e g o korm? B o 

m y teraz idziemy p o o m a c k u i w ciemno najpierw potrzebne tylko tyle pieniędzy, p ó ź n i e j tylko 

tyle teraz się okazuje, że 27.000,00 

Radna S ł a w s k a - P a n i Burmistrz, sprawa k o r m , p r o s z ę Panią, jeżek k t o ś m i daje coś za darmo to 

ja tego nie odrzucam, sponsor, k t ó r y o f e r o w a ł , ż e n a m p o m o r z e i p o m ó g ł to nie negujemy 

prawda? M i e k ś m y swoje fundusze, k t ó r e ż e ś m y tam w ł o ż y k , r o z m a w i a ł a m ja nie z n a m 

w y k o n a w c ó w , k t ó r z y rob ią takie korty pracownik U r z ę d u G m i n y w z e s z ł y m r o k u p r o w a d z i ł to ja 

r o z m a w i a ł a m z P a n e m M a k a r s k i m i to o n z a c z y n a ł ten kort tenisowy i w z e s z ł y m roku, kiedy 

b y ł a p o p r o s m część prac wykonanych p o w i e d z i a ł , że nie jest w stanie za te p i e n i ą d z e w y k o ń c z y ć 

kort tenisowy już ostatniej nawierzchni. R o z m a w i a ł a m i p o w i e d z i a ł , że jeśk 10.000,00 b ę d z i e na 

ten r o k z funduszy s o ł e c k i c h o n m i to d o k o ń c z y taka b y ł a u m o w a ode mnie nie zależy b y ć m o ż e 

jest inny wykonawca 

Pani Burmistrz — m a P a n i u m o w ę , m a P a n i zlecenie jakieś? 

Radna S ł a w s k a - ja? P a n i Burmistrz to p r z e c i e ż są pracownicy u r z ę d u o d tego, k t ó r z y to 

prowadzik. J a jestem s o ł t y s e m 

Pani Burmistrz - i z funduszy s o ł e c k i c h to s z ł o 

Radna S ł a w s k a — 10.000,00 z funduszy s o ł e c k i c h m a m , m a m zabezpieczone u c h w a ł ą z 

funduszy sołeck ich, w t y m r o k u się o k a z a ł o , ż e p o d r o ż a ł o pakwo, że tam jeszcze jakieś inne 

sprawy p o d r o ż a ł y ja r o z m a w i a ł a m z P a n e m M a k a r s k i m na p o c z ą t k u czerwca p o w i e d z i a ł , że 

14.000,00 p o d w ó c h tygodniach m ó w i ł , że r o z m a w i a ł tam z jakimś i n n y m w y k o n a w c ą ja m ó w i ę 

to nie jest w mojej gestk ja to po p r o s m staram się to w jakiś s p o s ó b n a p ę d z a ć , ale o d tego są 

pracownicy u r z ę d u , k t ó r z y z n a j d u j ą w y k o n a w c ę nie ja na pewno, jako sołtys i p o w i e d z i a ł , że 

t r o s z e c z k ę p o d r o ż e j e i b ę d z i e to więcej b ę d z i e k o s z t o w a ł o nie ode mnie zależą p o d w y ż k i pakwa i 

inne jakieś rzeczy, k t ó r e w pewnych momentach d r o ż e j ą 

Pani Burmistrz - ale to p o d w y ż k i nie w y n o s z ą 150 % 

Radna S ł a w s k a — p r o s z ę Panią, p r o w a d z i ł to pracownik u r z ę d u to nie ja 
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P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - dobrze to p r o s z ę na p i ś m i e o d p o w i a d a ć nie teraz 

przechodzimy do n a s t ę p n e j 

Radna S ł a w s k a , - ale ja nie s k o ń c z y ł a Panie P r z e w o d n i c z ą c y , bardzo przepraszam P a n i 

Burmistrz przepraszam, bo ja wczoraj d o s t a ł a m telefon w ł a ś n i e o d Pani, k t ó r a mtaj prowadzi 

nasze fundusze sołeck ie i o k o ł o 13 d z w o n i ł a do mnie, że P a n i m a jakiś nowy p o m y s ł na ten kort, 

dlatego o to z a p y t a ł a m 

Pani Burmistrz — to ja się o d n i o s ę odpowiedz m o ż e d a m pisemnie m o ż e nie m o ż e mtaj 

w y c z e r p u j ą c o odpowiem. P o w i e m tak P a n i Sołtys coś w y m y ś k ł a a teraz nie wie jak m a d o k o ń c z y ć 

tą inwestycje tak n a j k r ó c e j m o g ę p o w i e d z i e ć m ó w i ł a Pani , ż e m i a ł a P a n i u m o w ę , na że za 

10.000,00 z r o b i P a n i kort 

Radna S ł a w s k a — ja nie m i a ł a m u r z ą d m i a ł 

Pani Burmistrz - z tego, co się o r i e n t o w a ł a m te koszty w y n o s z ą 27.000,00 jeszcze 

Radna S ł a w s k a — to teraz już nie w i e m 

Pani Burmistrz — jak się coś planuje organizuje to nie jest rzecz u r z ę d n i k ó w , b o to nie u r z ę d n i c y 

sobie wymyśl ik tylko mieszkańcy soł tys to p i l o t o w a ł i real izował, ale to się kczy najpierw 

wszystko ile to koszmje, kosztorysy się bierze ofertowe i się rozplanowuje tak na ile nas stać tak 

na dzisiaj ile nas s tać w n a s t ę p n y m r o k u a nie, że teraz się pak i wak to gmina m a to r o b i ć i teraz 

ja zbieram oferty ja wydzwaniam po f i rmach ja się pytam, fachowcy mówią, że ta m ą c z k a to, co 

w y sobie wymyślekśc ie m ą c z k a to zdaje egzamin tam gdzie jest obiekt sportowy z konserwatorem 

gdzie konserwacje się przeprowadza przec ież w y to zrobicie i b ę d ą wyrzucone p i e n i ą d z e u was 

musi b y ć sztuczna nawierzchnia z u z u p e ł n i e n i e m grysowym i m a m o f e r t ę i to jest 27.000,00 a 

gdzie jeszcze robocizna, że Z U K m a to w tej chwik tam są gruz wielkości p o ł ó w k i cegieł to 

trzeba z w a ł o w a ć u t w a r d z i ć i dopiero p r z y g o t o w y w a ć do w y k o ń c z e n i a . K t o ś r o z g r z e b a ł a teraz się 

zrzuca o d p o w i e d z i a l n o ś ć na mnie ż e b y m ja d o k o ń c z y ł a jeszcze, ż e pracownik m a to wszystko 

jeszcze c iągnąć. Pracownik jest o d rozkczania funduszu sołeck iego, czyk przy jęcia faktury, 

sprawdzenia czy s p e ł n i a wszystkie w y m o g i odhaczenia pewnych pozycj i przekazania do w y d z i a ł u 

finansowego. W t y m temacie inwestycje, p o m y s ł y prowadz i s o ł e c t w o , sołtys tak, b o to jest w 

ramach funduszu sołeck iego m i a ł o b y ć zrobione, gdyby m i a ł o b y ć zrobione w ramach b u d ż e m to 

ja m a m pracownika merytorycznego czy o d r e m o n t ó w czy o d inwestycji i o n to prowadz i 

Pani Burmistrz - dobrze p r z e c h o d ź m y do n a s t ę p n e j interpelacji, radna K a m i ń s k a 

1. chodnik do bibkoteki w R u n o w i e P o m o r s k i m rozeznam się w temacie, bo m o ż e się 

okazać, że na ten cel są te ś r o d k i na modernizacje przy modernizacj i tej b ibkoteki 

c h c i a ł a b y m się tutaj najpierw u p e w n i ć 

Pani Burmistrz - radna Pietrusz 

1. sprawdzić , kto prowadzi d z i a ł a l n o ś ć gospodarczą , czy m a j ą u m o w y na w y w ó z śmieci 

w y r y w k o w o prowadzimy taką k o n t r o l ę wyrywkowo, dlatego, ż e b y nie b y ł o , ż e C i pierwsi 

w p a d n ą a reszta już sobie z d ą ż y p o z a ł a t w i a ć , bo wie, ż e kontrola idzie i do n i c h dojdzie. 

W y r y w k o w o robimy taką k o n t r o l ę nie w i e m czy bardziej o s ó b p r o w a d z ą c y c h dz iała lność , 

czy więcej indywidualnych 

Radna Pietrusz - m i c h o d z i ł o o to ż e b y s t rażnik p o s z e d ł albo osoba u p o w a ż n i o n a przez P a n i ą 

s p r a w d z i ł a w Z U K - u czy ja Pietrusz m a p o d p i s a n ą u m o w ę czy Iks iński m a p o d p i s a n ą u m o w ę , 
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c h o d z i o taki temat prawda już nie c h o d z i o kontrole d o r a ź n ą wtedy m o ż n a już m o ż n a wie P a n i 

jakieś tam dz iałania w stosunku do tych p r o w a d z ą c y c h i w y s y p u j ą c y c h śmieci w lesie p o d j ą ć 

Pani Burmistrz — Radna Pietrusz 

1. dobrze, przenoszenie ś r o d k ó w s o ł e c k i c h już b y ł o w y j a ś n i o n e 

Pani Burmistrz — radna Sławska 

1. szyna na rogu W ę g o r z y ń s k i e j - P o ł c h o w s k i e j zorientuje się, bo szczerze m ó w i ą c nie 

w i d z i a ł a m 

2. u r u c h o m i ć studnie na stacji b ę d ę r o z m a w i a ł a z operatorem 

Pani Sekretarz — b ę d z i e robiona inwentaryzacja przez p r a c o w n i k ó w 

Pani Burmistrz — w i e m , b o już z l e c i a ł a m taką inwentaryzacje ż e b y m i e ć or ientac ję gdzie mamy 

takie studnie, k t ó r e są sprawne, k t ó r e są umchomione, k t ó r e nie 

Pani Burmistrz - Radny Sadurek 
1. dlaczego informacja się r ó ż n i ? P o w i e m tak odpowiedz dla radnego jest po p r o s m inaczej 

r o z p o c z ę t e odpowiedz, b o p o w o ł u j ę się na p o d s t a w ę p r a w n ą , ale merytorycznie tekst jest 

taki sam i m ó w i o tym samym 

Radny Sadurek, - o co m i się r o z c h o d z i po godzinie 18: 00 oraz w dni wolne o d pracy, 

o b o w i ą z k i tak zwanej opieki nocnej i świąteczne j opieki lekarskiej, pielęgniarskiej p e ł n i N Z O Z 

A n a - L e k ze Świdwina telefon podany i koniec natomiast u mnie w odpowiedzi jest dalej, k t ó r y 

przy jmuje w b u d y n k u pogotowia w Ł o b z i e u l . W a r y ń s k i e g o 1 p o d numerem telefonu i to jest dla 

mnie bardzo istotne 

Pani Burmistrz — m o g ę jeszcze raz 

Rady Sadurek - bardzo p r o s z ę 

Pani Burmistrz —Szanowni P a ń s t w o bo radny p r z e c z y t a ł w in formac j i na internecie jest że po 

godzinie 18:00 przyjmuje, p e ł n i ze Świdwina p o d n u m e r e m telefonu kropka i dalej w sprawach 

n a g l ą c y c h p o godzinach pracy d y ż u r y p e ł n i lekarz P O Z k t ó r y przyjmuje w b u d y n k u pogotowia w 

Ł o b z i e u l . W a r y ń s k i e g o p o d n u m e r e m telefonu kropka i teraz informacja, k t ó r a p o s z ł a do 

radnego p o godzinie 18:00 oraz w d n i wolne o d pracy i tak dalej ze Świdwina numer telefonu 

przecinek k t ó r y przyjmuje w b u d y n k u pogotowia w Ł o b z i e u l . W a r y ń s k i e g o 1 p o d numerem 

telefonu kropka 

Radny Sadurek — i to dla mnie jest istotne 

Pani Burmistrz - jedna i druga jest p e ł n ą i n f o r m a c j ą 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - rozszerzona, druga mniej rozszerzona 

Pani Burmistrz - ta sama treść w jednym po przecinku, drugiej o d nowego akapitu 

1. prze j śc ie piesze k o ł o plebani m i a ł o b y ć wykonane latem lato mamy dopiero chyba o d 22 

czerwca, w i ę c to dopiero lata trwa wiem, że m a b y ć wykonany i b ę d ę p i l n o w a ć niedawno 
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m i a ł a m spotkanie z D y t e k t o r e m Z a r z ą d u D r ó g K r a j owych i Autostrad, k t ó r y m ó w i ł , ż e 

tak b ę d z i e to robione 

2. co ze s t r o n ą i n t e r n e t o w ą znika ją z a k ł a d k i z l ikwidować księgę gości, b y ł a m o w a ż e b y 

z l ikwidować zadaj pytanie burmistrzowi, bo są teksty niecenzurowane z l i k w i d o w a ł a m 

teraz d o s t a j ę po łb ie , że z l i k w i d o w a ł a m pewne rzeczy. S t r o n ę i n t e r n e t o w ą staram się żeby 

b y ł a aktualna, żeby zawierała wszelkie w a ż n e informacje, o g ł o s z e n i a , apele, wykazy 

informacje lżejsze typu jak na p r z y k ł a d d z i e ń dziecka zrealizowano w danym s o ł e c t w i e 

tym czy tamtym nie wiem, jeśk są jakieś uwagi to bardzo p r o s z ę , jeśk b ę d ą konstruktywne 

to na pewno je p r z y j m ę i b ę d ę rea l izować 

Pani Burmistrz - s o ł t y s Kotcz 

1. co z p o d w y ż k ą diety dla sołtysa nie w i e m czy to nie b y ł o we wolnych wnioskach, na 

k t ó r y c h z poprzedniej sesji 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — ja to p r z e k a z a ł e m dla P a n i Burmistrz, jak b ę d ą fundusze 

Pani Burmistrz - to p r o s z ę P a n i Sekretarz u z u p e ł n i ć 

Pani Sekretarz — nie m o ż n a r e g u l o w a ć inaczej, b o c h o d z i ł o s o ł t y s o w i o to, że m ó g ł o t r z y m y w a ć 

sołtys d ie tę niezależnie do tego czy jest na sesji. Statut nasz m ó w i jasno i w y r a ź n i e ż e dieta 

p r z y s ł u g u j e oraz zwrot k o s z t ó w p o d r ó ż y służbowej d l a organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej za udział w sesji. Statut blokuje, bo jest u c h w a ł ą w e w n ę t r z n ą nie m o ż e m y po 

p r o s m tego zmienić . Z m i a n a statutu i dopiero n o w a a jak zmiana statutu to wiadomo komis ja 

statutowa praca kompleksowa a jest d u ż o do z m i a n do zmiany w statucie m o ż e są c h ę t n i do 

komis j i statutowej p o w o ł a m y d o r a ź n ą i się zmiany wprowadzi 

Pani Burmistrz - s o ł t y s Wierzchowska 

1. naprawienie smdni to już m ó w i ę i n w e n t a r y z a c j ę m a d o k o n a ć n o w y operator 

2. fetor o d kur o d obornika, b y ł a m na zebraniu wiejskim byk m i e s z k a ń c y byk r ó w n i e ż 

właścicie le tej fermy nikt nie z ł o ż y ł wniosku, żeby w y d a ć decyz ję o z a m k n i ę c i u fermy 

drobiu, w i ę c nie wiem, co p o w i n n a m z r o b i ć w t y m temacie skoro m i e s z k a ń c y tego 

jednoznacznie nie chcą, albo się b o j ą albo się ws tydzą nie c h c ą się m o ż e naraz ić , w i ę c z 

jednej strony jak się i c h k t o ś pyta czy c h c ą l ikwidacj i m ó w i ą nie a z drugiej strony, 

p r z y c h o d z ą i mówią, że i m ś m i e r d z i m o ż e niech się jednoznacznie określą 

Pani Burmistrz - s o ł t y s Wojnarowski - samochody c iężarowe a to już b y ł o 

Pani Burmistrz — s o ł t y s K u c z y ń s k a niewykoszone pobocza, t eż d o s t a ł a odpowiedz i to 

chyba wszystko chyba że k t o ś jeszcze nie d o s t a ł odpowiedzi to p r o s z ę b o m o ż e czegoś nie 

z d ą ż y ł a m z a n o t o w a ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — k t o ś nie d o s t a ł odpowiedzi P a n i Burmistrz pyta? C z y k t o ś 

chce z a b r a ć głos? D a m g ł o s radnemu Szymce p o t e m jeszcze w r ó c ę 

Rany Szymko — godzina d o ś ć p ó ź n a , ale ja b y ł e m zaskoczony k c z n y m i pretensjami P a n i radnej 

Sławskie j w stosunku do P a n i Burmistrz do u r z ę d u , że ten kort w R u n o w i e prawdopodobnie nie 

powstanie w tym roku, m ó w i ł a Pani , ż e m a b y ć otwarcie chyba w czerwcu dzisiaj jest chyba 

ostatni. T o nie jest inwestycja gminna, bo to, co ja s łyszałem, że P a n i Burmistrz r ó ż n e zabiegi ja 

jestem zdziwiony, jeżek takie zadanie by p o w s t a ł o u nas w sołectwie o d d o ł u to się cieszę, ale 

d o p r o w a d ź c i e go do k o ń c a , pretensje mtaj dzisiaj to nie w i e m ani to zadanie inwestycja mtaj 

gminna konkrema inwestycja s o ł e c k a w R u n o w i e w Z w i e r z y n k u r o b i k ś m y kiedyś boisko to b y ł a 
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nasza sprawa zrobi l i śmy sobie czyn s p o ł e c z n y zrobi l i śmy nie w i e m chce żebyście dosz l i do k o ń c a 

i finał tego w y s z e d ł w k o ń c u w r ó ż n y s p o s ó b szukajcie s p o n s o r ó w w r ó ż n y s p o s ó b nie w i e m jak 

to m o ż n a z r o b i ć 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — d u ż y fundusz jest s o ł e c k i 

Radny Szymko — że P a n i Burmis t rz jest k ierownikiem czy i n ż y n i e r e m nadzoru tej inwestycji to 

jest chyba nie na miejscu chyba u w a ż a m 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — P a n i w i n n y m temacie chyba p r o s z ę 

Radna S ł a w s k a - nie ja teraz w t y m temacie w y c h o d z i na to ż e k t o ś n a m zaspo n o r o w a ł a kort 
n a m z a r o ś n i e w ż a d n y c h s p o n s o r ó w dla gminy p r o s z ę to n a p i s a ć b o m y się staramy to robimy 
prawda niestety sponsor n a m d a ł m y c h o d z i m y k o ł o tego sami sadzimy drzewka sami sadzimy 
kwiaty ale niestety nie mamy p o m o c y jako takiej niestety na świetkcę też nie m a dla nas niestety to 
co termomodernizacja jest to tak ale ż e b y z r o b i ć w ś r o d k u insta lac ję e lektryczną nie na inne 
rzeczy są ale na o ś r o d k i kultury nie m a dla nas p ien iędzy niestety a do z a d a ń w ł a s n y c h gminy 
na leży m i ę d z y i n n y m i opieka i ochrona z a b y t k ó w i o ś r o d k ó w kultury i r o z w ó j tych o ś r o d k ó w m y 
nie m a m y ani świetkcy ż a d n e j ani p o r z ą d n e g o boiska nic w R u n o w i e nie m a niestety. D r u g a 
m i e j s c o w o ś ć p o W ę g o r z y n i e , jako s p o ł e c z n o ś ć p o n a d 500 o s ó b u nas mieszka w R u n o w i e nie 
m a m y nic w tej chwik nie m a m y nic 

Pani Burmistrz - Panie P r z e w o d n i c z ą c y ja m u s z ę się o d n i e ś ć do tego, p o n i e w a ż ja jestem o d 
grudnia i praktycznie w p o ł o w i e grudnia o b j ę ł a m f u n k c j ę Burmistrza i niestety nie m i a ł a m 
w p ł y w u na to co m i a ł a P a n i S ł a w s k a jako sołtys w p ł y w na projekt świetkcy. M i a ł a w p ł y w , czego 
wtedy nie d o p i l n o w a ł a ja teraz m a m tylko rea l izować projekt, k t ó r y już b y ł zatwierdzony, co ja 
teraz m o g ę z r o b i ć tak. Z n a l e ź ć p i e n i ą d z e , szukać s p o n s o r ó w z pustego w p r ó ż n e p r z e l e w a ć żeby 
na wszystko s tarczyło 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — p r o s z ę Panie radny Cierpisz 

Radny Cierpisz —_proszę Wysokie j Rady p o o b j e ź d z i e naszej gminy s t w i e r d z i ł e m ale to nie tylko 
sam te świetkce to jest tylko m o l dla gminy to p o p r o s m trzeba się w y z b y ć i nie i n w e s t o w a ć . Sam 
P r z e w o d n i c z ą c y o g l ą d a ł w Mieszewie co to się dzieje, jak u t r z y m a ć ten obiekt jak go o d n o w i ć 
k o c h a n i tego b u d ż e m naszego braknie k a ż d y chce ja też b y m chciał, d z i ę k u j e 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - d z i ę k u j ę myślę, ż e to b y ł o podsumowanie interpelacji, 
z a p y t a ń i w n i o s k ó w teraz przejdziemy do p u n k m teraz P r z e w o d n i c z ą c y . P r z e w o d n i c z ą c y 
d z i a ł a n i a c h p o d j ę t y c h w okresie miedzy sesyjnym, ż e b y nie p r z e d ł u ż a ć to się u c z e s t n i c z y ł o w 
przekazaniu sztandaru dla pszczelarzy. Pszczelarze dla m ł o d z i e ż y z g imnaz jum na z a k o ń c z e n i u 
r o k u w p o d s t a w ó w c e w g imnaz jum na tych zawodach s a m o r z ą d o w c ó w w P ł o t a c h tam vipy 
walczyły też twardo z s o ł t y s a m i nie m a i c h nie wytrzymak, ale g ł ó w n i e krążyły pisma p o biurze 
rady W o j e w o d a d o p y t y w a ł się, co ze skargą Pana K u c z y na dz iałania P a n i burmistrz i jakie d o s t a ł 
odpowiedz i to p r z e d s t a w i ł e m cały scenariusz jak wyg lądały te pisma jak krążyły i ż e 1 czerwca 
2011 r o k u P a n Stefan K u c z a z o s t a ł po informowany o sesji Rady Miejskie j to wszystko b y ł o w 
z a ł ą c z n i k a c h , ż e skarga b y ł a bezzasadna i n a p i s a ł e m zdanie p o d p i s a ł e m się, jako P r z e w o d m c z ą c y 
i w takim stanie rzeczy u w a ż a m korespondencje za wyczerpaną, bo wojewoda zajmuje się 
skargami a tu p r z e s y ł a rozs t rzygnięc ia nadzorcze, że wszczyna p o s t ę p o w a n i a jedno dzisiaj ż e ś m y 
rozpatrywali d o t y c z ą c e tego przedszkola. D r u g i e p r z y s z ł o stwierdza n i e w a ż n o ś ć w uchwale 
naszej, co p o d e j m o w a k ś m y w sprawie p i e r w s z e ń s t w a w zbywaniu lokak mieszkalnych u n i e w a ż n i ł 
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punkt to u c h w a ł a cała o b o w i ą z u j e , ale u n i e w a ż n i ł punkt gdzie nie d a w a k ś m y f o r a m dla P a n i 
Burmistrz u n i e w a ż n i ł w §14 N a wniosek nabywcy b ę d ą c e g o na jemcą, lokalu mieszkalnego, 
s p r z e d a ż lokalu m o ż e n a s t ą p i ć w systemie ratalnym na n a s t ę p u j ą c y c h zasadach: n a l e ż n o ś ć za 
sprzedawany lokal mieszkalny m o ż e być r o z ł o ż o n a na raty roczne, p ł a t n e przez okres 10 lat. Raty 
wraz z oprocentowaniem p ł a t n e są z g ó r y w terminie do 31 marca k a ż d e g o roku, bez wezwania i 
p o d l e g a j ą zabezpieczeniu hipotecznemu raty wraz z oprocentowaniem p ł a t n e są z góry w 
terminie do 31 marca k a ż d e g o roku, bez wezwania i podlega ją zabezpieczeniu hipotecznemu. 
Pierwsza rata podlega zapłac ie nie p ó ź n i e j n iż do dnia zawarcia u m o w y p r z e n o s z ą c e j w ł a s n o ś ć 
lokalu mieszkalnego. N a s t ę p n i e u n i e w a ż n i ł punkt: wszelkie koszty z w i ą z a n e z zawarciem umowy 
notarialnej powin ien p o n i e ś ć w c a ł o ś c i nabywca. Z uzasadnienia wynika, ż e tymi sprawami nie m y 
mamy się z a j m o w a ć , m a się tym z a j m o w a ć P a n i burmistrz taki jest sens tego rozs t rzygnięcia 
nadzorczego. P a n i Burmistrz m i a ł a czyste pole jest taka u c h w a ł a w e d ł u g u c h w a ł y m o ż e P a n i tego 
nie r o z k ł a d a ć na raty, u m o r z y ć to takie to rozs t rzygnięcie o d W o j e w o d y p r z y s z ł o i ta skarga i ta 
u c h w a ł a tak z o s t a ł a zatwierdzona i m i e s z k a ń c ó w , co p r z y j m o w a ł e m w tematach to bardzo m a ł o 
i c h b y ł o w t y m czasie, bo w tej chwik, k t ó r y jest podany do pubkcznej w i a d o m o ś c i więcej jak 
gdyby t e l e f o n ó w odbieram r o z m a w i a m z m i e s z k a ń c a m i w terenie czy na terenie gminy na ostatni 
d y ż u r P r z e w o d n i c z ą c e g o nie p r z y s z e d ł nikt, ale to wszystko, co p o d ł o d z e b y ł o te w o d o c i ą g i to 
wszystko to b y ł o po drodze na t y m k o ń c z ę i n f o r m a c j ę P r z e w o d n i c z ą c e g o z dz iałań. 

IX 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej -są wolne wniosk i i komunikaty czy mamy jakieś wolne 
w n i o s k i i komunikaty? 

Pani Burmistrz - c h c ę życzyć dobrej nocy wszystkim 

Radna Pietrusz — Panie P r z e w o d n i c z ą c y bardzo b y m chciała ż e b y P a n p o p a t r z y ł na salę jak na 

samym p o c z ą t k u z a c z y n a k ś m y k a d e n c j ę p r o s i ł a m żeby o d czasu do czasu z r o b i ć sesje w 

godzinach wcześn ie j szych P a n uporczywie ją z w o ł u j e na 16:30 sołtys i bardzo krzyczek p r o s z ę 

z o b a c z y ć , co się dzieje w ł a w a c h poselskich s o ł t y s ó w nie wytrzymak, bardzo Pana p r o s z ę 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej — ja to stanowisko P a n i Radnej b r a ł e m już p o d uwagę, ale 

b y ł o tych stanowisk radnych wiele innych m u s i a ł e m w y b r a ć jakieś stanowisko większość z 

radnych m a ten cza wolny w p ó ź n y c h godzinach po p o ł u d n i o w y c h 

Radna Pietrusz — nie zawsze 

X 

P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej - myślę, że prasa zakomunikuje, że sesja z a k o ń c z y ł a się o 
godzinie 11 w z w i ą z k u z tym, ż e nie m a i n n y c h k o m u n i k a t ó w zamykam V I I I sesje Rady Miejskiej 
w W ę g o r z y n i e , d z i ę k u j e wszystkim. 

P r o t o k ó ł s p o r z ą d z o n o w 1 egzemplarzu, zawiera 88 ponumerowanych stron oraz 23 załączniki . 
N a tym p r o t o k ó ł podpisano i z a k o ń c z o n o . 

P r o t o k o w a ł a : 

W^ole^Ja W o ^ ą r o w s k ^ a ^ , P r z e w o d n i c z ą c y Rady Miejskiej 

" Jan Ma 
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